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De zitting begint om 19.40 u 

 

 

DAGORDE 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

1 Vaststellen straatnaam voor de nieuw aan te leggen insteekstraat van de Bosdreef 

in Harelbeke. Definitieve vaststelling. 

2 Vaststellen straatnaam voor de nieuw aan te leggen insteekstraat van de 

Vierkeerstraat in Bavikhove. Definitieve vaststelling. 

3 Vaststellen straatnamen voor drie nieuw aan te leggen wegen tussen de Beeklaan 

en de Zuidstraat in Harelbeke. Definitieve vaststelling. 

4 Samenwerkingsovereenkomst met betrekking tot de opmaak van een 

inrichtingsstudie voor de Gaverbeek tussen de stad Harelbeke en de Vlaamse 

Milieumaatschappij. Goedkeuring. 

5 Afsprakennota inrichtingsstudie Gaverbeek. Beslissing tot opmaak en goedkeuren 

contractuele voorwaarden en raming (54.814,48 euro waarop geen btw 

verschuldigd). 

6 Vervoerregio Kortrijk. Toetreding tot de vervoerregioraad en vertegenwoordiging.  

7 Aankoop van 8.331m² grond uit percelen ten noorden van de stedelijke sport-en 

recreatie-site te Bavikhove i.f.v. een trage wegontsluiting vanaf de 

Doornhoutsevoetweg naar die site. Goedkeuren ontwerpakte zoals voorgelegd door 

de Vlaamse dienst Vastgoedtransacties. 

8 Gedeeltelijke wijziging van voetweg 43 te Hulste (tussen de Waterstraat/buurtweg 

15 en de Vrijleghemstraat). Definitieve vaststelling van het ontwerp van rooilijnplan 

ter verlegging van een deel van de voetweg. 



9 Herinrichten omgeving eilandschool Harelbeke.  Goedkeuren bestek, raming 

(167.881,75 euro excl. btw of 177.954,66 euro incl. btw (10.072,91 euro btw 

medecontractant)) en gunningswijze. 

DEPARTEMENT FACILITY 

10 School- en reftermeubilair School Zuid Harelbeke.  Goedkeuren bestek, 

gunningswijze en raming (148.760,33  euro + 21% btw). 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

11 Infrax West. Aanduiden van een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 

vertegenwoordiger in de buitengewone algemene vergadering van 26.03.2019 en 

verder voor de duur van de legislatuur en vaststellen van hun mandaat. 

12 Infrax West. Voordracht van een kandidaat-lid van het regionaal bestuurscomité en 

een kandidaat-bestuurder te verkiezen op de buitengewone algemene vergadering 

van 26.03.2019. 

13 IMOG (Intergemeentelijke Maatschappij voor Openbare Gezondheid Zuid-West-

Vlaanderen). Aanduiden van een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 

vertegenwoordiger in de buitengewone algemene vergadering van 26.03.2019 en 

verder voor de duur van de legislatuur en bepalen van hun mandaat. 

14 IMOG (Intergemeentelijke Maatschappij voor Openbare Gezondheid). Voordracht 

van een kandidaat-bestuurder met stemrecht en een kandidaat-bestuurders met 

raadgevende stem te verkiezen op de buitengewone algemene vergadering van 

19.03.2019. 

15 Leiedal. Aanduiden van een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 28.03.2019 en verder voor de 

duur van de legislatuur en vaststellen van hun mandaat. 

16 Leiedal. Voordracht van een kandidaat-bestuurder met stemrecht te verkiezen op 

de buitengewone algemene vergadering van 28.03.2019. 

17 Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-

Vlaanderen). Aanduiden van twee vertegenwoordigers en twee plaatsvervangende 

vertegenwoordigers in de buitengewone algemene vergadering van 26.03.2019 en 

verder voor de duur van de legislatuur en vaststellen van hun mandaat. 

18 Psilon. Voordracht van een kandidaat-bestuurder te verkiezen op de buitengewone 

algemene vergadering van 26.03.2019. 

19 TMVS (Farys). Aanduiden van een vertegenwoordiger en een plaatsvervangend 

vertegenwoordiger in de buitengewone algemene vergadering van 20.03.2019 en 

verder voor de duur van de legislatuur en vaststellen van hun mandaat. 

20 TMVS (Farys). Voordracht van een kandidaat-bestuurder te verkiezen op de 

buitengewone algemene vergadering van 20.03.2019. 

21 Fluvius opdrachthoudende vereniging. Bevestiging van de beheersoverdracht en de 

onderschrijving van een aandeel A. 



22 Fluvius opdrachthoudende vereniging. Aanduiden van een vertegenwoordiger en 

plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering. 

23 Fluvius opdrachthoudende vereniging. Voordracht van een kandidaat-bestuurder te 

benoemen op de eerstvolgende algemene vergadering na 01.04.2019. 

24 Zorgbedrijf. Aanduiden vertegenwoordiging in de algemene vergadering en raad 

van bestuur namens de stad Harelbeke. 

25 Aanstellen stadsvertegenwoordiging in de externe (bovengemeentelijke) 

instellingen. 

26 Infrax West. Goedkeuren retributiereglement op werken aan nutsvoorzieningen op 

gemeentelijk openbaar domein. 

27 Gemeentelijk gebruiks-, tarief- en retributiereglement. Punctuele aanpassing. 

28 Huishoudelijk reglement gemeenteraad.  Hervaststelling. 

29 Bijzonder Nood- en Interventieplan (BNIP) wielerwedstrijd E3 Harelbeke BinckBank 

Classic. 

DEPARTEMENT VRIJE TIJD 

30 International Belgian Brass Academy (IBBA) 2019.  Goedkeuren overeenkomst. 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

31 Vragenkwartiertje. 

*** 

 

 

De voorzitter leest de ontslagbrief voor van raadslid Fleur De Buck uit de NV-A fractie. 

Zij meldt dat Fleur De Buck als onafhankelijke verder zal zetelen in de gemeenteraad. 

 

Tussenkomst Fleur De Buck: 

Ik wil hierbij bevestigen dat ik vanaf nu verder zal zetelen als onafhankelijk raadslid in 

deze gemeenteraad.  Ik wil mij distantiëren van de NV-A fractie.  Ik zal me in de 

toekomst constructief opstellen voor een beter beleid voor Harelbeke, net als de 

voorgaande jaren in deze gemeenteraad. 

 

 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

1. Vaststellen straatnaam voor de nieuw aan te leggen insteekstraat van de 

Bosdreef in Harelbeke. Definitieve vaststelling. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 



Op 27.03.2018 werd door het college een verkavelingsvergunning afgeleverd aan N.V. 

GROEP HUYZENTRUYT, Wagenaarstraat 33 – 8791 BEVEREN-LEIE voor het verkavelen 

van grond in 8 loten. 

 

De 8 loten worden voorzien langs een nieuwe insteekstraat van de Bosdreef ter hoogte 

van de huisnummers 40 en 46. 

 

Dit betekent dus dat er een nieuwe straatnaam moet worden gezocht. 

 

Het college heeft op 19.06.2018 beslist om de procedure straatnaamgeving op te starten. 

Er werd informeel advies ingewonnen bij de Stedelijke Cultuurraad en de heemkundige 

kring “De Roede”.  

 

Er werd op 22.06.2018 advies gevraagd aan de Stedelijke Cultuurraad. Er werd geen 

advies ontvangen. 

 

De Roede laat op 06.07.2018 weten dat zij geen toponiem of lokaal-historisch onderwerp 

hebben teruggevonden dat aan deze locatie kan worden gekoppeld. Zij suggereren om 

net zoals indertijd voor de uitbreiding van de Bosdreef in oostelijke richting is gebeurd, 

ook aan deze nieuwe uitbreiding in westelijke richting de naam Bosdreef te geven. 

 

De dienst stedenbouw meldt dat dit niet mogelijk is, zonder het deel van de Bosdreef in 

oostelijke richting helemaal te hernummeren. De dienst stedenbouw stelt voor om toch 

voor een nieuwe straatnaam te kiezen. 

 

Het college nam in zitting van 11.09.2018 kennis van het schrijven van De Roede en de 

opmerking van de dienst stedenbouw en stelt voor de nieuw aan te leggen insteekstraat 

van de Bosdreef naam “Boskant” te geven. 

 

De gemeenteraad heeft in zitting van 22.10.2018 de nieuwe straatnaam “Boskant” 

principieel vastgesteld. 

 

Het dossier werd aan een openbaar onderzoek onderworpen dat minstens 30 dagen 

duurde. 

 

Tijdens de periode van openbaar onderzoek, dat liep van 24.12.2018 t.e.m. 23.01.2019 

werden er geen schriftelijke bezwaren ingediend. 

 

De Stedelijke Cultuurraad en De Roede gaven gedurende het openbaar onderzoek beiden 

een positief advies. 

 

In een laatste fase dient de gemeenteraad het voorstel van een nieuwe straatnaam 

definitief vast te stellen. 

 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet van 28.01.1977 zoals gewijzigd bij decreet van 29.11.2002 tot 

bescherming van de namen van de openbare wegen en pleinen en de 

desbetreffende uitvoeringsbesluiten; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 



Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De nieuwe straatnaam “Boskant” voor de nieuw aan te leggen insteekstraat van de 

Bosdreef in de verkaveling van N.V. GROEP HUYZENTRUYT, wordt definitief vastgesteld. 

2. Vaststellen straatnaam voor de nieuw aan te leggen insteekstraat van de 

Vierkeerstraat in Bavikhove. Definitieve vaststelling. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 26.09.2017 werd door het college een stedenbouwkundige vergunning aan MIJN 

HUIS, Marktstraat 80 – 8530 HARELBEKE voor het bouwen van 12 sociale huur- en 

koopwoningen afgeleverd. 

 

De 12 woningen worden voorzien langs een nieuwe insteekstraat van de Vierkeerstraat 

te hoogte van de huisnummers 84 en 86 

 

Dit betekent dus dat er een nieuwe straatnaam moet worden gezocht. 

 

Het college heeft op 19.06.2018 beslist om de procedure straatnaamgeving op te starten. 

Er werd informeel advies ingewonnen bij de Stedelijke Cultuurraad en de heemkundige 

kring “De Roede”.  

 

De Roede deed in een schrijven van 06.07.2018 volgende voorstellen uit het thema ‘Vlas’ 

omwille van het vlasverleden van Bavikhove.  

 

- Hagen of Vlashagen 

- Repel 

- Schoof of Vlasschoof 

- Slijter of Slijters 

- Vlasakker 

- Vlasbloem 

- Vlasgaard of Vlashaard of Vlasschaard 

- Vlaskapel 

- Vlasveld 

- Vlaswerker of Vlaswerkers 

- Wiedster of Wiedsters 

 

De Cultuurraad laat op 04.07.2018 weten het voorstel van De Roede te volgen, maar 

doet ook nog de suggestie Zwingelstraat. 

 

Het college nam in zitting van 11.09.2018 kennis van het voorstel van De Roede en de 

Cultuurraad en stelt voor de nieuw aan te leggen insteekstraat van de Vierkeerstraat in 

BAVIKHOVE de naam “Vlasveld” te geven. 

 

De gemeenteraad heeft in zitting van 22.10.2018 de nieuwe straatnaam ‘Vlasveld’ 

principieel vastgesteld. 

 

Het dossier werd aan een openbaar onderzoek onderworpen dat minstens 30 dagen 

duurde. 

 



Tijdens de periode van openbaar onderzoek, dat liep van 24.12.2018 t.e.m. 23.01.2019 

werden er geen schriftelijke bezwaren ingediend. 

 

De Stedelijke Cultuurraad en De Roede gaven gedurende het openbaar onderzoek beiden 

een positief advies. 

 

In een laatste fase dient de gemeenteraad het voorstel van een nieuwe straatnaam 

definitief vast te stellen. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet van 28.01.1977 zoals gewijzigd bij decreet van 29.11.2002 tot 

bescherming van de namen van de openbare wegen en pleinen en de 

desbetreffende uitvoeringsbesluiten; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De nieuwe straatnaam ‘VLASVELD’ voor de nieuw aan te leggen insteekstraat van de 

Vierkeerstraat in Bavikhove, wordt definitief vastgesteld. 

3. Vaststellen straatnamen voor drie nieuw aan te leggen wegen tussen de 

Beeklaan en de Zuidstraat in Harelbeke. Definitieve vaststelling. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De oude bedrijfsgebouwen op de site LANO tussen de Zuidstraat en de Beeklaan worden 

gesloopt en op de vrijgekomen site worden een aantal bouwprojecten voorzien. 

 

Op 25.07.2017 werd door het college een verkavelingsvergunning verleend aan B.V.B.A. 

BOUWONDERNEMING GINO FEYS, Vlasaardstraat 25 – 8210 ZEDELGEM Er wordt 

voorzien in 24 kavels voor woningbouw, waarvan een aantal kavels gelegen zijn langs 

een nieuwe straat nabij de Beeklaan. 

 

Op diezelfde site werd op 14.11.2017 door het college een stedenbouwkundige 

vergunning verleend aan B.V.B.A. TOP HOME BUILDING & TEXTILE DEVELOPMENTS, 

Tieltstraat 36 – 8720 DENTERGEM voor het bouwen van 41 woningen. De woningen 

worden voorzien langs twee nieuwe straten nabij de Beeklaan. 

 

Dit betekent dus dat er drie nieuwe straatnamen moeten worden gezocht. 

 

Het college heeft op 12.06.2018 beslist om de procedure straatnaamgeving op te starten. 

Er werd informeel advies ingewonnen bij de Stedelijke Cultuurraad en de heemkundige 

kring “De Roede”.  

 

De Roede stelt in een schrijven van 01.07.2018 voor: 

 



- Weverijstraat 

- Burgmeester Gerard Joseph Lanneaustraat 

- Albert Vandammestraat 

- Weggevoerdenstraat 

- Civiel-arbeidersstraat 

- Vuurkruisersstraat 

- Arsène Mattonstraat 

 

De Cultuurraad stelt op 04.07.2018 voor om geen persoonsnamen te gebruiken, maar 

om meer algemene termen te gebruiken die verwijzen naar de tapijtenweverij die er was 

gevestigd, zoals Ververijstraat. 

 

Het college nam in zitting van 11.09.2018 kennis van de voorstellen van De Roede en de 

Cultuurraad. 

 

Het college stelde voor de nieuw aan te leggen wegen tussen de Beeklaan en de 

Zuidstraat de namen “Albert Vandammestraat” (dwarse straat), “Weggevoerdenstraat” 

en “Vuurkruisersstraat” (parallelle straten) te geven. 

 

De gemeenteraad heeft in zitting van 22.10.2018 de nieuwe straatnaam ‘Burgemeester 

Lanneaustraat’, ‘Albert Vandammestraat’ en ‘Weggevoerdenstraat’ principieel 

vastgesteld. 

 

Het dossier werd aan een openbaar onderzoek onderworpen dat minstens 30 dagen 

duurde. 

 

Tijdens de periode van openbaar onderzoek, dat liep van 24.12.2018 t.e.m. 23.01.2019 

werden er geen schriftelijke bezwaren ingediend. 

 

De Stedelijke Cultuurraad en De Roede gaven gedurende het openbaar onderzoek beiden 

een positief advies. 

 

In een laatste fase dient de gemeenteraad het voorstel van een nieuwe straatnaam 

definitief vast te stellen. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet van 28.01.1977 zoals gewijzigd bij decreet van 29.11.2002 tot 

bescherming van de namen van de openbare wegen en pleinen en de 

desbetreffende uitvoeringsbesluiten; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De nieuwe straatnamen ‘BURGEMEESTER LANNEAUSTRAAT’, ‘ALBERT 

VANDAMMESTRAAT’ en ‘WEGGEVOERDENSTRAAT’ voor de nieuw aan te leggen wegen op 

de voormalige site LANO tussen de Beeklaan en de Zuidstraat, worden definitief 

vastgesteld. 



4. Samenwerkingsovereenkomst met betrekking tot de opmaak van een 

inrichtingsstudie voor de Gaverbeek tussen de stad Harelbeke en de 

Vlaamse Milieumaatschappij. Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De opmaak van een gebiedsvisie voor de Gaverbeekvallei was één van de strategische 

acties van het Interreg-Project VALYS. De Gaverbeekvisie streefde naar de ontwikkeling 

van een klimaatbestendige vallei voor de Gaverbeek, waar ruimte is voor biodiversiteit, 

kwalitatieve open ruimte, duurzame landbouw, zachte mobiliteit en robuuste 

watersystemen.  

 

De opmaak van de Gaverbeekvisie startte in april 2017 en werd afgerond in januari 2018 

waarbij betrokken gemeenten en waterloopbeheerders een engagementsverklaring 

ondertekenden. De Vlaamse Milieumaatschappij (VMM), als waterloopbeheerder van de 

waterlopen eerste categorie, wenst nu verder uitvoering te geven aan de Gaverbeekvisie. 

De vraag werd gesteld vanuit de VMM aan de Intercommunale Leiedal om – samen met 

de Stad Harelbeke – een integraalvisie op te maken voor de Gaverbeek te Harelbeke, 

vanaf de bron tot de monding van de ingekokerde beek. 

 

Het college van burgemeester en schepenen heeft op 02.05.2017 beslist tot de opvolging 

van de Gaverbeekvisie, een opdracht van Intercommunale Leiedal. 

 

Na het beëindigen van voorgaande studie, keurde de gemeenteraad op 16.04.2018 de 

engagementsverklaring Gaverbeekvallei goed. 

 

De samenwerking van de stad met de VMM voor de opmaak van een inrichtingsplan is 

een volgende logische stap in deze ruimtelijke ontwerpopgave, dat inzoomt op een deel 

van het traject van de Gaverbeek, op Harelbeeks grondgebied. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

-  het decreet lokale besturen, inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken art. 40§1; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

  



BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De samenwerkingsovereenkomst tussen de stad Harelbeke en de Vlaamse 

Milieumaatschappij inzake de inrichtingsstudie Gaverbeek wordt goedgekeurd als volgt: 

 

Tussen de ondergetekende partijen: 

 
1. De Vlaamse Milieumaatschappij, vertegenwoordigd door de heer Ivo Terrens, 

diensthoofd investeringen en renovaties, hierna “VMM” genoemd 
 

2. De Stad Harelbeke, hierbij vertegenwoordigd door mevr. Rita Beyaert, 

gemeenteraadsvoorzitter, en de heer Carlo Daelman, algemeen directeur, handelend 
in uitvoering van de beslissing van de gemeenteraad in zitting van 18.02.2019, 
hierna “Harelbeke” genoemd 

 
Hierna gezamenlijk “Partijen” genoemd. 

 
Beslissen samen te werken aan een inrichtingsstudie voor de Gaverbeek te Harelbeke, 

vanaf het Provinciaal Domein de Gavers tot de monding van de beek in de Leie. Deze 
inrichtingsstudie bestaat uit volgende ontwerpopgaven: 

 
• Een multidisciplinair onderzoek naar haalbaarheid en een inrichtingsplan voor het 

openleggen van de Gaverbeek ter hoogte van het Kollegeplein. 
• Ontwerpend onderzoek naar het tracé van de ingekokerde beek, van het Provinciaal 

Domein de Gavers tot zijn monding in de Leie, met de opmaak van een voorontwerp. 

In dit onderzoek wordt nagegaan op welke plaatsen het haalbaar is om de Gaverbeek 
open te leggen. 

• Een onderzoek naar de toekomst van naoorlogse verkavelingswijken, met de 
Collegewijk als voorbeeldproject. De Collegewijk in Harelbeke werd gebouwd in de 
jaren ’60, en dit onderzoek gaat na hoe de wijk kan verduurzamen op vlak van zachte 
mobiliteit, waterhuishouding, bebouwing, biodiversiteit, … 

 
Bovenstaande ontwerp-opgaven worden hierna kortweg genoemd “Onderzoek 

Gaverbeek”. Bij dit onderzoek is het steeds van belang dat de technische ingrepen die 
in de wijk dienen te gebeuren, zoals een ontkokering van de beek, een aanpassing aan 
het rioleringsstelsel, of het aanleggen van een bufferbekken, ruimtelijke kwaliteit met 
zich meebrengen en zich weten in te schrijven in een toekomstvisie voor de volledige 
wijk (waarvoor reeds een aanzet werd gedaan in de Gaverbeekvisie en het Strategisch 

project ZEROregio). De voornaamste ingreep die de timing van deze studie zal bepalen, 
is de buffer die Fluvius dient aan te leggen in de Collegewijk tegen september 2020. 
 
Op basis van de resultaten van het onderzoek kunnen de partijen beslissen of zij een 
nieuwe ‘realisatieovereenkomst’ zullen afsluiten om dit project gezamenlijk te realiseren. 
Indien dit niet gebeurt en een van de partijen zou beslissen niet tot het afsluiten van een 
realisatieovereenkomst over te gaan, dan kan dit geen aanleiding geven tot enige 

aansprakelijkheid van deze partij, noch ten aanzien van de andere partij, noch ten 
aanzien van derden. 
 
 
VOORAFGAANDELIJKE UITEENZETTING 
 

De opmaak van een gebiedsvisie voor de Gaverbeekvallei was één van de strategische 
acties van het Interreg-Project VALYS. De Gaverbeekvisie streefde naar de ontwikkeling 
van een klimaatbestendige vallei voor de Gaverbeek, waar ruimte is voor biodiversiteit, 
kwalitatieve open ruimte, duurzame landbouw, zachte mobiliteit en robuuste 
watersystemen. De opmaak van de Gaverbeekvisie startte in april 2017 en werd afgerond 
in januari 2018 waarbij betrokken gemeenten en waterloopbeheerders een 
engagementsverklaring ondertekenden. De Vlaamse Milieumaatschappij (VMM), als 

waterloopbeheerder van de waterlopen eerste categorie, wenst nu verder uitvoering te 
geven aan de Gaverbeekvisie. De vraag werd gesteld vanuit de VMM aan de 
Intercommunale Leiedal om – samen met de Stad Harelbeke - een integraalvisie op te 



maken voor de Gaverbeek te Harelbeke, vanaf de bron tot de monding van de 

ingekokerde beek. 

 
In de Collegewijk zijn er nog andere planningsinitiatieven lopende, onder meer van de 
Provincie West-Vlaanderen en de Intercommunale Leiedal. De provincie West-
Vlaanderen wenst de fietssnelweg F7 te vervolledigen die de spoorlijn volgt tussen Gent 
en Kortrijk. In West-Vlaanderen is deze fietssnelweg nog in studiefase. Men streeft 
ernaar om zoveel mogelijk gebruik te maken van de rechtlijnigheid van de spoorlijn, die 

ook langsheen de Collegewijk loopt. Voor de F7 is tussen Waregem en Kortrijk een 
PRUP in opmaak waarbinnen onderzocht wordt waar de beste plaats is om de 
fietssnelweg aan te leggen.  
 
Via Fluvius (voormalig Infrax) is een studie lopende om de buffercapaciteit voor het 
aanpalende  industrieterrein Harelbeke Zuid en de wijk te creëren. Hiervoor dienen er in 

de Collegewijk een aantal straten vernieuwd en voorzien van een gescheiden stelsel. 
Hiervoor kan gebruik gemaakt worden van een onthardingsstrategie. 
 
De Collegewijk is ook opgenomen in het strategisch project ZEROregio van de 
Intercommunale Leiedal in opdracht van de Vlaamse Overheid. Met dit project wil 

Leiedal – in samenwerking met heel wat partners – de regio ruimtelijk aanpassen aan 
de gevolgen van de klimaatverandering en de eigen bijdrage aan de klimaatverandering 

herleiden tot nul. Binnen het project ZEROregio is een ontwerpend onderzoek voor de 
Collegewijk te Harelbeke lopende. Bovendien onderzoekt Leiedal, in overleg met IMOG, 
of het mogelijk is om een mobipunt (een knooppunt voor verschillende vervoerswijzen 
op buurtniveau) te voorzien langsheen de Kortrijksesteenweg.  
 
Ook de VMM, samen met partners zoals Vito en de Universiteit Antwerpen, voerde 
onderzoek naar de luchtkwaliteit in Vlaanderen. CurieuzeNeuzen Vlaanderen is een 

wetenschappelijk onderzoek waarbij de bevolking de handen uit de mouwen steekt.  
Hierop aansluitend zal de inrichtingsstudie zoeken naar  de “gezondste fietsroute”, nl. 
daar waar het minst luchtvervuiling is, en onderzoeken of deze overeenkomt met de 
ruimtelijk meest aangewezen fietsroute en of het aangewezen is om de ruimtelijk 
meest aangewezen route aan te passen. 
 

De kaart van het plangebied is opgenomen in bijlage 1, met een aanduiding van het 
tracé van de ingekokerde beek.  

 
ARTIKEL 1. : Samenwerkingsovereenkomst 
 
Tussen de Partijen wordt de inhoud van de huidige overeenkomst in hun onderlinge 
relaties aangeduid als “onderzoek Gaverbeek”. De Partijen communiceren over het 

onderzoek steeds gezamenlijk. Alle documenten, plannen, afbeeldingen… zoals hierna 
besproken bevatten de logo’s van de Partijen.  
 
ARTIKEL 2. : Doelstellingen 
 
De samenwerking heeft als uitgangspunt de geïntegreerde en kwalitatieve ontwikkeling 
van het traject van de Gaverbeek, het openbaar domein en de technische ingrepen die 

in de Collegewijk dienen te gebeuren (zoals de ontkokering van de beek, een aanpassing 
van het rioleringsstelsel, de aanleg van een bufferbekken, …). 
 
2.1. Het aanstellen van een ontwerper voor het uitvoeren van het onderzoek en 
aanleveren basisgegevens 
 

VMM geeft hierbij een mandaat aan stad Harelbeke voor het aanstellen van een ontwerper 
voor het uitvoeren van het onderzoek conform de wetgeving op overheidsopdrachten. 
Door het ondertekenen van onderhavige overeenkomst verklaren de Partijen hun akkoord 
met de opdrachtomschrijving.  
 

Er wordt wederzijds bepaald dat de omgeving van de Gaverbeek op een samenhangende 

en kwaliteitsvolle wijze moet worden ontwikkeld en dat alle volgende stappen van 

planvorming en realisatie, die voor een deel of voor het geheel worden gezet rekening 

moeten houden met het Onderzoek Gaverbeek. Het onderzoek waarbinnen dit 



inrichtingsplan kadert, gaat ruimer dan enkel de eigendommen van de Partijen om de 

site op een goede manier in de omgeving in te passen.  

 

De VMM levert de nodige basisgegevens aan, deze omvatten onder meer: peilen, 

debieten, kwaliteit van het water, de diepte van de ingekokerde beek, opmetingsplannen, 

topografische opmetingen, etc. De Stad Harelbeke levert inzicht in de eigendomssituatie 

van het projectgebied.     
 

2.2. Opdrachtomschrijving onderzoek 

 

De ontwerper staat in voor de opmaak van een inrichtingsplan voor de Gaverbeek in de 

Collegewijk van Harelbeke, zoals afgebakend in bijlage 1. Dit inrichtingsplan wordt 

opgemaakt ter uitvoering van de Gaverbeekvisie.   

 

Via dit inrichtingsplan worden volgende elementen behandeld:  

• Een multidisciplinair onderzoek naar haalbaarheid en een inrichtingsplan voor het 

openleggen van de Gaverbeek ter hoogte van het Kollegeplein. 

• Ontwerpend onderzoek naar het tracé van de ingekokerde beek, van het Provinciaal 

Domein de Gavers tot zijn monding in de Leie, met de opmaak van een voorontwerp. In 

dit onderzoek wordt nagegaan op welke plaatsen het haalbaar is om de Gaverbeek 

open te leggen. 

• Een onderzoek naar de toekomst van naoorlogse verkavelingswijken, met de 

Collegewijk als voorbeeldproject. De Collegewijk in Harelbeke werd gebouwd in de jaren 

’60, en dit onderzoek gaat na hoe de wijk kan verduurzamen op vlak van zachte 

mobiliteit, waterhuishouding, bebouwing, biodiversiteit, … 

• Participatietraject met sleutelfiguren in de Collegewijk 

• Maquette  

 

Volgende elementen behoren niet tot de opdracht:  

• Opmaak RUP 

• Opmaak milieu-effectenrapport 

• Opmaak technische plannen openbaar domein  

• Opmetingsplan van de site 

• Informatiebrochure naar ruim publiek 
 
Bij wijze van synthese kan gesteld worden dat de uitvoering van de opdracht gebeurt in 
de vorm van een participatief ontwerptraject:  
 
Stap 1: Participatie en scherpstellen projectdefinitie 

• Verzamelen van informatie over de site: plaatsbezoek, fotoreportage, opmaak 

basiskaarten, maquette, onderzoek juridische- en planologische context, 
eigendomssituatie, nutsleidingen en afwateringen,… 

• Scherpstellen projectdefinitie door middel van bevraging VMM, Fluvius, Stad Harelbeke, 
… 

• Eerste participatieronde met sleutelfiguren in de wijk. 
• Terugkoppeling VMM & CBS Harelbeke. 

 

Stap 2: Opmaak Voorontwerp 
• Opmaak voorontwerp door middel van een ontwerpworkshops voor 

1) Inrichtingsstudie Kollegeplein 
2) Ontwerpend onderzoek naar de ingekokerde Gaverbeek 
3) Reflectie naoorlogse verkavelingswijk 

 

Stap 3: Terugkoppelingsfase 
• Aftoetsing uitvoerbaarheid en oplijsting praktische randvoorwaarden d.m.v. bilaterale 

gesprekken met de betrokken eigenaars/gebruikers (waarvan max. 50 uren inbegrepen 
zitten in de reguliere onderzoeksopdracht). 

• Expertenmoment van ½ dag 
• Communicatie en overleg met VMM,Stad Harelbeke en Fluvius 



• Terugkoppeling bij het College van Burgemeester en Schepenen 

 

Stap 4: Van voorontwerp naar definitief ontwerp 
• Opmaak van het definitief ontwerp op basis van opmerkingen uit het expertenmoment, 

bilaterale gesprekken met de eigenaars/gebruikers, het overleg met VMM/Stad 
Harelbeke/Fluvius, en het collegebesluit. 

• Terugkoppeling definitief ontwerp met VMM, Stad Harelbeke en Fluvius 
 

Stap 5: Tweede participatieronde 
• Tweede participatieronde t.a.v. de inwoners 
• Aanpassingen definitief ontwerp op basis van tweede participatieronde 

 
Stap 6: Opmaak bundel toelichtingsnota 

• Opmaak bundel toelichtingsnota 

• Communicatie en overleg met VMM, Stad Harelbeke, andere actoren en besturen, … 
• Terugkoppeling CBS Harelbeke bij het College van Burgemeester en Schepenen 
• Finaliseren bundel toelichtingsnota 
• Eindpresentatie aan bevolking 

 

 
2.3. Op te leveren documenten en kaartmateriaal 

 
Tijdens de opmaak van het inrichtingsplan zullen verschillende plandocumenten worden 
opgemaakt die rechtstreeks betrekking hebben op de opdracht: schema’s, 
inrichtingsplan, cijfermatige analyses, referentiebeelden, snedes en/of 3D 
volumestudies.  
 
Het inrichtingsplan wordt afgegeven in de vorm van een nota waarin alle plandocumenten 

verzameld zijn en in tekstvorm de motivatie meegegeven wordt.   
 
2.4. Het evalueren van de resultaten van het ontwerpend onderzoek 
 
De resultaten van het onderzoek zullen door de Partijen worden gebruikt om een 
definitieve beleidsbeslissing te nemen over de uitvoering en indien positief om een 

realisatieovereenkomst op te starten. 
 

ARTIKEL 3. : Medewerking - werkplan 
 
De Partijen werken allen naar best vermogen mee aan de realisatie van de doelstellingen 
vermeld in artikel 2. 
 

De Partijen verbinden zich ertoe zo spoedig mogelijk na ondertekening van onderhavige 
overeenkomst een definitief werkplan en daarmee gepaard gaande timing op te stellen.  
 

ARTIKEL 4. : Kosten 

 

4.1 kosten van het onderzoek  
De kosten van het Onderzoek Gaverbeek worden geraamd op € 55.000 (excl. BTW).  

De kosten van het Onderzoek Gaverbeek worden voor 100% gedragen door VMM 

 

De ontwerper stelt de kostennota’s op per kwartaal in functie van de geleverde prestaties, 

dit op naam van stad Harelbeke. Deze kostennota’s worden door de stad ter informatieve 

titel overgemaakt aan de VMM. 

 

De VMM zal de kosten vereffenen t.a.v. de  stad d.m.v. een voorschot van 27.500 euro, 

bij aanvang van de studie en het saldo, bij beëindiging van de studie. De betaling van 

het voorschot en saldo gebeurt op vraag van de stad met vermelding van het 

bankrekeningnummer waarop mag gestort worden. Voor de opvraging van het saldo zal 

de stad de kostennota’s van de ontwerper toevoegen waaruit de gegrondheid van het 

gevorderde saldo blijkt. De betaling geschiedt binnen de 60 dagen vanaf opvraging door 



de stad Harelbeke.  Bij het overschrijden van deze termijn kan door de stad Harelbeke 

een nalatigheidsinterest worden aangerekend, gelijk aan de wettelijke interestvoet. 

 

4.2 kosten eigen aan de Partijen 

Ieder van de Partijen draagt de eigen interne kosten, onder andere de kosten voor het 

verzamelen van informatie ten behoeve van het onderzoek, de kosten voor opmeting 

(oppervlakte, hoogtes…) indien nodig, de kosten voor deelname aan de 

ontwerpworkshops, de kosten voor interne bevraging in functie van programma van 

eisen, de deelname aan de stuurgroep en andere noodzakelijke overlegmomenten, het 

nalezen van documenten…  

 

4.3 bijkomende prestaties en bijkomende studie-opdrachten 

Het toekennen van bijkomende prestaties en bijkomende studieopdrachten t.a.v. de 

opdrachtomschrijving is enkel mogelijk na uitdrukkelijke goedkeuring van de Partijen. De 

verdeling van de kostprijs van deze bijkomende studieopdrachten zal gebeuren volgens 

dezelfde verdeelsleutel als onder 4.1 beschreven.  

 

ARTIKEL 5. : Duur overeenkomst 

 

De samenwerkingsovereenkomst vangt aan op datum van ondertekening van 

onderhavige overeenkomst en eindigt met de oplevering van een bundel met de neerslag 

van het ontwerp en de finale presentatie.  

 

ARTIKEL 6. : Contacten met derden 

 

Partijen verbinden zich ertoe tijdens de duur van deze overeenkomst m.b.t. het te 

ontwikkelen gebied met derden geen overleg en onderhandelingen te voeren, geen 

rechten te verlenen of overeenkomsten aan te gaan die betrekking hebben op de 

juridische of economische overdracht van grond en/of opstallen, tenzij met toestemming 

van onderlinge partijen. Dit doet geen afbreuk aan bestaande overeenkomsten. 
 

De Partijen ontzeggen zich het recht om tijdens de duur van deze overeenkomst zelf of 
met een derde een samenwerkingsovereenkomst af te sluiten en/of vennootschap op te 

richten die betrekking heeft op de Gaverbeek, tenzij met toestemming van onderlinge 
partijen.  

 

ARTIKEL 7. : Eigendomsrechten 

 

De door de Partijen uitgewisselde en gezamenlijk gegenereerde informatie en 

studieresultaten zullen toebehoren in onverdeeldheid aan alle Partijen. Ieder afzonderlijk 

kan er inbreng van doen in een desgevallend later tot stand te komen 

realisatieovereenkomst. Bij verspreiding van de gegevens, dienen alle onderlinge partijen 

met naam te worden vermeld. 

 

ARTIKEL 8. 

 

Deze overeenkomst kan slechts worden gewijzigd met het akkoord van de Partijen. 

 

De rechten van gelijk welke aard die zouden kunnen voortspruiten uit onderhavige 

overeenkomst, kunnen niet worden overgedragen aan derden, tenzij mits het akkoord 

van alle Partijen.   
 

ARTIKEL 9. 

 

Voor alles wat de uitvoering van deze overeenkomst aangaat, doen de leden keuze van 

woonst in hun respectievelijke zetel. 

 



Ingeval van enig geschil betreffende de uitlegging, naleving en/of uitvoering van deze 

overeenkomst, zijn de rechtbanken van Kortrijk bevoegd. 

Het Belgisch recht is op deze overeenkomst van toepassing. 

 

ARTIKEL 10 : Ontbindende voorwaarde 

Deze samenwerkingsovereenkomst wordt van de zijde van de stad gesloten onder de 

ontbindende voorwaarde van optreden door de toezichthoudende overheid (vernietiging) 

met betrekking tot de beslissing van de gemeenteraad van de stad Harelbeke die deze 

samenwerkingsovereenkomst goedkeurt. 

 

Opgemaakt te Harelbeke, op .. / .. / 2019 in twee exemplaren. 

Elke Partij verklaart hierbij haar origineel ontvangen te hebben. 

 
Voor VMM  

 
 
 
 

Ivo Terrens 
Diensthoofd investeringen en renovaties 

 

 
Voor Harelbeke: 

 
 
 
 
Rita Beyaert     Carlo Daelman 
Voorzitter gemeenteraad   Algemeen directeur 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
Bijlage 1: aanduiding plangebied 
 



 

5. Afsprakennota inrichtingsstudie Gaverbeek. Beslissing tot opmaak en 

goedkeuren contractuele voorwaarden en raming (54.814,48 euro 

waarop geen btw verschuldigd). 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De opmaak van een gebiedsvisie voor de Gaverbeekvallei was één van de strategische 

acties van het Interreg-Project VALYS. De Gaverbeekvisie streefde naar de ontwikkeling 

van een klimaatbestendige vallei voor de Gaverbeek, waar ruimte is voor biodiversiteit, 

kwalitatieve open ruimte, duurzame landbouw, zachte mobiliteit en robuuste 

watersystemen.  

 

De opmaak van de Gaverbeekvisie startte in april 2017 en werd afgerond in januari 

2018 waarbij betrokken gemeenten en waterloopbeheerders een 

engagementsverklaring ondertekenden. De Vlaamse Milieumaatschappij (VMM), als 

waterloopbeheerder van de waterlopen eerste categorie, wenst nu verder uitvoering te 

geven aan de Gaverbeekvisie. De vraag werd gesteld vanuit de VMM aan de 

Intercommunale Leiedal om – samen met de Stad Harelbeke – een integraalvisie op te 

maken voor de Gaverbeek te Harelbeke, vanaf de bron tot de monding van de 

ingekokerde beek. 

 

De samenwerkingsovereenkomst (SWO) met betrekking tot de opmaak van een 

inrichtingsstudie voor de Gaverbeek in Harelbeke tussen het Stadsbestuur van 

Harelbeke en de Vlaamse Milieumaatschappij wordt goedgekeurd in een eerder 

agendapunt van de gemeenteraad van 18.02.2019. 

 

In de gemeenteraad van 12.12.2017 werd beslist tot goedkeuring van de 

statutenwijziging van Leiedal waardoor Leiedal kan optreden als kostendelende 

vereniging/zelfstandige groepering ten opzichte van alle deelnemende gemeenten 

ongeacht enige exclusiviteitsovereenkomst. De dienstverlening is opgenomen in een 



inwendig reglement. De gemeenteraad keurde de wijziging van statuten goed in zitting 

van 12.12.2017. 

 

In het inwendig reglement, dat als bijlage aan de afsprakennota wordt toegevoegd, staat 

(paragraaf 3 bij artikel 2) dat “…de opdrachtgevers bij voorrang een beroep doen op 

Leiedal voor de uitvoering van welbepaalde opdrachten die zijn gevat onder de diensten 

die worden aangeboden door Leiedal, opgesomd in de Bijlage IW1…” 

 

In Bijlage IW1 staan dan weer onder “beleidsondersteunende plannen en studies, 

stedenbouwkundige plannen en studies” “… De opmaak plannen en studies die leiden tot 

beeldkwaliteitsplannen, structuurschetsen, inrichtingsplannen en –studies, 

stedenbouwkundige ontwerpen, landschappelijke ontwerpen of masterplannen.” 

 

Naar aanleiding van de al uitgevoerde opdrachten door Leiedal is het aangewezen dat de 

stad deze opdracht laat uitvoeren door Leiedal, gezien de technische en geografische 

verwevenheid die – bij afzonderlijke uitvoering – tot tijds-en geldverspilling zou leiden. 

 

De Intercommunale Leiedal heeft de afsprakennota opgesteld “Opmaak van een 

inrichtingsstudie Gaverbeek”. 

 

De uitgave tot dewelke de overeenkomst aanleiding geeft, zal gefinancierd worden op 

de wijze zoals bepaald op het budget van 2019. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokale besturen (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken art. 40 §1; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Keurt de contractuele voorwaarden en de raming (54.814,48 euro waarop geen btw 

verschuldigd) goed met betrekking tot de opmaak van de inrichtingsstudie Gaverbeek. 

 

Artikel 2: 

 

De uitgave waartoe huidige opdracht aanleiding geeft, is voorzien op het budget van 

het dienstjaar 2019 en wordt gefinancierd op de aldaar voorziene wijze. 

6. Vervoerregio Kortrijk. Toetreding tot de vervoerregioraad en 

vertegenwoordiging.  

De gemeenteraad 

 

Op 18.12.2015 keurde de Vlaamse Regering de conceptnota “Met basisbereikbaarheid 

naar een efficiënt en aantrekkelijk vervoersmodel in Vlaanderen dat optimaal 

tegemoetkomt aan de globale en lokale vervoersvraag” goed. Naar aanleiding van deze 

beslissing werd het concept “basisbereikbaarheid” nader geconcretiseerd.  

 



Ondertussen keurde de Vlaamse Regering op 21.12.2018 het ontwerp van decreet 

Basisbereikbaarheid goed. 

 

Via de introductie van het concept “basisbereikbaarheid”, wil Vlaanderen het openbaar 

vervoer en de mobiliteit in het algemeen, in de toekomst gelaagd organiseren.    

 

Het begrip “basisbereikbaarheid” (met in de derde laag – zie hieronder - een 

vraaggestuurd systeem), komt zo in de plaats van het begrip “basismobiliteit” (waarbij 

iedere Vlaming op enkele honderden meters van zijn deur een bus- of tramhalte zou 

moeten vinden). 

 

Een eerste laag bestaat uit het kernnet: de voorstedelijke en interstedelijke 

verbindingen, die de grootste attractiepolen met elkaar linken. Het kernnet zal ook in de 

toekomst uitgetekend worden door De Lijn.  

 

De tweede laag bestaat uit het aanvullende net, dat aantakt op het kernnet en 

bijvoorbeeld verbindingen maakt met buitenwijken en kleinere kernen. De 

vervoersregioraden krijgen inspraak om dit aanvullende net mee uit te tekenen.  

 

De derde laag bestaat uit het vervoer op maat. Dit betreft lokale of private initiatieven 

die inspelen op een heel particuliere nood (zoals belbussen, de pendeldienst van een 

bedrijf of het busje van een rusthuis). De vervoersregio’s krijgen de regie in handen om 

dit vervoer op maat zelf te organiseren. 

 

Voortaan wordt het Vlaamse Gewest, ingevolge een besluit van de Vlaamse regering van 

20.07.2018, opgedeeld 15 vervoerregio’s.  

Bedoeling van deze afbakening en opdeling in regio’s is om alle mobiliteitsactoren binnen 

één regio te verzamelen om een gedragen en uitvoerbaar mobiliteitsbeleid uit te 

stippelen.   Op die wijze ook wil  men alle mobiliteitsactoren voorbereiden op de 

liberalisering in 2020. Dan kunnen naast de traditionele partners, zoals De Lijn en de 

NMBS, ook private vervoerbedrijven op de markt komen.  

 

Per regio worden naast de traditionele partners, zoals de lokale besturen en De Lijn, ook 

de NMBS, het Departement Mobiliteit en Openbare Werken, het Agentschap Wegen en 

Verkeer, Infrabel, de MAV’s (Mobiliteitscentrale Aangepast Vervoer), … betrokken.  

 

Vlaanderen wil zo de lokale expertise van de respectievelijke partners benutten en het 

mobiliteitsbeleid meer van onderuit laten opbouwen, zodat steden en gemeenten zelf ook 

verantwoordelijkheid opnemen en de mobiliteit op hun grondgebied mee gaan sturen. 

 

In elke vervoersregio (voor Harelbeke de Vervoerregio-Kortrijk) zal de vervoersregioraad 

een mobiliteitsplan voor de regio opstellen. In het mobiliteitsplan kunnen bijvoorbeeld 

infrastructurele maatregelen afgestemd worden. De vervoersregio’s zullen ook het 

aanbod van het openbaar vervoer in hun regio mee uittekenen. 

 

Het komt de raad thans toe formeel tot de toetreding van Harelbeke tot de “Vervoerregio 

Kortrijk” te beslissen. Binnen die regio kan de stad vervolgens, samen met de andere 

partners zoals De Lijn en de NMBS, beslissen welk aanbod er nodig is in de regio.  

De regioraden krijgen immers de zeggenschap over het vervoer op maat en beheren 

aldus een meer vraaggestuurd systeem. Voor het aanvullend net zullen ze het aanbod 

mee uittekenen en voor het kernnet zullen ze advies verlenen.  

 

Voor de regio Kortrijk wordt de vervoerregioraad gecoördineerd door intercommunale 

Leiedal. 

 

  



Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), meer bepaald de artikelen 40 en 41, tweede lid, 

4° 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

De stad Harelbeke treedt toe tot de “Vervoerregio Kortrijk”. 

 

De schepen bevoegd voor Mobiliteit of zijn vervanger (behorend tot het college) is de 

vertegenwoordiger van de stad is in de vervoerregioraad van de vervoerregio Kortrijk. 

 

Artikel 2: 

 

Het departementshoofd Grondgebiedszaken en de mobiliteitsverantwoordelijke van de 

stad of hun respectievelijke ambtenaren-vervangers zijn de ambtelijke 

vertegenwoordigers van de stad Harelbeke in de vervoerregio Kortrijk.  

 

De ambtelijke vertegenwoordigers zijn gemachtigd de vergaderingen van werkgroepen 

bij te wonen. 

 

Artikel 3: 

 

De stad Harelbeke engageert zich om mee te werken aan het opstellen van het 

mobiliteitsplan van de vervoerregio Kortrijk.  

 

Alle gegevens die de stad heeft verzameld voor de opmaak van het gemeentelijk 

mobiliteitsplan, worden op eenvoudig verzoek ter beschikking gesteld van de 

vervoerregioraad in functie van de opmaak van het mobiliteitsplan voor de vervoerregio 

en/of voor de voorbereiding van concrete projecten 

 

Artikel 4:  

 

Het college van burgemeester en schepenen wordt belast met de uitvoering van dit 

besluit. 

 

Artikel 5:  

 

Een afschrift van dit besluit wordt bezorgd aan het secretariaat van de vervoerregio 

Kortrijk.  (vervoerregio.kortrijk@vlaanderen.be ). 

 

  

mailto:vervoerregio.kortrijk@vlaanderen.be
mailto:vervoerregio.kortrijk@vlaanderen.be


7. Aankoop van 8.331m² grond uit percelen ten noorden van de stedelijke sport-

en recreatie-site te Bavikhove i.f.v. een trage wegontsluiting vanaf de 

Doornhoutsevoetweg naar die site. Goedkeuren ontwerpakte zoals 

voorgelegd door de Vlaamse dienst Vastgoedtransacties. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

In de loop van 2016 en 2017 werden diverse inspraakmomenten georganiseerd inzake de 

opmaak van het masterplan en RUP (ruimtelijk uitvoeringsplan) Bavikhove dorp West.  

 

Uit dit participatietraject bleek dat er nood was om via de private percelen van 

Bostoen/Vevako ten noorden van de bestaande en te herschikken sportsite en van de 

Plaatsebeek, een trage wegontsluiting te maken in noordelijk richting aansluitend op de 

Doornhoutsevoetweg. Door de realisatie van dit ontbrekend stuk komt er een belangrijke 

en veilige fietsverbinding vanaf Hulste/Tivoli, via de wijk Tramstatie en over de 

Plaatsebeekvallei naar het stedelijk sportcentrum en het dorpscentrum van Bavikhove.  

 

Het college nam op 03.10.2017 reeds de principiële beslissing om de grond, nodig om 

een trage wegverbinding te maken, te verwerven.  

De Vlaamse dienst Vastgoedtransacties voerde in 2018 in naam en voor rekening van de 

stad de aankooponderhandelingen met de eigenaar van de nodige percelen gesitueerd 

ten noorden van de stedelijke sportsite-Bavikhove.  

Vanuit de prioritaire beleidsdoelstelling “uitbouwen van veilige fiets- en wandel-

verbindingen” was het wenselijk om deze private percelen te verwerven om er de 

omschreven trage-weg op te kunnen realiseren en vervolledigen.   

Uit de onderhandelingen bleek dat er een koopovereenkomst mogelijk was voor de 

percelen die volgens het BPA (bijzonder plan ban aanleg) Tramstatie geen bouwzone 

waren.  

 

Terzake leverde landmeter Hautekiet op 18.12.2018 het opmetingsplan aan. Hieruit blijkt 

dat de totale oppervlakte van de te verwerven percelen (of delen ervan) 8.331m² 

bedraagt.    

Het gaat om lot A van het plan Hautekiet kadastraal bekend, vierde afdeling, sectie B, te 

nemen uit percelen 53c, 53d, 53e, 53f, 53g en 55h7.  

Het ter plaatse geldend BPA situeert de aan te kopen percelen in landbouw- en 

recreatiezone of in natuurgebied (gemiddelde prijs: 8 euro/m² of 4,5 euro/m²). 

 

Rekening houdend met het schattingsverslag van Vastgoedtransacties van 10.07.2018 

met de daarin vermelde eenheidsprijzen en rekening houdend met de te verwerven 

oppervlakte conform voormeld opmetingplan, kon Vastgoedtransacties (in naam van de 

stad) een akkoord bereiken met de eigenaar-verkoper VEKABA, een zusteronderneming 

van Amsto/Bostoen.  

 

De totale aankoopsom voor de stad werd als volgt berekend: 

 

€ 4,5 x 4.729 m² (17+122+161+3910+519) =  € 21.280,50 

€ 8 x 3.602 m² (632 + 2970)  =  € 28.816,00 

Totaal  :  € 50.096,50 

 

Na de effectieve verwerving zal de stad ook instaan voor de realisatie en aanleg van de 

trage wegverbinding. 

 

De ontwerpakte van Vastgoedtransacties ligt ter goedkeuring voor.  

 



De overeengekomen prijs van 50.096,50 euro is conform het schattingsverslag van 

Vastgoedtransacties.  

 

De uitgave is voorzien onder (AR) 220100 / (BI) 020000 van het investeringsbudget 

2019 (actie 4.3.1 onder prioritaire beleidsdoelstelling 4.3.1K (uitbouwen van veilige fiets- 

en wandelverbindingen).  

 

De financieel directeur geeft zijn visum aan deze aankoop. 

 

Het bodemattesten die werd afgeleverd door OVAM op 11.12 2018 vermelden volgende 

formule: “De OVAM heeft voor deze grond geen relevante gegevens over de 

bodemkwaliteit. Dit bodemattest vervangt alle vorige bodemattesten.” Er dient verder 

geen gevolg aan deze attest te worden gegeven. 

 

De gemeenteraad is bevoegd gezien het een daad van beschikking over een onroerend 

goed van de stad betreft.  

 

Er wordt aan de gemeenteraad voorgesteld goedkeuring te verlenen aan deze 

ontwerpakte. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB), in het bijzonder en zonder zich daartoe te willen 

beperken, artikel 41, tweede lid, 11°. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Instemming wordt verleend met de aankoop door de stad Harelbeke van een stuk grond 

ten noorden van de gemeentelijke sport- en recreatiesite te Bavikhove, met een 

oppervlakte van 8331m² (zijnde lot A van het opmetingsplan van landmeter Hautekiet, 

te nemen uit percelen 53c, 53d, 53e, 53f, 53g en 55h7 vierde afdeling, sectie B).  

 

Eveneens wordt goedkeuring verleend aan de koopsom ten bedrage van 50.096,50 euro 

en de andere aankoopvoorwaarden zoals voorgelegd door de afdeling 

Vastgoedtransacties in de ontwerpakte.  

 

Artikel 2: 

 

Het budget voor voormelde aankoop is voorzien op het investeringsbudget AR 220100 - 

BI 020000. Ter zake gaf de financieel directeur al visum.  

 

Artikel 3: 

 

Het college wordt gelast de vereiste administratieve formaliteiten te vervullen. 

  



8. Gedeeltelijke wijziging van voetweg 43 te Hulste (tussen de 

Waterstraat/buurtweg 15 en de Vrijleghemstraat). Definitieve 

vaststelling van het ontwerp van rooilijnplan ter verlegging van een deel 

van de voetweg. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. Feitelijke aanleiding en voorgaanden 

 

Blijkens de buurtwegenatlas Hulste opgemaakt in uitvoering van de buurtwegenwet van 

10.04.1841, is voetweg 43 een ‘sentier’ wat een publieke erfdienstbaarheid van doorgang 

op een private wegzate impliceert. 

 

Voetweg 43 loopt vanaf de Waterstraat (chemin/buurtweg 15 in de atlas) in noord-

oostelijke richting doorheen de landbouwgronden en over de Vrijleghemstraat (chemin 

16 in de atlas) en Hazebeekstraat (chemin 12 in de atlas) door tot in Hulstedorp.  Het 

laatste stukje voetweg is gekend als de Kapelstraat.  

De voetweg vormt een veel gebruikte trage verbinding om vanaf de ringweg N36, via de 

Waterstraat langs het bloemenbedrijf DeoDora doorheen het open gebied, het 

dorpscentrum van Hulste te bereiken.    

 

Het te verleggen stukje van voetweg 43 situeert zich ter hoogte van en op de terreinen 

van het bedrijf Agristo (Imsto) in de Waterstraat te Hulste.  

Waar op de initiële atlasplannen van midden 19e eeuw de voetweg vanaf de Waterstraat 

in noord-oostelijke richting doorheen de huidige bedrijfsgebouwen loopt, vond er in 2002 

een de facto verlegging plaats naar de rechterzijde van de bedrijfsgebouwen, dit met 

deputatiebeslissing van 07.03.2002 maar zonder definitief afgeronde (beroeps)-

procedure.  

 

Om het gebruikscomfort en de veiligheid van de voetweggebruikers te verbeteren wordt 

een juridische verlegging van het oude atlas-tracé doorheen de huidige Agristo-site naar 

een nieuw tracé voorgesteld, nieuw tracé dat niet samenvalt met het feitelijke tracé van 

2002.  Daardoor zou dit nieuwe tracé een meer vloeiend parcours volgen, zonder de 

scherpe bochten van het feitelijk tracé uit 2002, en zich grotendeels situeren binnen de 

groenstrook/-buffer van Agristo. Door de thans voorgestelde verlegging te bekrachtigen 

(en vervolgens te realiseren/aan te leggen) wordt het voor de trageweggebruikers 

éénduidig waar het juridisch correcte tracé zich situeert.  

 

De voorgestelde verlegging is uitgetekend op het rooilijnplan 1/5 van 23.10.2018 van 

studiebureau Feys uit Poperinge.  

 

Op dit plan zijn drie tracés aangeduid: het historische (oorspronkelijke en in de atlas 

opgenomen) tracé van midden 19e eeuw (roze kleur) doorheen de huidige Agristo-site, 

het feitelijk tracé van 2002 (rode kleur) en het nu voorgestelde nieuwe tracé (groene 

kleur).   Alle tracés situeren zich op terreinen eigendom van Agristo/Imsto.  

 

Op voorstel van Agristo via motiveringsnota van 25.10.2018 van studiebureau Wiels en 

Partners, ligt thans de verlegging voor van een deel van voetweg 43 voor waarbij  het 

oude, overbouwde en dus niet meer bruikbare atlas-tracé doorheen de huidige Agristo-

site (zijnde het roze tracé op het rooilijnplan van 23.10.2018 van studiebureau Feys) 

wordt verlegd naar groene tracé op ditzelfde rooilijnplan. 

 

Agristo engageert zich in voormelde nota horend bij voormelde rooilijnplan om na en in 

uitvoering van het eventueel verleggingsbesluit van de deputatie het verlegde tracé zelf 

en op eigen kosten aan te leggen.  Dit blijkt uit punt 4 van de nota (p. 11 & 12): “om alle 



kosten voor de (her)aanleg van de voetweg op haar percelen te dragen”.  Onder dit punt 

is ook de uitvoeringswijze en het dwarsprofiel bepaald.  Alvorens de verlegging kan 

gebeuren moet Agristo eerst de noodzakelijke omgevingsgunning bekomen. 

 

Het verleggingsvoorstel kan worden ondersteund verwijzend naar het Strategisch 

Meerjarenplan 2014-2019 (beleidsdoelstelling 4 “herwaardering van het ‘trage wegen 

netwerk en (verkeers)veilige leefomgeving“ --- actieplan 4.3. “veilige functionele fiets- en 

wandelverbindingen”).   Het voorliggend dossier, dat in de feiten een soort regularisatie 

is van enerzijds een niet meer bruikbaar tracé doorheen de Agristo-site en van anderzijds 

een veel gebruikt voetwegstukje op een enigszins verschoven locatie, beoogt als 

eindresultaat een groen en voor de vele trage weggebruikers gebruiksvriendelijk tracé 

dat kadert binnen die beleidsintentie. 

 

Het voorliggend ontwerp van rooilijnplan  nr. 1/5 (met bijhorend opmetingplan 2/5 en 

kadastraal plan 3/5 en buurtwegenatlas 4/5 en foto’s 5/5) van 23.10.2018 van het 

studiebureau Feys uit Poperinge voorziet nu de verlegging van een deel van voetweg 43 

binnen de Agristo-site naar de noord-oostelijke perceelsgrens (groen).  

 

Het verlegde tracé (groene kleur op plan) sluit voorbij de Argristo-site verder aan op het 

bestaande noord-oostelijk voetwegtracé, richting Hulste-dorp en wordt comfortabel en 

gebruiksvriendelijk voor de toekomstige trage-weg-gebruikers aangelegd, namelijk: 

 

- qua breedte - zie pt.12 van de nota: uit de detail-dwarsdoorsnede blijkt de 

verharding voorzien op 2 meter breedte; 

- qua uitvoering - zie pt.11 van de nota inzake de uitvoeringsmodaliteiten; 

- qua ligging – zie eigenlijk ‘rooilijn’plan1/5 met bijhorende tabellen: 

 

Om het verlegd publiek gebruik te verankeren, is het aangewezen alsdan een notarieel 

akkoord te sluiten met Agristo waarbij zal worden geopteerd voor een ruil, aangezien de 

verlegging toch op de eigen terreinen van en volledig op kosten van eigenaar-Agristo 

gebeurt. 

 

Het ontwerp van rooilijnplan 1/5 (met bijhorend opmetingplan 2/5 en kadastraal plan 3/5 

en buurtwegenatlas 4/5 en foto’s 5/5) van studiebureau Feys ter wijziging van 

vooromschreven deel voetweg 43 te Hulste, werd voor voorlopige vaststelling voorgelegd 

aan de raad in zitting van 19.11.2018.  

 

Het wijzigingsvoorstel is ingegeven vanuit het openbaar belang, gezien het voorstel het 

publieke gebruik tussen de ringweg N36, via de Waterstraat langs het bloemenbedrijf 

DeoDora doorheen het open gebied naar het dorpscentrum van Hulste via een veilige en 

comfortabele fiets- en voetgangersverbinding garandeert en bekrachtigt.  

 

Zo wordt beantwoord (a) aan de vragen en behoeftes van trage-weg-gebruikers, (b) de 

beleidsintenties van het stadsbestuur om trage wegen te herwaarderen en veilige 

alternatieven te voorzien voor de nabij gelegen, minder fietsvriendelijke buurtwegen (bv. 

de Kuurnestraat) en wordt (c) de site  doorkruisbaar gehouden zoals voorzien sinds de 

opmaak van de buurtwegenatlas, midden 19de eeuw.  

 

De gemeenteraad heeft daarom op 19.11.2018 beslist tot de voorlopige vaststelling van 

het ontwerp van rooilijnplan. 

 

2. Openbaar onderzoek 

 

Na de voorlopige raadsvaststelling werd - van 30.11.2018 tot en met 02.01.2019 - een 

openbaar onderzoek georganiseerd overeenkomstig het besluit van de Vlaamse regering 

van 20.06.2014 tot vaststelling van nadere regels voor de organisatie van het openbaar 

onderzoek inzake buurtwegen.   



 

Volgens dit besluit komt het de gemeenteraad toe om definitief over het 

wijzigingsvoorstel te beraadslagen, binnen zestig dagen na het einde van het openbaar 

onderzoek.  Het openbaar onderzoek liep tot en met 02.01.2019 – met kennisname in de 

collegezitting van 08.01.2019- zodat aan de raad in huidige zitting van 18.02.2019 wordt 

voorgesteld over de verlegging te beraadslagen, de bezwaren te behandelen en het 

gemeentelijk rooilijnplan al dan niet definitief vast.  

 

Bij de definitieve beraadslaging en, in voorkomend geval, de definitieve vaststelling van 

het rooilijnplan kunnen ten opzichte van het voorlopig vastgestelde rooilijnplan alleen 

wijzigingen worden aangebracht die gebaseerd zijn op of voortvloeien uit de bezwaren en 

opmerkingen die geformuleerd zijn tijdens het openbaar onderzoek. Het voorlopig 

vastgestelde rooilijnplan is ongewijzigd zodat ditzelfde plan thans ter definitieve 

vaststelling voorligt. 

 

3. Ingediende bezwaren en beoordeling 

 

3.1. Ingediende bezwaren 

 

Tijdens het openbaar onderzoek werd door de volgende personen tijdig bezwaar 

ingediend.  Deze bezwaren zijn bijgevolg ontvankelijk. 

 

a) Bezwaar nr. 1 NV Immomas, Brugsestraat 37 te 8531 Hulste, aangetekend 

verzonden op 21.12.2018 en ontvangen op 24.12.2018 

b) Bezwaar nr. 2 van  zes natuurlijke personen te 8531 Bavikhove via hun 

raadslieden mrs. Isabelle Larmuseau en Robin Slabbinck – aangetekend verzonden 

op 28.12.2018 en ontvangen op 3.01.2019 

c) Bezwaar nr. 3 van twee natuurlijke personen te 8531 Bavikhove, aangetekend 

verzonden op 31.12.2018 en ontvangen op 03.01.2019 

d) Bezwaar nr. 4 van twee natuurlijke personen  te 8531 Bavikhove, aangetekend 

verzonden op 31.12.2018 en ontvangen op 03.01.2019. 

 

De ontvankelijke en te ontmoeten bezwaren laten zich samenvatten als volgt : 

 

a) Bezwaar nr. 1 van Immomas NV 

 

a. De voetweg-wijziging wil de ‘illegale’ situatie (nl. het overbouwen in jaren 

’90 van de initiële atlastracé door NV Agristo/Imsto) oplossen. De 

raadsbeslissing van 19.11.2018 bevestigt “de voldongen en illegale feiten”. 

b. Het voorgelegde tracé is niet verantwoord vanuit het algemeen belang 

doch louter vanuit het privaat belang van Agristo/Imsto; namelijk bedoeld 

om de private uitwikkeling/uitbreiding van Agristo/Imsto te faciliteren.  

c. Het nieuw voorgesteld tracé zal breed (2m ) en minder bochtig (dan het 

feitelijk tracé) zijn waardoor ‘het (gevaarlijk) gebruik er van (door motoren 

edm) in de hand wordt gewerkt’. 

 

b) Bezwaar nr. 2 via meesters Isabelle Larmuseau en Robin Slabbinck voor zes 

natuurlijke personen 

 

a. De voetwegwijziging houdt geen rekening met de juiste referentie-toestand 

wat -aldus de bezwaarindieners- het atlastracé doorheen de Agristo-

gebouwen is. Inzake dit historisch tracé loopt de opschortende 

beroepsprocedure tegen de deputatiebeslissing van 07.03.2002 nog 

steeds. Bijgevolg is huidig raadsvoorstel om te verleggen van het feitelijk 

naar een nieuw tracé gebaseerd op een wederrechtelijk tracé. De 

raadsmotivering is bijgevolg onwettig. Bovendien is er voor dit tracé geen 

enkel verlegging- en/of afschaffingsbeslissing definitief genomen noch 



goedgekeurd, wat voor gevolg heeft dat de (stedenbouwkundige) 

vergunningen die na de onwettige verlegging zijn verleend, eveneens met 

een onwettigheid behept zijn. 

b. Het voorgelegde tracé is niet verantwoord vanuit het algemeen belang 

doch louter vanuit een privaat belang namelijk ter ontwikkeling en 

bestendiging van Agristo. Aangezien het voetwegdossier een struikelblok 

vormt voor het verlenen van vergunningen aan Agristo, dient huidig 

voetwegdossier louter het privaat belang van Agristo; namelijk het 

regulariseren en bestendigen van de bedrijfssite. Hoewel Agristo nu reeds 

een ernstige vergunningsproblematiek kent en voor aanzienlijke 

omgevingshinder zorgt, doet de restrook (tussen de oostelijk zijgevel en de 

wederrechtelijke voetweg) vermoeden dat er Agristo verder wil die zone 

wens uit te breiden.  

 

c. In ondergeschikte orde :  

 

i. in de verzoeksnota van Agristo (voorafgaand de opstart der 

adm.verlegg.procedure) is een drogreden voor de verlegging 

opgenomen nl. de in-en uitweg van de voetweg is nu gesitueerd 

naast de  in-en uitweg van vrachtwagen wat tot een gevaarlijke 

situatie leidt.  Aangezien er daar geen vrachtwagen mogen rijden, is 

er geen verkeersonveilige situatie. 

ii. Verder wordt onterecht gemotiveerd dat het huidige/wederrechtelijk 

tracé te scherpe en dus onveilige bochten zou bevatten (moeilijke 

zichtbaarheid en doorgang voor fietsers) doch deze zijn niet zo 

scherp en helpen overdreven snelheid tegen te gaan 

iii. Integendeel nodigt een nieuw voorgestelde breedte van 2m uit tot 

sneller rijden (vnl. voor brom- en elektrische fietsen) en bovendien 

verdwijnt aldus het karakter van een echte veldweg.  

iv. Het oorspronkelijk tracé is foutief op 1,5 m breed aangeduid op het 

verleggingsrooilijnplan terwijl het ter plaatse - daar waar de 

voetweg terug in de velden loopt - slechts 0,6 m breed is. Bijgevolg 

klopt het argument uit de verzoeksnota van Agristo niet dat de 

voetweg ook voor “kinderwagen en rollators” zal beschikbaar zijn 

aangezien de breedte in noord-oostelijk richting vermindert tot 

0,6m .  

 

c) Bezwaar nr. 3 van twee natuurlijke personen te 8531 Bavikhove 

 

a. Er is geen enkele reden van openbaar nut om de voetweg te verleggen; 

enkel het privaat belang voor Agristo. Sinds 2002 heeft de stad hier niets 

gedaan i.f.v. het algemeen belang terwijl in andere voetweg-dossiers er 

wél stadsinitiatieven vanuit publiek belang zijn geweest. 

b. Het afschaffen van het historisch atlas-tracé doorheen de Agristo-

gebouwen dient enkel een privaat belang met name de ‘efficiënte 

exploitatie van de site’ 

c. De afschaffing van het historisch atlas-tracé is ethisch totaal 

onverantwoord (zie : het reeds in de jaren ’90 door Agristo onvergund 

overbouwen van dit historisch tracé) en kan niet worden toegestaan. 

d. het onvergunde-tracé van 2002 kan niet verlegd worden aangezien dit 

tracé wettelijk niet bestaat want nog steeds in een opschortende 

beroepsprocedure zit. 

e. Inzake veiligheid : aangezien er amper vrachtwagens (richting 

Kuurnestraat) mogen rijden nabij het huidige tracé, is er geen 

verkeersonveilige situatie en geldt het argument ‘algemeen belang’ hier 

niet; louter het privaat/Agristo-belang. Ook over de veiligheid van het nu 

gebruikte tracé zijn in de voorbije jaren geen klachten gekomen/bekend 



zodat op een minder bochtige én bredere voetweg à 2m enkel de snelheid 

zal verhogen en veiligheid verminderen. Dus ook heraanleg is geen reden 

van algemeen, wel privaat belang. 

f. Door de voorgestelde verlegging komt meer ruimte vrij tussen het bedrijf 

en het nieuwe tracé wat de expansie-mogelijkheden impliceert voor Agristo 

en dus een privaat belang betreft. 

 

Conclusie : de verleggingsaanvraag is ingegeven door een privaat belang, gebaseerd op 

een onwettig en geschorst tracé van 2002, en omwille van de lopende 

vergunningsaanvragen van het bedrijf. Het openbaar belang is ongefundeerd zodat de 

verlegging moet worden geweigerd.  

 

d) Bezwaar nr. 4 van twee natuurlijke personen te 8531 Bavikhove 

 

Bezwaar nr. 4 is identiek aan bezwaar nr. 4. 

 

3.2. Beoordeling 

 

Uitgangspunten zijn de artikelen 27 en 28 van de wet van 10 april 1841 op de 

buurtwegen : “De gemeenteraden zijn gehouden om, ten verzoeke van de deputatie van 

de provinciale raad, te beraadslagen over de (…) de wijziging of de verlegging van een 

buurtweg en eventueel het bijhorende ontwerp van rooilijnplan.(…) Het voornemen tot 

(…) verlegging van een buurtweg wordt onderworpen aan een openbaar onderzoek. De 

gemeenteraad stelt hiertoe een ontwerp van rooilijnplan vast dat onderworpen wordt aan 

onderstaande procedure, behoudens in het geval van een afschaffing. De 

beraadslagingen der gemeenteraden worden onderworpen aan de bestendige deputatie 

van de provinciale raad, welke beslist binnen de 90 dagen na ontvangst van de 

beraadslaging van de gemeenteraad, behoudens beroep bij de Koning vanwege de 

gemeente of van de belanghebbende derden.  

 

Het komt te raad thans toe te beraadslagen over de ingediende bezwaren, waarna de  

definitieve beslissing inzake het verleggingsvoorstel aan de deputatie voor al dan niet 

goedkeuring (onder voorbehoud van verder beroep) wordt overgemaakt. 

 

Bij alle bezwaarindieners wordt de feitelijke wijziging/verlegging van eind jaren ’90/begin 

2000 van het initiële historische tracé van voetweg 43 omschreven als “illegaal”, 

“onrechtmatig” of “wederrechtelijk”.  

 

Tevens wordt verwezen naar de toenmalige verleggingsbeslissing van 07.03.2002 van de 

deputatie waartegen 7 beroepschriften bij de Vlaamse Minister werd ingediend. De stad 

werd toen van dit opschortend beroep ingelicht bij schrijven van het provinciaal 

gouvernement dd. 15.04.2002. Op verzoek maakte de stad vervolgens bij brief dd. 

07.01.2003 de dossierstukken i.f.v. die beroepsschriften aan de bevoegde Vlaamse 

Administratie over. Bij brief dd. 07.11.2003  polste de stad naar de stand van zaken die 

beroepsprocedure. Sindsdien ontving de stad geen reactie van de bevoegde Vlaamse 

Administratie noch van bevoegd Minister. 

 

Wat betreft de lopende beroepsprocedure tegen de deputatiebeslissing van 2002, dient te 

worden vastgesteld dat dit lopende beroep niet verhindert dat in het openbaar/algemeen 

belang er een nieuwe verleggingsprocedure, van de ligging volgens de atlas (en niét van 

de feitelijke ligging) naar een nieuwe en andere locatie die niet samenvalt met de locatie 

uit het deputatiebesluit van 07.03.2002, wordt gestart.    

Door een eventuele goedkeuring van deze verlegging valt het hangend beroep tegen de 

deputatiebeslissing van 07.03.2002 zonder voorwerp, maar dit betekent nog niet dat dit 

beroep een schorsend karakter zou hebben op alle mogelijke andere 

verleggingsprocedures van de juridisch bestaande voetweg naar een nieuwe, andere 

bedding verschillend van de huidige feitelijke bedding. 



Het is overigens vanuit het algemeen belang - namelijk omwille van de duidelijkheid en 

gebruikszekerheid voor alle trage weggebruikers die de verbinding frequent gebruiken en 

dus gezien de vastgestelde noodzaak - zelfs aangewezen en wenselijk om lopende de 

beroepsprocedure al een nieuwe, aangepaste gedeeltelijke verlegging van voetweg 43 na 

te streven en de desbetreffende procedure te voeren, waarbij de doorgang nog verder 

wordt geoptimaliseerd.   

 

In ieder geval immers wordt – en geen enkele bezwaarindiener betwist dat - sinds de 

aanleg ervan begin jaren 2000, zijnde meer dan 18 jaar, publiek en frequent 

(dagdagelijks) en tot ieders tevredenheid een feitelijk tracé gebruikt. 

 

Bezwaarindieners stellen zelf dat het feitelijk tracé niet onveilig is (nl. dat de 

manoeuvrerende vrachtwagens amper met de voetweggebruikers in conflict komen) en 

dat de huidige scherpe bochten (minder dan 90°) ‘niet zo scherp’ zijn en net de veiligheid 

bevorderen doordat ze de snelheid beperken.  

 

Toch acht de gemeenteraad het aangewezen om de slechts sporadisch voorkomende 

situatie (aldus bezwaarindieners) van manoeuvrerende vrachtwagens, aan te pakken 

vanuit het oogpunt van de verkeersveiligheid. Bijgevolg is het vanuit het algemeen 

belang nuttig en nodig om daar de voetweg een tiental meter te verschuiven naar een 

meer veilige strook. 

De gemeenteraad is van oordeel dat de verlegde weg naar de trage weggebruiker toe wel 

voldoende uitnodigend én veilig moet zijn om te worden gebruikt, vandaar dat de 

voorgestelde aanleg (met minder scherpe bochten en verharding op 2 meter) wordt 

behouden.  De verwijzingen naar snel verkeer bij verbreding en uitvlakking van de 

bochten is totaal speculatief en niet gestaafd.  Bovendien kunnen er, bij de aanleg, 

passende maatregelen worden genomen om te snel gemotoriseerd verkeer – zo dat al 

gevreesd zou kunnen worden van meet af aan te ontraden.  Een en ander staat echter 

niet de verlegging zelf in de weg. 

 

Anderzijds stellen bezwaarindieners dat de afschaffing van het historisch tracé 

onverantwoord en onethisch is, terwijl moet worden vastgesteld dat het behouden van 

het  roze historische tracé in de feiten zou betekenen dat de voetweg niet meer 

toegankelijk is.   Dit zou geenszins het algemeen belang ten goede. 

 

Net omwille van het algemeen belang is voorliggend verleggingsvoorstel (met een 

verlegging naar een maximaal een tiental meter méér oostelijk gelegen tracé) dus 

verantwoord, namelijk om de dagdagelijks, feitelijk gebuikte trage weg definitief, formeel 

en juridisch éénduidig (via een deputatiebesluit) te laten verankeren op een nog veiliger 

en publieksvriendelijker tracé.   Daardoor wordt het publiek doorgangsrecht voor de 

toekomst bevestigd en gegarandeerd, meer nog dan op het huidige feitelijke tracé (door 

de optimalisaties) en in ieder geval meer dan ten opzichte van het totaal overbouwde 

juridische tracé zoals het zich nog in de atlas der buurtwegen situeert nu dit laatste is 

overbouwd en niet bruikbaar is.  

 

Op de bewering van de bezwaarindieners dat het oorspronkelijk/atlastracé foutief op 1,5 

m breed op het verleggingsrooilijnplan is aangeduid aangezien het ter plaatse - daar 

waar de voetweg terug in de velden loopt - slechts 0,6m breed is, kan worden 

geantwoord dat een servitudeweg systematisch in de atlas op een juridische breedte van 

1,5 meter werd aangeduid.  Dit geldt ook hier. De juridische breedte is en blijft 

ongewijzigd, ook al kan het feitelijk tracé door gebruik (en/of soms door aanleg) 

enigszins versmallen of verbreden (biv. Doornhoutsevoetweg tussen Hulste en 

Bavikhove).  

Gelijktijdig met de aanleg van het groene tracé, voorziet de stad om de verdere weg 

(foutief aldus de bezwaarindieners op 1,5 m op het rooilijnplan aangeduid)  op de 

juridische en wettelijke breedte van anderhalve meter te laten her aanleggen.  

 



Hoewel huidige rooilijn-procedure inderdaad is opgestart op initiatief van Imsto/Amsto, 

liggen aan de verleggingsbeslissing – zo blijkt heel duidelijk uit het voorgaande –enkel 

redenen van algemeen belang, met name het bestendigen van een éénduidige en 

gebruiksvriendelijke trage wegverbinding in een bouwvrije groenbuffer én de 

optimalisatie van de bestaande doorgang, ten grondslag.   

Het eventueel voordeel dat Agristo uit de verlegging zou kunnen putten is niet meer dan 

een louter gevolg van het nastreven van het algemeen belang en zeker niet de loutere 

reden voor de verlegging.   

Uiteraard wordt de huidige beslissing niet onwettig doordat eventueel Agristo (of een 

ander partuclier) ook een voordeel uit de verlegging zou putten.  Het voordeel vor het 

bedrijf lijkt er trouwens enkel in te bestaan dat een juridische discussie over de ligging 

(bij de 3 tracés steeds op percelen van Agristo) van deze publieke servitude zou worden 

afgesloten. 

Doordat de voetweg enigszins wordt verschoven naar de groene bufferzone waarin geen 

bebouwing mogelijk is, kan Agristo daarenboven in die strook niet uitbreiden.  Van een 

verlegging louter in het voordeel van Agristo kan dan ook geen sprake zijn. 

 

Het algemeen nut van voetweg 43 tussen de Waterstraat en de Vrijleghemstraat  kan 

bezwaarlijk in redelijkheid in vraag worden gesteld.  Ter plekke passeren er iedere dag 

vele trageweggebruikers. De verlegging naar en de verankering van het nieuw 

voorgesteld tracé accentueert het belang en de noodzaak van voetweg 43 ter plaatse als 

trage weg en probeert dit belang te verzoenen met de feitelijke situatie. Door de 

verlegde voetweg her aan te leggen en minder bochtig te maken, wordt het 

gebruiksgemak verhoogd. Om tegemoet te komen aan de (speculatieve en niet 

gefundeerde) vrees van sneller (en dus onveiliger) trage weg verkeer, kunnen bij 

heraanleg passende ontmoedigende maatregelen worden voorzien (zie hiervoor).  

 

Sinds het Strategisch Meerjarenplan 2014-2019 heeft de stad de herwaardering van het 

‘trage wegen netwerk’ als beleidsdoelstelling 4. ‘(verkeers)veilige leefomgeving’ 

opgenomen. De detaillering is vermeld onder actieplan 4.3. ‘veilige functionele fiets- en 

wandelverbindingen’.  Met de huidige beslissing wordt uitvoering gegeven aan deze 

beleidsdoelstelling. De stad heeft sinds een tiental jaren een planmatige aanpak om 

zoveel als mogelijk trage wegen te bestendigen en zelfs te heropenen. De huidige 

verlegging is verantwoord omdat het publieke gebruik dit hier vereist is en niet louter in 

de feiten maar ook met een formele goedkeuringsbeslissing moet verankerd worden.  

Het komt, hoe dan ook, aan geen enkele bezwaarindiener toe zich bij de beoordeling van 

de zin of onzin van het behoud van een voetweg in de plaats van de overheid te 

plaatsen. 

 

Conclusie: het voorliggend verleggingsvoorstel waarbij een verlegging gebeurt van een 

tracé volgens atlas naar een nieuw en geoptimaliseerd tracé, afwijkend van het tracé uit 

2002, is duidelijk ingegeven vanuit het algemeen belang en beantwoordt aan een 

publieke vereiste. 

 

Het hangende beroep tegen een deputatie beslissing van 07.03.2002 vormt daarbij geen 

beletsel. 

  

Bijgevolg dienen alle bezwaren te worden verworpen als ongegrond. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB) in het bijzonder art. 40 par. 1; 

-  de wet van 10.04.1841 op de buurtwegen zoals van kracht en laatst gewijzigd bij 

decreet van de Vlaamse Raad van 04.04.2014, inzonderheid en zonder zich daartoe te 

willen beperken, art. 28; 

- het besluit van de Vlaamse regering van 20.06.2014 tot vaststelling van nadere regels 

voor de organisatie van het openbaar onderzoek inzake buurtwegen. 



 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De bezwaren worden ontvankelijk doch ongegrond verklaard.  Bijgevolg worden alle 

bezwaren verworpen. 

 

Artikel 2:  

 

De wijziging (verlegging) aan een deel voetweg  43 aan de Waterstraat te Hulste (nabij 

en doorheen het bedrijf Agristo/Imsto) zoals uitgetekend op het rooilijnplan 1/5 van 

23.10.2018 met bijhorend liggingsplan van studiebureau Feys uit Poperinge, van een 

tracé volgens atlas naar een nieuw en geoptimaliseerd tracé - afwijkend van het tracé uit 

2002- wordt samen met het genoemde rooilijnplan definitief vastgesteld. 

 

Artikel 3: 

 

Deze beslissing zal worden onderworpen aan de goedkeuring en beslissing van de 

Deputatie. 

9. Herinrichten omgeving eilandschool Harelbeke.  Goedkeuren bestek, raming 

(167.881,75 euro excl. btw of 177.954,66 euro incl. btw (10.072,91 euro 

btw medecontractant)) en gunningswijze. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De ontwerpopdracht voor de opdracht “Herinrichten omgeving eilandschool Harelbeke” 

werd gegund aan Andy Malengier BVBA, Frezenbergstraat 29 te 8980 Zonnebeke. 

 

In het kader van deze opdracht werd een bestek met nr. 861.2-A.19/01 opgesteld door 

de ontwerper. 

 

De werken omvatten : 

 

- Rooien van bestaande beplanting  

- Vellen van bomen  

- Infrezen van het gazon  

- Zorgvuldig opbreken van bestaande bedekkingen 

- De grondwerken  

- Aanleg van dolomiet- of alternatieve verharding + fundering  

- Aanleg van betontegelverharding (met gerecupereerde betontegels) + fundering 

- Het inzaaien van gazon met alle voorbereidende werkzaamheden, het planten van 

bomen, hagen, klimplanten, siergrassen met alle voorbereidende werken;  

- Het onderhoud van beplanting en gazon gedurende 1 jaar na de voorlopige oplevering; 
 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 167.881,75 excl. btw of 

€ 177.954,66 incl. btw (€ 10.072,91 Btw medecontractant). 



 

De gemeenteraad is bevoegd nu het gaat om een bestek inzake een overheidsopdracht 

die niet opgenomen werd in het begrip dagelijks bestuur, gezien het ramingsbedrag op 

het investeringsbudget hoger is dan € 8.500 en het project niet nominatief in het budget 

is voorzien. 

 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure. 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 222007/082021-WOL-WOL 82. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

-De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen. 

-De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 36. 

-Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

-Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, 

betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad. 

-De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 

-Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

-Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en 

met 341 betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Het bestek met nr. 861.2-A.19/01 en de raming voor de opdracht “Herinrichten 

omgeving eilandschool Harelbeke”, opgesteld door de ontwerper, Andy Malengier BVBA, 

Frezenbergstraat 29 te 8980 Zonnebeke worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden 

worden vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen 

en diensten. De raming bedraagt € 167.881,75 excl. btw of € 177.954,66 incl. btw 

(€ 10.072,91 Btw medecontractant). 

 

Artikel 2: 

 

Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de openbare procedure. 

 

Artikel 3: 

 

De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal niveau. 

 



Artikel 4: 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 222007/082021-WOL-WOL 82. 

 

DEPARTEMENT FACILITY 

10. School- en reftermeubilair School Zuid Harelbeke.  Goedkeuren bestek, 

gunningswijze en raming (148.760,33  euro + 21% btw). 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

In het kader van de opdracht “School- en reftermeubilair School Zuid Harelbeke” werd 

een bestek met nr. NH-549 opgesteld door mevrouw Naira Harutjunjan, Departement 

Facility - Aankoop. 

 

Deze opdracht is opgedeeld in volgende percelen: 

* Perceel 1 (Reftermeubilair) 

* Perceel 2 (Klasmeubilair Lager),  

* Perceel 3 (Kleuterklassen) 

* Perceel 4 (Knutselklas),  

* Perceel 5 (Bureel Directie),  

* Perceel 6 (Secretariaat),  

 

De totale uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 148.760,33 excl. btw of 

€ 180.000,00 incl. 21% btw. 

 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de vereenvoudigde 

onderhandelingsprocedure met voorafgaande bekendmaking. 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2019, op 

budgetcode 240000/080030-WOL-WOL 39. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen. 

De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 41, §1, 1° 

(de geraamde waarde excl. btw bereikt de drempel van € 221.000,00 niet). 

Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen. 

Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, 

betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad. 

De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 

Het Bestuursdecreet van 7 december 2018. 

Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en met 

341 betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 



 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

Het bestek met nr. NH-549 en de raming voor de opdracht “School- en reftermeubilair 

School Zuid Harelbeke”, opgesteld door mevrouw Naira Harutjunjan, Departement 

Facility - Aankoop worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals 

voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten voor aannemingen van werken, leveringen en diensten. De raming 

bedraagt € 148.760,33 excl. btw of € 180.000,00 incl. 21% btw. 

 

Artikel 2: 

 

Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de vereenvoudigde 

onderhandelingsprocedure met voorafgaande bekendmaking. 

 

Artikel 3: 

 

De aankondiging van de opdracht wordt ingevuld en bekendgemaakt op nationaal niveau. 

 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

11. Infrax West. Aanduiden van een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 

vertegenwoordiger in de buitengewone algemene vergadering van 

26.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur en vaststellen van 

hun mandaat. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 16.01.2019 ontving de stad een brief van de opdrachthoudende vereniging Infrax 

West waarbij wordt meegedeeld dat de buitengewone algemene vergadering plaats heeft 

op 26.03.2019 om 18.00 u in de lunchruimte van het Fluvius gebouw, Noordlaan 9 te 

8820 Torhout. 

 

De stad ontving eerder al de principenota per brief op 20.11.2018. 

 

De agenda van de buitengewone algemene vergadering ziet er als volgt uit: 

 

1. Statutaire ontslagnemingen en benoemingen. 

 

Deze buitengewone algemene vergadering zal worden gevolgd door (korte) 

installatievergaderingen van de diverse bestuursorganen, waarbij ook telkens een 

samenstelling van het bureau zal worden doorgevoerd. 

 

Het komt de gemeenteraad toe een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 

vertegenwoordiger aan te stellen en hun mandaat te bepalen. 

  



 

Infrax West wijst er nogmaals op: 

 

- dat de gemeentelijke vertegenwoordigers (volmachtdrager/plaatsvervangende 

volmachtdrager) op de algemene vergadering overeenkomstig artikel 432, alinea 

1 van het decreet Lokaal bestuur en artikel 23 van de statuten rechtstreeks 

aangewezen worden door de gemeenteraden uit hun leden; 

- dat de aanstelling van deze vertegenwoordigers geldt voor de duur van de 

legislatuur; 

- dat de vaststelling van het (inhoudelijk) mandaat van de vertegenwoordigers 

dient herhaald te worden voor elke algemene vergadering ingevolge de bepaling 

vervat in artikel 423, alinea 3 van het DLB en artikel 23 van de statuten. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432 en 34 tweede lid, 2°;  

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

*** 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 

een gemeenteraadslid-vertegenwoordiger van de stad in de buitengewone algemene 

vergadering van Infrax van dinsdag 26.03.2019 en verder voor de duur van de 

legislatuur; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

De uitslag van de stemming is als volgt:  

 
David Vandekerckhove, bekomt 25 ja stemmen, 0 neen-stem, er zijn 3 onthoudingen, 

 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 
een gemeenteraadslid-plaatsvervangend vertegenwoordiger van de stad in de 
buitengewone algemene vergadering van Infrax van dinsdag 26.03.2019 en verder voor 
de duur van de legislatuur; 
 
28 leden nemen aan de stemming deel; 
 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
 
Louis Byttebier, bekomt 24 ja-stemmen, 0 neen-stem, er zijn 4  onthoudingen. 
 
Daarop gaat de gemeenteraad over tot de discussie betreffende het mandaat van de 
genoemde vertegenwoordiger-gemeenteraadslid; 
 
Na beraadslaging in openbare zitting: 
 
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 
 
 

Met unanimiteit; 

 

  



BESLUIT: 
 
Artikel 1: 
 
David Vandekerckhove, Vissersstraat 11, 8530 Harelbeke 
(david.vandekerckhove@harelbeke.be), die de volstrekte meerderheid van de geldig 
uitgebrachte stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als gemeenteraadslid-
vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van Infrax West van dinsdag 
26.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur. 
 
Louis Byttebier, Jan Breydelstraat 94, 8530 Harelbeke (louis.byttebier@harelbeke.be), 
die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft bekomen, 
wordt aangewezen als gemeenteraadslid-plaatsvervangend vertegenwoordiger van de 
stad in de algemene vergadering van Infrax West van dinsdag 26.03.2019 en verder voor 
de duur van de legislatuur.  
 
Artikel 2: 
 
De voornoemde vertegenwoordiger krijgt volgend mandaat betreffende de 
dagordepunten op de buitengewone algemene vergadering: positieve opstelling en zich 
gedragen naar de eventuele beslissing van de raad nopens de door de raad gedane 
voordrachten. 

 

Artikel 3: 

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de opdrachthoudende 

vereniging Infrax West ter attentie van het secretariaat, p/a Brusselsesteenweg 199 te 

9090 Melle. 

12. Infrax West. Voordracht van een kandidaat-lid van het regionaal 

bestuurscomité en een kandidaat-bestuurder te verkiezen op de 

buitengewone algemene vergadering van 26.03.2019. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 20.11.2018 heeft de stad een brief ontvangen van de opdrachthoudende vereniging 

Infrax West waarbij wordt meegedeeld dat de benoeming van de nieuwe bestuurders van 

de raad van bestuur (RvB)/regionaal bestuurscomité (RBC) zal gebeuren op de 

buitengewone algemene vergadering van 26.03.2019. Bijgaand ontving de stad ook de 

principenota die de te volgen werkwijze met betrekking tot de mandaten van Infrax West 

beschrijft. 

 

Op 16.01.2019 ontving de stad de uitnodiging van de buitengewone algemene 

vergadering van Infrax West op 26.03.2019 waarin de statutaire benoemingen van de 

leden van de raad van bestuur en van de regionale bestuurscomités zullen worden 

voorgelegd.  

 

De gemeenteraad dient een lid van het regionaal bestuurscomité voor te dragen. De 

gemeenteraad kan ook een lid van de raad van bestuur voordragen.  Het moet om 

dezelfde persoon gaan. 

 

Aan de vergaderingen van de raad van bestuur wordt er deelgenomen door één 

afgevaardigde die lid is met raadgevende stem en als gemeenteraadslid verkozen is op 

een lijst waarvan geen enkele verkozene deel uitmaakt van het college van burgemeester 

en schepenen.  



Na onderzoek van de verkiezingsresultaten en de samengestelde meerderheden wordt er 

binnen de deelnemende gemeenten een mandaat van lid met raadgevende stem 

toegekend, dit aan de deelnemende gemeente die procentueel over de grootste 

oppositielijst beschikt. Alleen deze gemeente komt dus in aanmerking voor de aanduiding 

van een mandaat van lid met raadgevende stem in de raad van bestuur en zal worden 

gecontacteerd om een specifiek raadsbesluit te nemen. 

Harelbeke werd hieromtrent niet gecontacteerd. De raadgevende stem in de raad van 

bestuur gaat naar gemeente Oudenburg. 

 

Infrax West wijst nog eens de bijzondere aandacht op: 

 

- dat de bestuurders en de leden van de regionale bestuurcomités van Infrax West 

geen vertegenwoordiger (volmachtgever/plaatsvervangend volmachtgever) 

kunnen zijn voor de algemene vergadering; 

- dat de aanstelling geldt voor de duur van de legislatuur.  

 

Infrax West meldt ook dat het aantal mandaten binnen de raad van bestuur beperkt is, 

zodat niet elke gemeente vertegenwoordigd kan zijn. Tussen gemeenten onderling 

kunnen er afspraken gemaakt worden om éénzelfde kandidaat-bestuurder voor te dragen 

namens meerdere gemeenten. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 34, tweede lid, 2°, art. 41, tweede lid, 4°. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een lid van het regionaal bestuurscomité bij de opdrachthoudende vereniging Infrax 

West. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

Francis Pattyn bekomt 21 ja-stemmen, 4 neen-stemmen en 3 onthoudingen. 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een kandidaat-bestuurder bij de raad van bestuur bij de opdrachthoudende vereniging 

Infrax West. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

Francis Pattyn, bekomt 21 ja-stemmen, 4 neen-stemmen en 3 onthoudingen. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Schepen Francis Pattyn, Dennenlaan 18, 8530 Harelbeke (francis.pattyn@harelbeke.be), 

die de volstrekt meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft bekomen, wordt 



voorgedragen als lid van het regionaal bestuurscomité bij de intercommunale Infrax 

West. 

 

Schepen Francis Pattyn, Dennenlaan 18, 8530 Harelbeke (francis.pattyn@harelbeke.be), 

die de volstrekt meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft bekomen, wordt 

voorgedragen als kandidaat-bestuurder bij de raad van bestuur bij de intercommunale 

Infrax West. 

 

Dit mandaat geldt, behoudens terugname, vanaf de eerstvolgende zitting RvB/RBC tot 

aan de eerste algemene vergadering in het jaar 2025. 

 

Artikel 2:  

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de opdrachthoudende 

vereniging Infrax West, ter attentie van het secretariaat p/a Brusselsesteenweg 199 te 

9090 Melle.  

13. IMOG (Intergemeentelijke Maatschappij voor Openbare Gezondheid Zuid-

West-Vlaanderen). Aanduiden van een vertegenwoordiger en 

plaatsvervangend vertegenwoordiger in de buitengewone algemene 

vergadering van 26.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur en 

bepalen van hun mandaat. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 16.01.2019 ontving de stad de uitnodiging per mail met bijhorende agenda van IMOG 

van de buitengewone algemene vergadering op dinsdag 19.03.2019. Bijgaand ontving de 

stad ook de toelichtende nota over de agenda. Deze vergadering vindt plaats in de 

raadszaal van de afvalverwerkingsinstallatie, Kortrijksesteenweg 264 te Harelbeke. 

 

De agenda van de buitengewone algemene vergadering werd opgesteld als volgt: 

 

1. Samenstelling van het bureau 

2. Benoeming van de nieuwe bestuurders 

3. Vaststellen van de presentiegelden 

4. Varia 

 

Het komt de gemeenteraad toe een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 

vertegenwoordiger aan te stellen vanuit de gemeenteraad en hun mandaat te bepalen. 

 

IMOG wijst nog eens op de onverenigbaarheid van het mandaat van de 

vertegenwoordiger en die van het bestuurslid. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het Decreet Lokaal Bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432, 41, tweede lid, 4° en 34 tweede lid, 2° ;  

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

*** 

  



 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 

een gemeenteraadslid-vertegenwoordiger van de stad in de buitengewone algemene 

vergadering van IMOG van dinsdag 19.03.2019 en verder voor de duur van de 

legislatuur; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 
Gwenny Meyfroid bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 onthoudingen, 

 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 
een gemeenteraadslid-plaatsvervangend vertegenwoordiger van de stad in de 
buitengewone algemene vergadering van IMOG van dinsdag 19.03.2019 en verder voor 
de duur van de legislatuur; 
 
28 leden nemen aan de stemming deel; 
 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
 
Louis Byttebier bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 onthoudingen. 
 
Daarop gaat de gemeenteraad over tot de discussie betreffende het mandaat van de 
genoemde vertegenwoordiger-gemeenteraadslid; 

 
Na beraadslaging in openbare zitting: 

 
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 
 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 
 
Artikel 1: 
 
Gwenny Meyfroid, raadslid, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 
stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als gemeenteraadslid-vertegenwoordiger 
van de stad in de buitengewone algemene vergadering van IMOG van dinsdag 
19.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur. 

 
Louis Byttebier, raadslid, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 
stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als gemeenteraadslid-plaatsvervangend 
vertegenwoordiger van de stad in de buitengewone algemene vergadering van IMOG van 
dinsdag 19.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur.  
 
Artikel 2: 
 
De voornoemde vertegenwoordiger krijgt volgend mandaat betreffende de 
dagordepunten op de buitengewone algemene vergadering: positieve opstelling en zich 
gedragen naar de eventuele beslissing van de raad nopens de door de raad gedane 
voordrachten. 
 
Artikel 3: 
 
Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de intercommunale Imog 
ter attentie van Veerle De Tollenaere, Kortrijksesteenweg 264 te Harelbeke. 

 



14. IMOG (Intergemeentelijke Maatschappij voor Openbare Gezondheid). 

Voordracht van een kandidaat-bestuurder met stemrecht en een 

kandidaat-bestuurders met raadgevende stem te verkiezen op de 

buitengewone algemene vergadering van 19.03.2019. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 02.11.2018 heeft de stad een mail ontvangen van IMOG waarbij wordt meegedeeld 

dat de benoeming van de nieuwe bestuurders zal gebeuren op de buitengewone 

algemene vergadering van 19.03.2019. Bijgaand werd er ook een informatieve nota 

toegestuurd aangaande de mandaten in IMOG.  

 

Op 16.01.2019 ontving de stad de uitnodiging met bijgaand de toelichtende nota van de 

agenda van de buitengewone algemene vergadering van 19.03.2019. De benoeming van 

de nieuwe bestuurders staat geagendeerd op deze vergadering.  

 

Het komt de gemeenteraad toe twee kandidaat-bestuurders voor te dragen bij de 

intercommunale IMOG. Er dient een effectieve bestuurder voorgedragen te worden 

waarvan het mandaat aanvangt op 19.03.2019. Het tweede mandaat wordt verdeeld met 

de gemeente Zwevegem en dit mandaat vangt aan op 19.03.2019 of in mei 2022. 

 

Daarnaast dient de gemeenteraad ook één kandidaat-bestuurder aan te duiden met 

raadgevende stem bij de intercommunale IMOG. Dit mandaat zal aanvangen in mei 2021 

en dit voor een periode van een anderhalf jaar.  

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 34, tweede lid, 2°, art. 41, tweede lid, 4°. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 1 

effectieve kandidaat-bestuurder bij de intercommunale IMOG. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

Tijs Naert bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen en 5 onthoudingen. 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

2de kandidaat-bestuurder, mandaat te delen met Zwevegem zoals hiervoor aangegeven, 

bij de intercommunale IMOG. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

David Vandekerckhove bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen en 5 onthoudingen. 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 1 

kandidaat-bestuurder met raadgevende stem bij de intercommunale IMOG voor 

voormelde periode. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 



Nancy Debeerst bekomt 19 ja-stemmen, Rik Vandenabeele bekomt 2 ja stemmen, Wout 

Patyn bekomt 3 ja stemmen, Fleur De Buck bekomt 1 ja stem, er zijn 3 neen-stemmen 

en 0 onthoudingen. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Tijs Naert, schepen, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als 1ste kandidaat-bestuurder bij de intercommunale 

IMOG.  

 

Deze aanstelling geldt voor de duur van de legislatuur en/of tot vervanging. 

 

David Vandekerckhove, schepen, die de volstrekte meerderheid van de geldig 

uitgebrachte stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als 2de kandidaat-bestuurder 

bij de intercommunale IMOG. 

 

Dit mandaat vangt aan op 19.03.2019 of in mei 2022. 

 

Nancy Debeerst, raadslid, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als kandidaat-bestuurder met 

raadgevende stem bij de intercommunale IMOG. 

 

Dit mandaat vangt aan in mei 2021 en geldt voor een periode van een anderhalf jaar.  

 

Artikel 2:  

 

Een afschrift van deze beslissing zal worden overgemaakt aan de intercommunale IMOG, 

t.a.v. Veerle De Tollenaere, Kortrijksesteenweg 264 – 8530 Harelbeke.  

15. Leiedal. Aanduiden van een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering van 28.03.2019 en verder 

voor de duur van de legislatuur en vaststellen van hun mandaat. 

De gemeenteraad, 

 

Op 23.01.2019 heeft de stad via mail een brief ontvangen van Leiedal waarbij wordt 

meegedeeld dat de buitengewone algemene vergadering plaats heeft op donderdag 

28.03.2019 om 18 u in de kantoren van Leiedal, President Kennedypark 10, 8500 

Kortrijk. 

 

Het komt de gemeenteraad toe een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 

vertegenwoordiger aan te stellen vanuit de gemeenteraad en hun mandaat te bepalen. 

 

De stad Harelbeke heeft 5.427 aandelen – reeks A – in bezit en vertegenwoordigt dus 

5.427 stemmen. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432, 41, tweede lid, 4° en 34 tweede lid, 2° ;  



 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

*** 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 

een gemeenteraadslid-vertegenwoordiger van de stad in de buitengewone algemene 

vergadering van Leiedal van donderdag 28.03.2019 en verder voor de duur van de 

legislatuur. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

De uitslag van de stemming is als volgt:  
 
Dominique Windels, schepen, bekomt 21 ja stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 
6 onthoudingen en 1 ongeldige stem. 

 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 
een gemeenteraadslid-plaatsvervangend vertegenwoordiger van de stad in de 
buitengewone algemene vergadering van Leiedal van donderdag 28.03.2019 en verder 
voor de duur van de legislatuur. 
 
28 leden nemen aan de stemming deel; 
 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
 
Willy Vandemeulebroucke, raadslid, bekomt 20 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 
7 onthoudingen en 1 ongeldige stem. 
 
Daarop gaat de gemeenteraad over tot de discussie betreffende het mandaat van de 
genoemde vertegenwoordiger-gemeenteraadslid; 

 
Na beraadslaging in openbare zitting: 

 
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 
 
Artikel 1: 
 
Dominique Windels, schepen, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 
stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als gemeenteraadslid-vertegenwoordiger 
van de stad in de algemene vergadering van Leiedal van donderdag 28.03.2019 en 
verder voor de duur van de legislatuur. 

 
Willy Vandemeulebroucke, raadslid, die de volstrekte meerderheid van de geldig 
uitgebrachte stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als gemeenteraadslid-
plaatsvervangend vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van 
Leiedal van 28.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur.  
 
Artikel 2: 
 
De voornoemde vertegenwoordiger krijgt volgend mandaat betreffende de 
dagordepunten op de buitengewone algemene vergadering: positieve opstelling en zich 
gedragen naar de eventuele beslissing van de raad nopens de door de raad gedane 
voordrachten. 



 

Artikel 3: 

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de intercommunale 

Leiedal, t.a.v. Els Dewaele, President Kennedypark 10, 8500 Kortrijk. 

 

16. Leiedal. Voordracht van een kandidaat-bestuurder met stemrecht te 

verkiezen op de buitengewone algemene vergadering van 28.03.2019. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 23.01.2019 heeft de stad per mail een brief ontvangen van Leiedal waarbij wordt 

meegedeeld dat de benoeming van de nieuwe bestuurders zal gebeuren op de 

buitengewone algemene vergadering van 28.03.2019.  

 

Overeenkomstig artikel 17 I 2° van de statuten van Leiedal heeft elke deelnemende 

gemeente recht op één mandaat van bestuurder met stemrecht. Deze bestuurder moet 

gekozen worden uit de leden van de gemeenteraad. 

 

Artikel 17 II van de statuten voorziet dat aan de vergaderingen van de raad van bestuur 

wordt deelgenomen door ten hoogste vier rechtstreekse verschillende gemeenten 

aangeduide afgevaardigden die lid zijn met raadgevende stem. In bijlage twee bij de 

statuten is per periode aangeduid welke gemeentebesturen in aanmerking komen om 

een afgevaardigde voor te dragen. Voor de periode april 2019 tot eind mei 2021 zijn dit 

de gemeenten Deerlijk, Kuurne, Waregem en Wevelgem. 

 

Bij de verkiezing is de voorwaarde van het genderevenwicht van toepassing. Dit wil 

zeggen dat 2/3 van de leden van de raad van bestuur (met of zonder stemrecht) 

hetzelfde geslacht moeten hebben. 

 

Het komt de gemeenteraad toe een kandidaat bestuurder met stemrecht voor te dragen. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 34, tweede lid, 2°, art.41, tweede lid, 4°; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een kandidaat bestuurder met stemrecht bij de intercommunale Leiedal en voor de duur 

van de legislatuur. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

Inge Bossuyt, raadslid bekomt 26 ja-stemmen, 0 neen-stemmen en 2 onthoudingen. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

  



BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Inge Bossuyt, raadslid, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als kandidaat-bestuurder met stemrecht 

bij de intercommunale Leiedal. 

 

Artikel 2: 

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de intercommunale Leiedal 

ter attentie van Els Dewaele, President Kennedylaan 10 – 8500 Kortrijk. 

17. Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-

West-Vlaanderen). Aanduiden van twee vertegenwoordigers en twee 

plaatsvervangende vertegenwoordigers in de buitengewone algemene 

vergadering van 26.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur en 

vaststellen van hun mandaat. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 18.01.2019 heeft de stad een brief met bijhorende agenda per mail ontvangen van de 

opdrachthoudende vereniging Psilon waarbij wordt meegedeeld dat de buitengewone 

algemene vergadering plaats heeft op dinsdag 26.03.2019 om 18.00 u in de 

conferentiezaal van het stadhuis van Roeselare, Botermarkt 2 (1ste verdiep). 

 

De agenda ziet eruit als volgt: 

 

1. Kennisname voordrachten kandidaat-bestuurders. 

2. Aanduiding effectieve bestuurders. 

3. Kennisname bestuurders met raadgevende stem. 

 

Aansluitend biedt Psilon een receptie aan in samenwerking met het stadsbestuur 

Roeselare. 

 

Het komt de gemeenteraad toe twee vertegenwoordigers en twee plaatsvervangende 

vertegenwoordigers aan te stellen vanuit de gemeenteraad en hun mandaat te bepalen. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432, 41, tweede lid, 4° en 34 tweede lid, 2° ;  

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

*** 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 

een gemeenteraadslid-vertegenwoordigers van de stad in de buitengewone algemene 

vergadering van Psilon van dinsdag 26.03.2019 en verder voor de duur van de 

legislatuur. 

 

Stemming betreffende de eerste vertegenwoordiger: 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 



De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

Francis Pattyn, schepen, bekomt 18 ja-stemmen, 4 neen-stem, er zijn 6 onthoudingen;  

 

Stemming betreffende de tweede vertegenwoordiger: 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

Rita Beyaert, raadslid, bekomt 24 ja- stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 4 

onthoudingen;  

 

Stemming betreffende de eerste plaatsvervangende vertegenwoordiger: 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

Koen Opsomer, raadslid, bekomt 22 ja- stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 

onthoudingen;  

 

Stemming betreffende de tweede plaatsvervangende vertegenwoordiger: 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

De uitslag van de stemming is als volgt: 

 

Thomas Guillemyn, raadslid, bekomt 22 ja- stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 

onthoudingen;  

 

Daarop gaat de gemeenteraad over tot de discussie betreffende het mandaat van de 

genoemde vertegenwoordiger-gemeenteraadslid; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting: 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

Francis Pattyn, schepen, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als eerste gemeenteraadslid-

vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van Psilon van dinsdag 

26.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur. 

 

Rita Beyaert, raadslid, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als tweede gemeenteraadslid-

vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van Psilon van dinsdag 

26.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur. 

 

Koen Opsomer, raadslid, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als eerste  gemeenteraadslid-



plaatsvervangend vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van Psilon 

dinsdag 26.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur. 

 

Thomas Guillemyn, raadslid, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als tweede gemeenteraadslid-

plaatsvervangend vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van Psilon 

van dinsdag 26.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur. 

 

Artikel 2: 

 

De voornoemde vertegenwoordigers krijgen volgend mandaat betreffende de 

dagordepunten op de buitengewone algemene vergadering: positieve opstelling en zich 

gedragen naar de eventuele beslissing van de raad nopens de door de raad gedane 

voordrachten. 

 

Artikel 3: 

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de intercommunale Psilon, 

ambassadeur Baertlaan 5, 8500 Kortrijk. 

 

18. Psilon. Voordracht van een kandidaat-bestuurder te verkiezen op de 

buitengewone algemene vergadering van 26.03.2019. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 12.12.2018 en 18.01.2019 ontving de stad een mail van de opdrachthoudende 

vereniging Psilon waarbij wordt meegedeeld dat de benoeming van de nieuwe 

bestuurders zal gebeuren op de buitengewone algemene vergadering van 26.03.2019. 

Bijgaand ontving de stad ook de toelichtingsnota omtrent de procedure van de 

hersamenstelling van de raad van bestuur van Psilon.  

 

Het komt de gemeenteraad toe een kandidaat-bestuurder voor te dragen bij de 

opdrachthoudende vereniging Psilon. 

 

Psilon wijst er nogmaals op dat de afgevaardigde op de buitengewone algemene 

vergadering niet dezelfde persoon mag zijn als de voorgedragen kandidaat-bestuurder. 

Er zijn ook een beperkt aantal bestuurders (9 waarvan al een voorbehouden aan de stad 

Kortrijk wegens aanwezigheid van het crematorium aldaar) waardoor Psilon erop 

aandringt om een constructieve voorafgaande afstemming tussen de groep gemeenten te 

doen zodat de aanstelling vlot kan gebeuren.  

 

Er zijn ook nog kennismakende informatievergaderingen voor de gemeenteraadsleden 

van de 22 vennoot-gemeenten, op dinsdag 23.04.2019, op woensdag 24.04.2019 en op 

donderdag 25.04.2019 telkens om 19.00 uur. De raadsleden zullen hiervan nog een 

uitnodiging apart ontvangen. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 34, tweede lid, 2° en art. 41, tweede lid, 4°; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een kandidaat-bestuurder bij de intercommunale Psilon. 



 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

Kathleen Duchi bekomt 24 ja-stemmen, 0 neen-stemmen en 4 onthoudingen. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Kathleen Duchi, schepen, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als kandidaat-bestuurder bij de 

intercommunale Psilon. 

 

Deze voordracht geldt voor de duur van de legislatuur en/of tot vervanging. 

 

Artikel 2: 

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de intercommunale Psilon, 

t.a.v. directeur Jan Sabbe, Ambassadeur Baertlaan 5 – 8500 Kortrijk.  

19. TMVS (Farys). Aanduiden van een vertegenwoordiger en een 

plaatsvervangend vertegenwoordiger in de buitengewone algemene 

vergadering van 20.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur en 

vaststellen van hun mandaat. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch. 

 

Op 21.01.2019 heeft de stad een brief ontvangen van de dienstverlenende vereniging 

TMVS waarbij wordt meegedeeld dat de buitengewone algemene vergadering plaats heeft 

op woensdag 20.03.2019 om 18.00 u in Flanders Expo, Maaltekouter 1, 9051 Gent. 

 

Agenda Buitengewone algemene vergadering 

 

1. Toetredingen en uittredingen.  

 

Bij verzending werden geen nieuwe toetredingen of uittredingen beslist door de 

raad van bestuur.  Indien dit zo blijft, wordt dit punt afgevoerd van de agenda.  

 

2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge diverse toetredingen 

en uittredingen. 

 

Indien punt 1 wordt afgevoerd, blijft dit punt ook zonder voorwerp.  

 

3.  Benoeming raad van bestuur.  

 

Conform artikel 12 van de statuten wordt de dienstverlenende vereniging 

bestuurd door een raad van bestuur met maximum vijftien (15) leden.  

 

De leden worden aangesteld op de hierna bepaalde wijze:  

 



- minimum 4 bestuurders worden benoemd op voordracht van de A-

aandeelhouders behorende tot regio 1  

- minimum 4 bestuurders worden benoemd op voordracht van de A-

aandeelhouders behorende tot regio 2  

- met dien verstande dat minimum een vierde van de raad van bestuur dient te 

bestaan uit bestuurders die werden voorgedragen door 50% van het aantal 

gemeentelijke deelnemers van de dienstverlenende vereniging (waarbij fracties 

naar beneden worden afgerond) die het minste aantal A-aandelen aanhouden.  

 

Conform artikel 27 van de statuten moet het raadsbesluit vijf dagen voor de 

vergadering op de zetel van de dienstverlenende vereniging worden ingediend 

d.w.z. ten laatste op 15.03.2019.  

 

4. Mededelingen. 

 

Bij verzending zijn geen mededelingen bekend. 

 

Het komt de gemeenteraad toe in de algemene een vertegenwoordiger en 

plaatsvervangend vertegenwoordiger aan te stellen vanuit de gemeenteraad en hun 

mandaat te bepalen.  Het mandaat moet per algemene vergadering worden herbepaald. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 432 en 34 tweede lid, 2°;  

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

*** 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 

een gemeenteraadslid-vertegenwoordiger van de stad in de buitengewone algemene 

vergadering van TMVS van woensdag 20.03.2019 en verder voor de duur van de 

legislatuur. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

De uitslag van de stemming is als volgt:  

 
David Vandekerckhove bekomt 23 ja stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 onthoudingen, 

 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 
een gemeenteraadslid-plaatsvervangend vertegenwoordiger van de stad in de 
buitengewone algemene vergadering van TMVS van woensdag 20.03.2019 en verder 
voor de duur van de legislatuur. 
 
28 leden nemen aan de stemming deel; 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
 
Gwenny Meyfroid bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 onthoudingen. 
 
Daarop gaat de gemeenteraad over tot de discussie betreffende het mandaat van de 
genoemde vertegenwoordiger-gemeenteraadslid; 

 
Na beraadslaging in openbare zitting: 

 
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 



Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 
Artikel 1: 
 
David Vandekerckhove, schepen Vissersstraat 11 te 8530 Harelbeke, 
david.vandekerckhove@harelbeke.be die de volstrekte meerderheid van de geldig 
uitgebrachte stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als gemeenteraadslid-
vertegenwoordiger van de stad in de buitengewone algemene vergadering van TMVS van 
woensdag 20.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur. 

 
Gwenny Meyfroid, raadslid, Heerbaan 107 te 8530 Harelbeke, 
gwenny.meyfroid@harelbeke.be die de volstrekte meerderheid van de geldig 
uitgebrachte stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als gemeenteraadslid-
plaatsvervangend vertegenwoordiger van de stad in de buitengewone algemene 
vergadering van TMVS van 20.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur.  
 
Artikel 2: 
 
De voornoemde vertegenwoordiger krijgt volgend mandaat betreffende de 
dagordepunten op de buitengewone algemene vergadering: positieve opstelling en zich 
gedragen naar de eventuele beslissing van de raad nopens de door de raad gedane 
voordrachten. 

 

Artikel 3: 

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de intercommunale TMVS 

dv, p/a TMVW, Stropstraat 1 – 9000 Gent. 

 

20. TMVS (Farys). Voordracht van een kandidaat-bestuurder te verkiezen op de 

buitengewone algemene vergadering van 20.03.2019. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 21.11.2018 ontving de stad de mail van de dienstverlenende vereniging TMVS (Farys) 

waarbij wordt meegedeeld dat de benoeming van de nieuwe bestuurders zal gebeuren op 

de buitengewone algemene vergadering van 20.03.2019.  

 

Op 21.01.2019 ontving de stad de uitnodiging en de agenda van de buitengewone 

algemene vergadering van TMVS op woensdag 20.03.2019 om 18.00 uur in Flanders 

Expo, Maaltekouter 1, 9051 Gent. 

 

Het komt de gemeenteraad toe een kandidaat-bestuurder voor te dragen bij de 

intercommunale TMVS. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 34, tweede lid, 2° en art. 41, tweede lid 4°. 

 



Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Gaat in openbare zitting over tot geheime stemming betreffende de voordracht van een 

kandidaat-bestuurder bij de intercommunale TMVS. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

Tijs Naert bekomt 22 ja-stemmen, 2 neen-stemmen en 4 onthoudingen. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Tijs Naert, schepen, die de volstrekt meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als kandidaat-bestuurder bij de intercommunale 

TMVS (Farys). 

 

Artikel 2: 

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de intercommunale TMVS 

(Farys), t.a.v. Tom Devos, Stropstraat 1 – 9000 Gent. 

21. Fluvius opdrachthoudende vereniging. Bevestiging van de beheersoverdracht 

en de onderschrijving van een aandeel A. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 18.01.2019 ontving de stad Harelbeke een brief van 17.01.2019 van de Fluvius 

opdrachthoudende vereniging aangaande de bevestiging van de beheersoverdracht en de 

onderschrijving van een aandeel A.  

 

Op de buitengewone algemene vergadering van 26.06.2018 werd de statutenwijziging 

voorgelegd aangaande de beheersoverdracht m.b.t. het statutair personeel richting 

Fluvius opdrachthoudende vereniging vanaf 01.04.2019. De gemeenteraad keurde in de 

zitting van 14.05.2018 de voorgestelde statutenwijziging van de opdrachthoudende 

vereniging Infrax West goed. 

 

Fluvius vraagt om de beheersoverdracht te bevestigen en één aandeel A ter waarde van 

24,79 euro te onderschrijven en te volstorten binnen de Fluvius opdrachthoudende 

vereniging.  

 

Verwijzend naar volgende wettelijke decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB), art. 41, tweede lid, 4°. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 



Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Bevestigt de beheersoverdracht met ingang van 01.04.2019 met betrekking tot het 

statutair personeel van Infrax West, zoals opgenomen in de statuten van Infrax West die 

werden goedgekeurd in de buitengewone algemene vergadering van 26.06.2018. 

 

Artikel 2: 

 

Ingevolge de beslissing genomen in artikel 1, één aandeel A ter waarde van 24,79 euro 

te onderschrijven en te volstorten binnen Fluvius opdrachthoudende vereniging. 

 

Artikel 3: 

 

Verzoekt aan Fluvius opdrachthoudende vereniging de in artikel 1 genomen beslissing 

voor te leggen op de eerstvolgende algemene vergadering. 

 

Artikel 4: 

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan Fluvius opdrachthoudende 

vereniging, ter attentie van het secretariaat, uitsluitend op het emailadres 

vennootschapssecretariaat@fluvius.be. 

 

22. Fluvius opdrachthoudende vereniging. Aanduiden van een vertegenwoordiger 

en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 18.01.2019 ontving de stad een brief van de Fluvius opdrachthoudende vereniging 

waarbij wordt meegedeeld dat de stad Harelbeke een vertegenwoordiger en een 

plaatsvervangend vertegenwoordiger dient aan te duiden. De stad wordt deelnemer van 

de Fluvius opdrachthoudende vereniging vanaf 01.04.2019. Nadien zal de eerstvolgende 

algemene vergadering doorgaan. 

 

Het komt de gemeenteraad toe een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 

vertegenwoordiger aan te stellen. 

 

Fluvius wijst erop: 

 

- dat de gemeentelijke vertegenwoordigers (volmachtdrager/plaatsvervangende 

volmachtdrager) op de algemene vergadering overeenkomstig artikel 432, alinea 

1 van het decreet lokaal bestuur (DLB) rechtstreeks aangewezen worden door de 

gemeenteraden uit hun leden; 

- dat de aanstelling van deze vertegenwoordigers best geldt voor de duur van de 

legislatuur; 

- dat de bestuurders van Fluvius opdrachthoudende vereniging geen 

vertegenwoordiger kunnen zijn in de algemene vergadering; 

- dat de vaststelling van het (inhoudelijk) mandaat van de vertegenwoordigers 

dient herhaald te worden voor elke algemene vergadering ingevolge de bepaling 

vervat in artikel 423, alinea 3 van het DLB en artikel 34 van de statuten. 
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Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen, 41 tweede lid 4° en 432;  

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

*** 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 

een gemeenteraadslid-vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van 

Fluvius; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

 

De uitslag van de stemming is als volgt:  

 
David Vandekerckhove bekomt 22 ja stemmen, 0 neen-stem, er zijn 6 onthoudingen, 

 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de aanstelling van 
een gemeenteraadslid-plaatsvervangend vertegenwoordiger van de stad in de algemene 
vergadering van Fluvius; 
 
28 leden nemen aan de stemming deel; 
 
De uitslag van de stemming is als volgt: 
 
Louis Byttebier bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stem, er zijn 6  onthoudingen. 
 
Na beraadslaging in openbare zitting: 
 
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 
 
Met unanimiteit; 
 

BESLUIT: 
 
Artikel 1: 
 
David Vandekerckhove, Vissersstraat 11, 8530 Harelbeke 
(david.vandekerckhove@harelbeke.be), die de volstrekte meerderheid van de geldig 
uitgebrachte stemmen heeft bekomen, wordt aangewezen als gemeenteraadslid-
vertegenwoordiger van de stad in de algemene vergadering van Fluvius 
opdrachthoudende vereniging; 
 
Louis Byttebier, Jan Breydelstraat 94, 8530 Harelbeke (louis.byttebier@harelbeke.be), 
die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft bekomen, 
wordt aangewezen als gemeenteraadslid-plaatsvervangend vertegenwoordiger van de 
stad in de algemene vergadering van Fluvius opdrachthoudende vereniging.  
 
Deze aanstellingen gelden voor de duur van de legislatuur overeenkomstig de statuten of 
tot aan vervanging. 
 

Artikel 2: 

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de Fluvius 

opdrachthoudende vereniging ,ter attentie van het secretariaat, p/a Brusselsesteenweg 

199 te 9090 Melle. 



 

23. Fluvius opdrachthoudende vereniging. Voordracht van een kandidaat-

bestuurder te benoemen op de eerstvolgende algemene vergadering na 

01.04.2019. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op 18.01.2019 ontving de stad een brief van Fluvius opdrachthoudende vereniging 

aangaande de voordracht van een kandidaat-bestuurder in de raad van bestuur.  

 

Op basis van artikel 3 van de statuten van Infrax West zal de stad Harelbeke op 

01.04.2019 deel uitmaken van Fluvius opdrachthoudende vereniging. 

 

In functie daarvan dient de gemeenteraad een kandidaat-bestuurder voor te dragen.  

 

Fluvius meldt ook dat het aantal leden in de raad van bestuur beperkt is tot 6, wat 

betekent dat niet elke gemeente vertegenwoordigd kan zijn. Er dienen 3 bestuurders 

benoemd te worden op voordracht van de deelnemende gemeenten van de provincie 

Limburg en telkens 1 bestuurder op voordracht van de deelnemende gemeenten van 

respectievelijk de provincies Antwerpen, Vlaams-Brabant en West-Vlaanderen. 

 

Tussen de Fluvius opdrachthoudende vereniging en Fluvius System Operator, de 

werkmaatschappij waarnaar het statutair personeel vanuit de Fluvius opdrachthoudende 

vereniging wordt gedetacheerd, bestaat er geen aandeelhoudersrelatie. Vandaar dat 

wordt voorgesteld dat de bestuurders benoemd voor zes jaar in Fluvius System Operator 

ook bestuurder zijn in de Fluvius opdrachthoudende vereniging.   Daarom stelt het 

college voor dat de persoon voorgedragen als kandidaat-bestuurder bij Infrax West ook 

wordt voorgedragen als kandidaat-bestuurder bij Fluvius opdrachthoudende vereniging. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het Decreet Lokaal Bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 34, tweede lid, 2°, art. 41, 4°. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een kandidaat-bestuurder bij de Fluvius opdrachthoudende vereniging. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel; 

Francis Pattyn bekomt 19 ja-stemmen, 4 neen-stemmen en 5 onthoudingen. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Francis Pattyn, Dennenlaan 18, 8530 Harelbeke (francis.pattyn@harelbeke.be), die de 

volstrekt meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft bekomen, wordt 

voorgedragen als kandidaat-bestuurder bij Fluvius opdrachthoudende vereniging. 



 

Dit mandaat vangt aan vanaf 01.04.2019 en loopt tot aan de eerste algemene 

vergadering in het jaar 2025. 

 

Artikel 2:  

 

Een afschrift van deze beslissing zal overgemaakt worden aan de Fluvius 

opdrachthoudende vereniging, ter attentie van het secretariaat p/a Brusselsesteenweg 

199 te 9090 Melle.  

24. Zorgbedrijf. Aanduiden vertegenwoordiging in de algemene vergadering en 

raad van bestuur namens de stad Harelbeke. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch:  

 

1. Ingevolge de algehele vernieuwing van de gemeenteraad per 2 januari 2019 is het 

noodzakelijk over te gaan tot aanduiding van de stadsvertegenwoordiging in het 

zorgbedrijf. 

 

Het komt de gemeenteraad toe hiervoor kandidaten voor te dragen. 

 

2. Het gaat om: 

 

- In de algemene vergadering: twee afgevaardigden van de stad door de 

gemeenteraad aan te duiden uit de leden van het college van burgemeester en 

schepenen.   

 

Het college stelt Alain Top voor als eerste afgevaardigde en Dominique Windels als 

plaatsvervangend afgevaardigde van deze eerste afgevaardigde. 

 

Het college stelt Lynn Callewaert voor als tweede afgevaardigde en Francis Pattyn 

als plaatsvervangend afgevaardigde van deze tweede afgevaardigde. 

 

- In de raad van bestuur: een afgevaardigde van de stad-bestuurder aan te duiden 

uit de leden van het college van burgemeester en schepenen 

 

Het college stelt schepen Lynn Callewaert voor als afgevaardigde.  

 

De gemeenteraad is bevoegd op grond van art. 41, 4° van het decreet lokaal bestuur 

(DLB). 

 

3. Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het DLB, inzonderheid en zonder zich daartoe te willen beperken de artikelen 34 

en art. 41, 4°; 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

*** 

  



 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende voormelde 

voordrachten. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel. 

 

Stemming voor de eerste stadsafgevaardigde in de algemene vergadering van zorgbedrijf 

Harelbeke 

 

Alain Top, burgemeester bekomt 18 ja-stemmen, 4 neen-stemmen, 6 onthoudingen. 

 

Stemming voor de plaatsvervanger van de eerste stadsafgevaardigde in de algemene 

vergadering van zorgbedrijf Harelbeke 

 

Dominique Windels, schepen bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, 5 onthoudingen. 

 

Stemming voor de tweede stadsafgevaardigde in de algemene vergadering van 

zorgbedrijf Harelbeke 

 

Lynn Callewaert, schepen, bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, 6 onthoudingen. 

 

Stemming voor de plaatsvervanger van de tweede stadsafgevaardigde in de algemene 

vergadering van zorgbedrijf Harelbeke 

 

Francis Pattyn, schepen bekomt 17 ja-stemmen, 5 neen-stemmen, 6 onthoudingen. 

 

Stemming voor de afgevaardigde van de stad in de raad van bestuur van zorgbedrijf 

Harelbeke 

 

Lynn Callewaert bekomt 22 ja-stemmen, 0  neen-stemmen, 6 onthoudingen. 

 
Na beraadslaging in openbare zitting: 

 
Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

Alain Top, burgemeester is bijgevolg aangeduid als eerste stadsafgevaardigde in de 

algemene vergadering van zorgbedrijf Harelbeke. 

 

Dominique Windels, schepen, is bijgevolg aangeduid als plaatsvervanger van de eerste 

stadsafgevaardigde in de algemene vergadering van zorgbedrijf Harelbeke. 

 

Lynn Callewaert, schepen, is bijgevolg aangeduid als tweede stadsafgevaardigde in de 

algemene vergadering van zorgbedrijf Harelbeke. 

 

Francis Pattyn, eerste schepen is bijgevolg aangeduid als plaatsvervanger van de tweede 

stadsafgevaardigde in de algemene vergadering van zorgbedrijf Harelbeke. 

 

Lynn Callewaert, schepen, is bijgevolg aangeduid als afgevaardigde van de stad in de 

raad van bestuur van zorgbedrijf Harelbeke. 

 



Deze aanstelling geldt tot de eerste algemene vergadering na de volledige vernieuwing 

van de gemeenteraad of tot voortijdige vervanging of beëindiging van het mandaat 

overeenkomstig de statuten. 

 

Artikel 2: 

 

Een afschrift van deze beslissing wordt toegestuurd naar het Zorgbedrijf Harelbeke t.a.v. 

Hans Piepers, Kollegeplein 5 - 8530 Harelbeke. 

 

25. Aanstellen stadsvertegenwoordiging in de externe (bovengemeentelijke) 

instellingen. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 
Ingevolge de algehele vernieuwing van de gemeenteraad per 2 januari 2019 is het 

noodzakelijk over te gaan tot aanduiding van de stadsvertegenwoordiging in de  

diverse bovengemeentelijke instellingen. 

 

Het komt de gemeenteraad toe hiervoor kandidaten voor te dragen. 

 

Verwijzend naar het decreet lokaal bestuur, inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 34 , tweede lid, 2° en 41 tweede lid, 4°. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

CEVI 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij CEVI; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Dominique Windels bekomt 23 ja-stemmen, 2 neen-stemmen, er zijn 3 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij CEVI ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
David Vandekerckhove bekomt 22 ja-stemmen, 1 neen-stem, er zijn 5 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur bij CEVI ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
David Vandekerckhove bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stem, er zijn 5 blanco stemmen. 
 
VERENIGING VOOR OPENBAAR GROEN (VVOG) 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de Vereniging Voor Openbaar 

Groen ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 



De uitslag van de stemming is als volgt :  
Yves De Bosscher bekomt 24 ja-stemmen, 2 neen-stemmen, er is 2 blanco stem. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de Vereniging 

Voor Openbaar Groen ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Tijs Naert bekomt 21 ja-stemmen, 2 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 
een vertegenwoordiger in de raad van bestuur bij de Vereniging Voor Openbaar Groen. 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Yves De Bosscher bekomt 23 ja-stemmen, 3 neen-stemmen, er zijn 2 blanco stemmen.  
 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 
een vertegenwoordiger in het financieel comité bij de Vereniging Voor Openbaar Groen 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Yves De Bosscher bekomt 24 ja-stemmen, 2 neen-stemmen, er zijn 2 blanco stemmen. 
 
WONEN REGIO KORTRIJK CVBA 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de cvba Wonen Regio Kortrijk ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
David Vandekerckhove bekomt 23 ja-stemmen,0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco 
stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de cvba Wonen 

Regio Kortrijk ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Dirk Naert bekomt 20 ja-stemmen,3 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 
een eerste vertegenwoordiger (man) in de raad van bestuur bij de cvba Wonen Regio 
Kortrijk voor een termijn van 3 jaar (1ste periode). 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Matthijs Vermeersch bekomt 20 ja-stemmen, 4 neen-stemmen, er zijn 4 blanco 
stemmen.  
 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 
een tweede vertegenwoordiger (man) in de raad van bestuur bij de cvba Wonen Regio 
Kortrijk voor een termijn van 3 jaar (2de periode). 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 



De uitslag van de stemming is als volgt :  
Matthijs Vermeersch bekomt 21 ja-stemmen,2 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen.  
 
 
VMW 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de VMW ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Koen Opsomer bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de VMW; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Thomas Guillemyn bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen,  
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger in het aandeelhoudersbestuur van drinkwater bij de VMW ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Koen Opsomer bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 
NV GEMEENTELIJKE HOLDING 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de NV Gemeentelijke Holding ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Kathleen Duchi bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de NV 

Gemeentelijke Holding ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Koen Opsomer bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 
CVBA MIJN HUIS 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij CVBA Mijn Huis ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Alain Top bekomt 19 ja-stemmen, 2 neen-stemmen, er zijn 7 blanco stemmen. 
 

  



Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij 

CVBA Mijn Huis ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Filip Lainez bekomt 21 ja-stemmen, 1 neen-stem, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een eerste vertegenwoordiger in de Raad van Beheer bij CVBA Mijn Huis ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Steven Decaluwé bekomt 20 ja-stemmen, 1 neen-stem, er zijn 7 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een tweede vertegenwoordiger in de Raad van Beheer bij CVBA Mijn Huis ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Piet Decavele bekomt 21 ja-stemmen, 1 neen-stem, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een derde vertegenwoordiger in de Raad van Beheer bij CVBA Mijn Huis ; 
 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Lies Veys bekomt 20 ja-stemmen, 1 neen-stem, er zijn 7 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een eerste reserve-vertegenwoordiger in de Raad van Beheer bij CVBA Mijn Huis ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Ludo Depuydt bekomt 21 ja-stemmen, 1 neen-stem, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een tweede reserve-vertegenwoordiger in de Raad van Beheer bij CVBA Mijn Huis ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Martine Deceuninck bekomt 20 ja-stemmen, 1 neen-stem, er zijn 7 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een derde reserve-vertegenwoordiger in de Raad van Beheer bij CVBA Mijn Huis ; 
 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Ginny Dupont bekomt 20 ja-stemmen, 1 neen-stem, er zijn 7 blanco stemmen. 
 
NV ELK ZIJN HUIS 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij NV Elk Zijn Huis ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

  



De uitslag van de stemming is als volgt :  
Dominique Windels bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij NV Elk Zijn 

Huis ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
David Vandekerckhove bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco 
stemmen. 
 
VERENIGING VAN VLAAMSE STEDEN EN GEMEENTEN = VVSG 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de VVSG ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Alain Top bekomt 20 ja-stemmen, 1 neen-stem, er zijn 7 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de VVSG ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Francis Pattyn bekomt 20 ja-stemmen, 2 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 
DE LIJN 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij De Lijn ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Tijs Naert bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij De Lijn ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
David Vandekerckhove bekomt23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco 
stemmen. 
 
NV EFIN 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij NV Efin ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Inge Bossuyt bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij NV Efin ; 

 



28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Dominique Windels bekomt 24 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 4 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur bij NV Efin ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Inge Bossuyt bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 
ONDERWIJSSECRETARIAAT STEDEN EN GEMEENTEN VAN DE VLAAMSE 
GEMEENSCHAP 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij het Onderwijssecretariaat Steden 

en Gemeenten van De Vlaamse Gemeenschap VZW ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Francis Pattyn bekomt 18 ja-stemmen, Cedric Van Den Bussche bekomt 1 ja stem, er 
zijn 3 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij het 

Onderwijssecretariaat Steden en Gemeenten van De Vlaamse Gemeenschap VZW ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Koen Opsomer bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger bij de raad van bestuur bij het Onderwijssecretariaat Steden en 

Gemeenten van De Vlaamse Gemeenschap VZW ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Francis Pattyn bekomt 17 ja-stemmen, Cedric Van Den Bussche bekomt 4 ja stemmen, 
er zijn 0 neen-stemmen, er zijn 7 blanco stemmen. 
 
TOERISME LEIESTREEK VZW 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij Toerisme Leiestreek ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Dominique Windels bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij Toerisme 

Leiestreek ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Wouter Linseele bekomt 25 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 3 blanco stemmen. 
 



Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur bij Toerisme Leiestreek ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Dominique Windels bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 
CBE OPEN SCHOOL VOOR VOLWASSENEN VZW 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij Open School Voor Volwassenen 

VZW ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Lynn Callewaert bekomt 18 ja-stemmen, Cedric Van Den Bussche bekomt 4 ja stemmen 
er zijn 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 
BEKKENBESTUUR 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij het Bekkenbestuur ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Tijs Naert bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij het 

Bekkenbestuur ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
David Vandekerckhove bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco 
stemmen. 
 
INTERLOKALE VERENIGING “BURENSPORTDIENST” 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger in het beheerscomité van de interlokale vereniging 

“Burensportdienst” ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Dominique Windels bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zij 5 blanco stemmen,  
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger in het beheerscomité van de interlokale 

vereniging “Burensportdienst” ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Alain Top bekomt 19 ja-stemmen, 1 neen-stem, er zijn 8 blanco stemmen,  
 

  



HISE VZW (HARELBEEKSE INITIATIEVEN VOOR SOCIALE ECONOMIE) 
 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 
een eerste vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij VZW HISE ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Tijs Naert bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 
een tweede vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij VZW HISE (een 
gemeenteraadslid niet behorend tot de bestuursmeerderheid) ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Cedric Van Den Bussche bekomt 22 ja-stemmen, Fleur De Buck bekomt 2 ja stemmen, er 
is 1 neen-stem, er zijn 3 blanco stemmen. 
 
Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 
een vertegenwoordiger in de raad van bestuur bij VZW HISE ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Lynn Callewaert bekomt23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 
RESOC ZUID-WEST-VLAANDEREN 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de raad van bestuur bij Resoc Zuid-West-Vlaanderen ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Alain Top bekomt 19 ja-stemmen, 2 neen-stemmen, er zijn 7 blanco stemmen. 
 
INTERLOKALE VERENIGING WONEN 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger in het beheerscomité bij Interlokale Vereniging Wonen ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
David Vandekerckhove bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco 
stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger in het beheerscomité bij Interlokale Vereniging 

Wonen ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Lynn Callewaert bekomt 23 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 5 blanco stemmen. 
 

  



LOGO LEIELAND VZW 

 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger in de raad van bestuur van Logo Leieland ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Lynn Callewaert bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij Logo Leieland ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Lynn Callewaert bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij Logo Leieland ; 
 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Tijs Naert bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 
POOLSTOK  
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij Poolstok ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Alain Top bekomt 18 ja-stemmen, 3 neen-stemmen, er zijn 7 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij Poolstok ; 

 

22 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Dominique Windels bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 
DE POORT VZW  
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij De Poort ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
David Vandekerckhove bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco 
stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij De Poort ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Tijs Naert bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

  



BEDRIJVENCENTRUM HARELBEKE 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een eerste vertegenwoordiger op de raad van bestuur bij het Bedrijvencentrum 

Harelbeke ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Tijs Naert bekomt 17 ja-stemmen, Lise-Marie Platteau bekomt 5 ja stemmen, Patrick 
Claerhout bekomt 3 ja stemmen, Heidi Sohier bekomt 1 ja stem, er zijn 0 neen-
stemmen, er zijn 2 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een tweede vertegenwoordiger op de raad van bestuur bij het Bedrijvencentrum 

Harelbeke ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Kathleen Duchi bekomt 17 ja-stemmen, Lise-Marie Platteau bekomt 5 ja stemmen, 
Patrick Claerhout bekomt 3 ja stemmen, Heidi Sohier bekomt 3 ja stemmen, er zijn 0 
neen-stemmen, er zijn 0 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een vertegenwoordiger in de algemene vergadering bij het bedrijvencentrum ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Stijn Soetaert bekomt 22 ja-stemmen, 0 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Gaat in openbare zitting over tot de geheime stemming betreffende de voordracht van 

een plaatsvervangend vertegenwoordiger in de algemene vergadering bij het 

bedrijvencentrum ; 

 

28 leden nemen aan de stemming deel ; 

De uitslag van de stemming is als volgt :  
Francis Pattyn bekomt 18 ja-stemmen, 4 neen-stemmen, er zijn 6 blanco stemmen. 
 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 
 
Artikel 1: 
 
CEVI 
 

Dominique Windels, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering 

bij CEVI. 

 

David Vandekerckhove, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger 

op de algemene vergadering bij CEVI. 

 

David Vandekerckhove, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger in de Raad van 

Bestuur bij CEVI. 

 



VERENIGING VOOR OPENBAAR GROEN 

 

Yves De Bosscher, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering 

bij de Vereniging Voor Openbaar Groen. 

 

Tijs Naert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij de Vereniging Voor Openbaar Groen. 

 

Yves De Bosscher, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger in de raad van bestuur bij de 

Vereniging Voor Openbaar Groen. 

 

Yves De Bosscher, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger in het financieel comité bij de 

Vereniging Voor Openbaar Groen. 

 

WONEN REGIO KORTRIJK 

 

David Vandekerckhove, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij Wonen Regio Kortrijk. 

 

Dirk Naert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij Wonen Regio Kortrijk. 

 

Matthijs Vermeersch, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als eerste vertegenwoordiger (man) in de raad van 

bestuur Wonen Regio Kortrijk (1ste periode). 

 

De gemeenteraad beslist geen eerste vertegenwoordiger (vrouw) in de raad van bestuur 

Wonen Regio Kortrijk (1ste periode) voor te dragen. 

 

Matthijs Vermeersch, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als tweede vertegenwoordiger (man) in de raad van 

bestuur Wonen Regio Kortrijk (2de periode). 

 

De gemeenteraad beslist geen eerste vertegenwoordiger (vrouw) in de raad van bestuur 

Wonen Regio Kortrijk (2de periode) voor te dragen. 

 

VMW 

 

Koen Opsomer , die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de 

VMW. 

 

Thomas Guillemyn , die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de 

algemene vergadering bij de VMW. 

 

Koen Opsomer die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger in de aandeelhoudersbestuur van 

drinkwater bij de VMW. 

 

  



NV GEMEENTELIJKE HOLDING 

 

Kathleen Duchi, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de 

NV Gemeentelijke Holding. 

 

Koen Opsomer, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij de NV Gemeentelijke Holding. 

 

CVBA MIJN HUIS 

 

Alain Top, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij 

CVBA Mijn Huis. 

 

Filip Lainez, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij CVBA Mijn Huis. 

 

Steven Decaluwé, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als eerste vertegenwoordiger in de Raad van Beheer 

bij CVBA Mijn Huis. 

 

Piet Decavele, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als tweede vertegenwoordiger in de Raad van Beheer bij 

CVBA Mijn Huis. 

 

Lies Veys, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als derde vertegenwoordiger in de Raad van Beheer bij 

CVBA Mijn Huis. 

 

Ludo Depuydt , die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als eerste reserve-vertegenwoordiger in de Raad van 

Beheer bij CVBA Mijn Huis. 

 

Martine Deceunick , die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als tweede reserve-vertegenwoordiger in de Raad 

van Beheer bij CVBA Mijn Huis. 

 

Ginny Dupont , die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als derde reserve-vertegenwoordiger in de Raad van 

Beheer bij CVBA Mijn Huis. 

 

NV ELK ZIJN HUIS 

 

Dominique Windels; die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering 

bij NV Elk Zijn Huis. 

 

David Vandekerckhove, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger 

op de algemene vergadering bij NV Elk Zijn Huis. 

 

  



VERENIGING VAN VLAAMSE STEDEN EN GEMEENTEN 

 

Alain Top, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij de 

VVSG. 

 

Francis Pattyn, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij de VVSG. 

 

DE LIJN 

 

Tijs Naert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij De 

Lijn. 

 

David Vandekerckhove, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger 

op de algemene vergadering bij De Lijn. 

 

NV EFIN 

 

Inge Bossuyt, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij NV 

Efin. 

 

Dominique Windels, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de 

algemene vergadering bij NV Efin. 

 

Inge Bossuyt, raadslid die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger in de Raad van 

Bestuur bij NV Efin. 

 

ONDERWIJSSECRETARIAAT STEDEN EN GEMEENTEN VAN DE VLAAMSE 

GEMEENSCHAP 

 

Francis Pattyn, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij 

het Onderwijssecretariaat Steden en Gemeenten van De Vlaamse Gemeenschap VZW. 

 

Koen Opsomer, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij het Onderwijssecretariaat Steden en Gemeenten van De Vlaamse 

Gemeenschap VZW. 

 

Francis Pattyn, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger bij de raad van bestuur bij het 

Onderwijssecretariaat Steden en Gemeenten van De Vlaamse Gemeenschap VZW. 

 

TOERISME LEIESTREEK VZW 

 

Dominique Windels, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering 

bij Toerisme Leiestreek. 

 



Wouter Linseele, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de 

algemene vergadering bij Toerisme Leiestreek. 

 

Dominique Windels, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur bij 

Toerisme Leiestreek. 

 

CBE OPEN SCHOOL VOOR VOLWASSENEN VZW 

 

Lynn Callewaert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering 

bij Open School Voor Volwassenen VZW. 

 

BEKKENBESTUUR 

 

Tijs Naert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij 

het bekkenbestuur. 

 

David Vandekerckhove, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger 

op de algemene vergadering bij het bekkenbestuur. 

 

INTERLOKALE VERENIGING “BURENSPORTDIENST”. 

 

Dominique Windels, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger in het beheerscomité van de 

interlokale vereniging “Burensportdienst” . 

 

Alain Top, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger in het 

beheerscomité van de interlokale vereniging “Burensportdienst”. 

 

HISE VZW (HARELBEEKSE INITIATIEVEN VOOR SOCIALE ECONOMIE) 

 

Tijs Naert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als eerste vertegenwoordiger op de algemene vergadering 

bij HISE VZW. 

 

Cedric Van Den Bussche, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als tweede vertegenwoordiger op de 

algemene vergadering bij HISE VZW. 

 

Lynn Callewaert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger in de raad van bestuur bij 

HISE VZW. 

 

RESOC ZUID-WEST-VLAANDEREN 

 

Alain Top, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de raad van bestuur bij Resoc 

Zuid-West-Vlaanderen. 
 

  



INTERLOKALE VERENIGING WONEN 

 

David Vandekerckhove, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger in het 

beheerscomité bij INTERLOKALE VERENIGING WONEN. 

 

Lynn Callewaert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger in het 

beheerscomité bij INTERLOKALE VERENIGING WONEN. 

 

LOGOLEIELAND 

 

Lynn Callewaert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als eerste vertegenwoordiger in de raad van bestuur 

bij Logo Leieland. 

 

Lynn Callewaert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering 

bij Logo Leieland. 

 

Tijs Naert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij Logo Leieland. 

 

POOLSTOK 

 

Alain Top, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij 

Poolstok. 

 

Dominique Windels die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen 

heeft bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de 

algemene vergadering bij Poolstok. 

 

DE POORT VZW 

 

David Vandekerckhove, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen heeft bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij De Poort. 

 

Tijs Naert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij De Poort. 

 

BEDRIJVENCENTRUM HARELBEKE 

 

Tijs Naert, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als eerste vertegenwoordiger in de raad van bestuur bij 

Het Bedrijvencentrum Harelbeke. 

 

Kathleen Duchi, die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als tweede vertegenwoordiger in de raad van bestuur bij 

Het Bedrijvencentrum Harelbeke. 

 

Stijn Soetaert die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als vertegenwoordiger op de algemene vergadering bij 

Het Bedrijvencentrum Harelbeke. 



 

Francis Pattyn , die de volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte stemmen heeft 

bekomen, wordt voorgedragen als plaatsvervangend vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering bij Het Bedrijvencentrum Harelbeke. 

 
Artikel 2: 
 

Alle voorgaande aanstellingen gelden voor de duur van de legislatuur of tot aan 

vervanging. 

 

Afschrift van deze beslissing wordt overgemaakt aan de betreffende instellingen. 

 

 

De zitting wordt geschorst om 22.00 u voor de telling van de stemmen over de 

agendapunten. 

 

De zitting wordt terug geopend om 23.05 u. 

 

 

26. Infrax West. Goedkeuren retributiereglement op werken aan 

nutsvoorzieningen op gemeentelijk openbaar domein. 

DE GEMEENTERAAD, OP GELDIGE WIJZE SAMENGESTELD OM TE KUNNEN BE-

SLISSEN 

 

Gelet op het feit dat de stad/gemeente en de burgers voortdurend geconfronteerd worden 

met de plaatsing van en/of onderhoud aan verschillende nutsvoorzieningen op 

gemeentelijk grondgebied; 

 

Gelet op het feit dat deze nutsvoorzieningen werkzaamheden vergen langs de 

gemeentelijke wegen en aldus een impact hebben op het openbaar domein; 

 

Gelet op de goedkeuring door de stad/gemeente van de Code voor Infrastructuur- en 

Nutswerken langs gemeentewegen die tot doel heeft een snelle en vlotte uitvoering van de 

werken te bevorderen, teneinde de hinder en de duur van de werken tot een minimum te 

herleiden; 

 

Gelet op het feit dat deze Code werd opgemaakt door een overlegplatform bestaande uit 

een delegatie van nutsbedrijven en een delegatie van de gemeenten;  

 

Gelet op het feit dat er op het vlak van het onderhoud en de herstellingen ook geregeld 

dringende werken moeten worden uitgevoerd die verband houden met de continuïteit van 

de dienstverlening en dat er daarnaast een aantal werken zijn zoals aansluitingswerken, 

herstellingen en andere kleine onderhoudswerken die omzeggens constant een impact 

hebben op het openbaar domein; 

 

Gelet op de actualisatie van de code in 2017 naar aanleiding van meer aandacht voor 

minder hinder, meer oog voor het totaal concept en het gebruik van nieuwe e-instrumenten 

GIPOD, KLIP...; 

 

Gelet op het Decreet Lokaal Bestuur; 

 

  



Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1 - Algemeen 

 

Er wordt aan de eigenaar van elke nutsvoorziening een retributie aangerekend op de 

gemeentelijke dienstverlening en het gebruik van het gemeentelijk openbaar domein naar 

aanleiding van werken aan permanente nutsvoorzieningen op het gemeentelijk openbaar 

domein, in uitvoering en met toepassing van de Code voor Infrastructuur- en Nutswerken 

langs gemeentewegen.  

 

Permanente nutsvoorzieningen zijn : 

- alle installaties (zoals kabels, leidingen, buizen,…), inclusief hun aanhorigheden (zoals 

kabel-, verdeel-, aansluit-, e.a. kasten , palen, masten, toezichts-, verbindings-, e.a. 

putten…) dienstig voor het transport van elektriciteit, gas, gasachtige producten, stoom, 

drink-, hemel- en afvalwater, warm water, brandstof, 

- telecommunicatie, 

- radiodistributie en kabeltelevisie, 

- de transmissie van enigerlei data, 

 ongeacht of een privé-gebruiker al dan niet op die installaties kan aangesloten worden, 

- alle trein- en tramsporen die zich bevinden op de openbare weg worden eveneens 

aanzien als nutsvoorzieningen. 

De retributie is niet verschuldigd indien de werken worden uitgevoerd samen met of 

onmiddellijk voorafgaand aan wegen- of rioleringswerken uitgevoerd door de 

stad/gemeente of indien het werken zijn die uitgevoerd worden op verzoek van de 

stad/gemeente. 

 

Onderhavig retributiereglement gaat in vanaf 1 januari 2019 voor een termijn eindigend 

op 31 december 2019. 

 

Artikel 2  - Retributie naar aanleiding van sleufwerken 

 

De retributie naar aanleiding van sleufwerken is verschuldigd per dag en per lopende meter 

openliggende sleuflengte voor alle sleufwerken.  Zij bedraagt voor werken in rijwegen 2,17 

euro, voor werken in voetpaden 1,63 euro en voor werken in aardewegen 0,98 euro.   

Wanneer in dezelfde sleuf gelijktijdig werken uitgevoerd worden voor twee of meer 

nutsvoorzieningen bedraagt voormelde retributie voor de eigenaar van elke 

nutsvoorziening 60 % van hogervermeld(e) bedrag(en). 

 

Een begonnen dag geldt voor een volledige dag. 

Elk deel van een lopende meter wordt als een volledige lopende meter in rekening 

gebracht. 

 



Artikel 3 - Retributie voor dringende werken, aansluitingswerken, herstellingen, 

kleine onderhoudswerken en ter compensatie van diverse heffingen en 

belastingen 

 

Voor de hinder veroorzaakt door de dringende werken, aansluitingswerken, herstellingen 

en kleine onderhoudswerken met een sleufoppervlakte van maximum 3 m², wordt per 

kalenderjaar een retributie geheven van 1,09 euro per op het grondgebied van de 

stad/gemeente aanwezig aansluitingspunt.  

 

Ter compensatie van diverse heffingen en belastingen in hoofde van zowel de 

distributienetbeheerder als haar werkmaatschappij wordt een retributie voorzien van 0,54 

euro per aanwezig aansluitingspunt op het grondgebied van de stad/gemeente. 

 

Deze retributies zijn verschuldigd vóór het einde van ieder jaar. In dit kader doet iedere 

nutsmaatschappij vóór 15 december van ieder jaar opgave van het aantal 

aansluitingspunten op het grondgebied van de stad/gemeente.  

 

Artikel 4 – Inning 

 

De retributie dient te worden betaald binnen de 30 kalenderdagen na toezending van de 

facturen.   

 

Artikel 5 – Definitief karakter 

 

Dit retributiereglement wordt toegezonden aan de toezichthoudende overheid. 

Het retributiereglement wordt overeenkomstig artikel 286 van het Decreet Lokaal Bestuur 

afgekondigd en bekendgemaakt. 

27. Gemeentelijk gebruiks-, tarief- en retributiereglement. Punctuele aanpassing. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. Het gemeentelijk retributiereglement werd in de gemeenteraadszitting van 

18.11.2013 hervastgesteld met ingang van 01.01.2014 tot en met 31.12.2019.  

 

Bij beslissing van 19.05.2014 werd het gemeentelijk gebruiks-, tarief- en 

retributiereglement gewijzigd in functie van de herziening van het bibliotheekreglement. 

 

Bij beslissing van 20.04.2015 en 23.05.2016 werd het gemeentelijk gebruiks-, tarief- en 

retributiereglement gewijzigd en hervastgesteld tot 31.12.2019 in functie van de 

aanpassing van tal van tarieven en modaliteiten en het schrappen van bepaalde 

rubrieken, uiteraard onder voorbehoud van tussentijdse aanpassingen. 

 

Door de gemeenteraad van 19.12.2016 werd het gemeentelijk gebruiks-, tarief- en 

retributiereglement hervastgesteld tot 31.12.2019 in functie van de bemerkingen van het 

Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) inzake het hen toegestuurde raadsbesluit van 

23.05.2016 en de aanpassing van tal van tarieven en modaliteiten en het schrappen van 

bepaalde rubrieken, uiteraard ook onder voorbehoud van tussentijdse aanpassingen. 

 

Bij beslissing van 15.05.2017 werd het gemeentelijk gebruiks-, tarief- en 

retributiereglement gewijzigd in functie van de herziening van de tarieven van de 

kermisattracties voor de kermis met O.L.H. Hemelvaart en de september kermis n.a.v. 

het verplaatsen van deze attracties wegens de werken op de markt. 



 

Bij beslissing van 17.07.2017 werd het gemeentelijk gebruiks-, tarief- en 

retributiereglement gewijzigd naar aanleiding van de markt die als wijze van proef startte 

vanaf 01.09.2017 op het marktplein te Bavikhove.  Ook voor deze markt werden de 

tarieven vastgesteld. 

 

Bij beslissing van 20.11.2017 werd het gemeentelijk gebruiks-, tarief- en 

retributiereglement gewijzigd naar aanleiding de wijziging van de tarieven voor 

schooltoezicht vanaf 1 september 2018. 

 

Bij beslissing van 18.12.2018 werd het gemeentelijk gebruiks-, tarief- en 

retributiereglement hervastgesteld tot 31.12.2019 in functie van de aanpassing van tal 

van tarieven en modaliteiten en het schrappen van bepaalde rubrieken, uiteraard onder 

voorbehoud van tussentijdse aanpassingen. 

 

2. Het college stelt voor om rubriek 44 aan te passen omwille van een periodieke 

vernieuwing van de raamovereenkomst inzake schoolmaaltijden voor de periode 2019-

2020. De prijzen werden aangepast.  

 

Blijkens art. 37, art. 27ter par. 2 en 37bis van het decreet basisonderwijs van 

25.02.1997 moeten deze nieuwe tarieven ook worden opgenomen in het 

schoolreglement, waardoor ze pas ten vroegste vanaf het volgend schooljaar (dat start 

op 01.09) kunnen worden toegepast. 

 

3. De gemeenteraad is bevoegd op grond van de art. 41 van het Decreet Lokaal 

Bestuur (DLB). 

 

4. Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het Decreet Lokaal Bestuur (DLB) , inzonderheid art. 41 en art. 286; 

 

Om deze redenen; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Rubriek 44 uit het gemeentelijk gebruiks-, tarief- en retributiereglement wordt 

vervangen door volgende tekst: 

 

“44. Stedelijk onderwijs.  Tarieven georganiseerde schoolmaaltijden. 

 
De tarieven voor de door de stad georganiseerde schoolmaaltijden in het stedelijk 

onderwijs worden als volgt vastgesteld:  

 



Product Tarief in Euro 

Soep 1/4 L 0,00 

Warme maaltijd kleuter (soep, hoofdgerecht) 1,94 

Warme maaltijd kleuter (soep, hoofdgerecht, nagerecht op vrijdag) 1,98 

Warme maaltijd lager (soep, hoofdgerecht)  2,23 

Warme maaltijd lager (soep, hoofdgerecht, nagerecht op vrijdag) 2,27 

 

Er wordt geen meerprijs aangerekend voor alternatieve menu’s (bv. allergieën, veggie, 

cultuur,…).    

 

Per schooljaar worden er 10 maandelijkse facturen toegestuurd naar de titularissen van 

het ouderlijk gezag. Bij niet-betaling wordt de ouder(s) aangesproken waar het kind 

gedomicilieerd is.”  

 

Artikel 2:  

 

Deze beslissing dient bekend te worden gemaakt overeenkomstig art. 286 DLB en heeft 

uitwerking vanaf 01.09.2019. 

 

De voormelde tarieven zullen ook worden opgenomen in het schoolreglement. 

28. Huishoudelijk reglement gemeenteraad.  Hervaststelling. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. Overeenkomstig art. 38 van het  decreet lokaal bestuur (DLB) dient de 

gemeenteraad bij de start van de zittingsperiode een huishoudelijk reglement vast te 

stellen waarin de aanvullende maatregelen worden opgenomen in verband met de werking 

van de raad. 

 

Het college van burgemeester en schepenen legt een ontwerp van dergelijk reglement 

voor.  Het ontwerp is opgemaakt aan de hand van een model beschikbaar gesteld door de 

VVSG (Vlaamse Vereniging van Steden en Gemeenten), gecombineerd met het al 

bestaande huishoudelijk reglement van waaruit werd vertrokken.   

 

2. De gemeenteraad is van oordeel dat het voorgelegde ontwerp in overeenstemming 

is met: 

 

- de bepalingen van het decreet lokaal bestuur (DLB); 

- het besluit van de Vlaamse regering (BVR) van 06.07.2018 betreffende het statuut 

van de lokale mandataris. 

 

3. De gemeenteraad is van oordeel dat het voorgelegde ontwerp de doelmatige 

werking van de gemeenteraad garandeert. 

 

Alhoewel vanuit legistiek oogpunt minder aangewezen, is de raad van oordeel dat in het 

huishoudelijk reglement ook zo veel mogelijk regels die in het DLB zelf voorkomen en die 

de werking van de raad bepalen dienen te worden overgenomen.  De bruikbaarheid van 

het reglement wordt daardoor immers verhoogd.  Uiteraard geldt deze overname 

onverminderd de wettelijke kracht van de bepalingen van het decreet lokaal bestuur en 

het aangehaalde uitvoeringsbesluit, ook bij eventuele wijzigingen. 

  



 

4. De gemeenteraad verwijst naar de volgende wettelijke, decretale en reglementaire 

bepalingen: 

 

- het  DLB inzonderheid de artikelen 17, 38 en 286; 

- het Besluit van de Vlaamse regering (BVR) van 06.07.2018 betreffende het statuur 

van de lokale mandataris. 

 

5. Er ligt een amendement van de NV-fractie voor waarbij wordt voorgesteld om in art. 

42 vierde lid van het ontwerp van huishoudelijk reglement een zinsnede toe te voegen “…, 

maar iedere aanwezige die recht heeft op presentiegeld moet minstens 2/3de van de 

vergadertijd aanwezige geweest zijn, …”. 

 

De gemeenteraad gaat eerst over tot de stemming over dit amendement, nadat het eerst 

werd toegelicht door raadslid Wout Patyn en de burgemeester heeft gerepliceerd stellende 

dat het probleem zich thans niet stelt en dat – wanneer dit in de toekomst toch het geval 

zou zijn – kan worden gezocht naar een efficiënte oplossing, nu het voorstel in de praktijk 

zeer moeilijk implementeerbaar lijkt te zijn. 

 

De uitslag van de stemming is de volgende: 

 

- stemmen voor het amendement: raadsleden Wout Patyn, Patrick Claerhout en Brecht 

Vandeburie; 

- stemmen tegen het amendement: de overige 25 aanwezige raadsleden. 

 

Bijgevolg is het amendement verworpen. 

 

Daaropvolgend gaat de gemeenteraad over tot de stemming van het huishoudelijk 

reglement in zijn geheel. 

 

Om deze redenen; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: Het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad van de stad Harelbeke wordt, 

na verwerping van het voormelde amendement, onder de benaming “Huishoudelijk 

reglement van de gemeenteraad” hervastgesteld als volgt: 

 

BIJEENROEPING  

 

Art. 1. - § 1. - De raad vergadert ten minste tienmaal per jaar en zo dikwijls als de zaken 

die tot zijn bevoegdheid behoren het vereisen. 

 

§ 2. - De raad wordt bijeengeroepen door de voorzitter van de raad die ook de dagorde 

van de raad vaststelt met inachtname van hetgeen hierna onder § 3 volgt. 

 

De voorzitter kan, met het oog op onmiddellijk aansluitende vergaderingen, de 

gemeenteraad en de OCMW-raad bijeenroepen met één gezamenlijke oproeping.  De 

agenda’s voor deze vergaderingen moeten echter duidelijk onderscheiden zijn. 

 

§ 3. - De voorzitter moet de raad bijeenroepen op verzoek van: 



 

1° een derde van de zittinghebbende leden; 

2° een vijfde van de zittinghebbende leden als zes weken na de datum van de vorige raad 

nog geen bijeenroeping is gebeurd. De periode van zes weken wordt geschorst van 11 juli 

tot en met 15 augustus; 

3° het college van burgemeester en schepenen; 

4° de burgemeester voor zover het verzoek betrekking heeft op de eigen bevoegdheden 

van de burgemeester. 

 

In hun schriftelijke aanvraag aan de algemeen directeur moeten de aanvragers de 

agendapunten vermelden die zij wensen te laten agenderen, vergezeld van een 

verklarende nota en opgave van datum en het uur van de beoogde vergadering.  

Dergelijke aanvraag moet ingediend worden, zodanig dat de voorzitter de 

oproepingstermijnen bepaald in art. 2 van dit reglement kan nakomen. 

De algemeen directeur bezorgt de aanvraag en de ontvangen stukken aan de voorzitter. 

 

De voorzitter roept de vergadering bijeen op de voorgestelde datum en uur en met de 

voorgestelde agenda. 

 

Art. 2. - § 1. – De oproeping wordt ten minste acht dagen vóór de dag van de vergadering 

aan het raadslid bezorgd.   

 

In spoedeisende gevallen kan gemotiveerd van deze oproepingsperiode worden 

afgeweken. 

 

Een gezamenlijke oproeping van gemeenteraad en OCMW-raad in spoedeisende gevallen 

met verkorte oproepingstermijn kan enkel voor de zowel in de gemeenteraad als in de 

OCMW-raad spoedeisende punten. 

 

§ 2. De raadsleden worden, behoudens in geval van overmacht in hoofde van de 

stadsorganisatie, enkel via elektronische weg (e-mail) opgeroepen tot de 

raadsvergadering.  Deze mail wordt verstuurd naar het @harelbeke.be-adres van het 

raadslid. In dit mailbericht, wordt het raadslid verwezen naar de elektronische locatie 

waarop alle nodige stukken ter beschikking zijn. 

 

De oproeping wordt ondertekend door de voorzitter van de raad en de algemeen directeur 

of hun eventuele vervangers.  Een origineel op de specifieke oproeping analoog geplaatste 

handtekening waarna de uitnodiging werd gescand, volstaat om te voldoen aan het begrip 

“ondertekend”.  De ondertekening kan ook digitaal gebeuren. 

 

Wanneer de begeleidende stukken of de stukken van een dossier te omvangrijk zijn of 

wanneer de stukken niet op elektronische wijze beschikbaar zijn, is de raadsvoorzitter 

gerechtigd om ze op het stadhuis ter beschikking van de raadsleden te houden. 

 

§ 3. - De oproeping vermeldt in elk geval de plaats, de dag, het tijdstip en de agenda van 

de vergadering en bevat een toegelicht voorstel van beslissing bij elk agendapunt.  De 

agendapunten moeten voldoende duidelijk omschreven zijn. 

 

Art. 3. - § 1. - Raadsleden kunnen uiterlijk vijf dagen vóór de vergadering punten aan de 

agenda toevoegen. Hiertoe bezorgen ze hun toegelicht voorstel van beslissing aan de 

algemeen directeur, die de voorstellen bezorgt aan de voorzitter van de raad. Een lid van 

het college van burgemeester en schepenen noch het college als orgaan, kan van deze 

mogelijkheid gebruik maken. 

 

§ 2. - De algemeen directeur deelt de aanvullende agendapunten zoals vastgesteld door 

de voorzitter van de raad, samen met de toegelichte voorstellen onverwijld mee aan de 

raadsleden.  Een mailbericht, met verwijzing naar  de elektronische locatie waarop alle 



nodige stukken ter beschikking zijn, wordt naar het door de raadsleden opgegeven e-

mailadres verstuurd. 

 

OPENBARE OF BESLOTEN VERGADERING 

 

Art. 4. - § 1. - De vergaderingen van de raad zijn in principe openbaar. 

 

§ 2. - De vergadering is niet openbaar: 

 

1° Als het om aangelegenheden gaat die de persoonlijke levenssfeer raken. Zodra een 

dergelijk punt aan de orde is, beveelt de voorzitter de behandeling in besloten vergadering. 

2° Wanneer twee derde van de aanwezige leden in het belang van de openbare orde of op 

grond van ernstige bezwaren tegen de openbaarheid beslissen dat de vergadering niet 

openbaar is. De raad moet deze beslissing motiveren. 

 

Art. 5. - De raad is in ieder geval openbaar: 

 

- op het ogenblik dat raadsleden en schepenen de eed afleggen; 

- bij de behandeling van de beleidsrapporten (het meerjarenplan, de aanpassingen 

eraan en de jaarrekening). 

 

Ingeval de raad bevoegd is om een tuchtstraf op te leggen, wordt de hoorzitting in het 

openbaar gehouden indien de betrokken ambtenaar hierom verzoekt. 

 

Art. 6. - De besloten vergadering kan enkel plaatsvinden na de openbare vergadering, 

uitgezonderd in tuchtzaken.  

 

Bij een gezamenlijke oproeping van de gemeenteraad- en de OCMW-raad opent de 

voorzitter eerst de openbare zitting van de gemeenteraad, waarbij hij de vergadering van 

de gemeenteraad schorst nadat de agenda van het openbare deel afgewerkt is. Vervolgens 

opent de voorzitter de OCMW-raad, waarna de agenda van de OCMW-raad – tijdens de 

schorsing van de gemeenteraad - volledig afgewerkt wordt. Na het sluiten van de 

vergadering van de OCMW-raad, heropent de voorzitter de gemeenteraad voor de 

afhandeling van het besloten deel van de gemeenteraad.  

 

Als tijdens de openbare vergadering blijkt dat de behandeling van een punt in besloten 

vergadering moet worden voortgezet, kan de openbare vergadering, enkel met dit doel, 

worden onderbroken. 

Als tijdens de besloten vergadering blijkt dat de behandeling van een punt in openbare 

vergadering moet worden behandeld, wordt het punt opgenomen op de agenda van de 

eerstvolgende raad. In geval van dringende noodzakelijkheid van het punt of ingeval van 

eedaflegging van een personeelslid kan de besloten vergadering, enkel met dat doel, 

worden onderbroken. 

 

Art. 7. - De raadsleden, alsmede alle andere personen die krachtens de wet of het decreet 

de besloten vergaderingen van de raad bijwonen, zijn tot geheimhouding verplicht. 

 

INFORMATIE VOOR RAADSLEDEN EN PUBLIEK 

 

Art. 8. - § 1. - Plaats, dag en uur van de raadsvergadering en de agenda en de toelichtende 

nota van het openbaar gedeelte worden uiterlijk acht dagen voor de vergadering openbaar 

gemaakt door publicatie op de webstek van de stad.  Dit gebeurt, behoudens in geval van 

spoedeisendheid, uiterlijk acht dagen voor de vergadering. 

 

§ 2. - Indien raadsleden punten aan de agenda toevoegen, wordt de aangepaste agenda 

binnen de 24 uur nadat hij is vastgesteld op dezelfde wijze bekend gemaakt. 

 



In spoedeisende gevallen wordt de agenda uiterlijk 24 uur nadat hij is vastgesteld, en 

uiterlijk vóór de aanvang van de vergadering openbaar op  dezelfde wijze bekendgemaakt. 

 

Art. 9 - § 1. - De stukken die bij de agendapunten horen zijn ter inzage, vatbaar voor 

toelichting en voorwerp van afschrift overeenkomstig de wetgeving op de openbaarheid 

van bestuur. 

 

§ 2. – De beslissingen van de gemeenteraad worden door de burgemeester 

bekendgemaakt op de webstek van de stad zoals bepaald in art. 285 tot 287 van het 

decreet lokaal bestuur (DLB). 

 

Art. 10. - § 1. - Voor elk agendapunt worden de dossiers, in het bijzonder de verklarende 

nota's, de feitelijke gegevens, de eventueel verleende adviezen en de ontwerpen van 

beslissing betreffende de op de agenda ingeschreven zaken, vanaf de verzending van de 

oproeping, elektronisch ter beschikking gehouden van de raadsleden.  

Enkel stukken die te omvangrijk zijn om te digitaliseren (zie art. 2 par. 2 hiervoor) zullen, 

tijdens de openingsuren van de secretarie, ter beschikking van de raadsleden worden 

gehouden op de secretarie of de dossiervoerende dienst. Hetzelfde geldt ingeval van 

overmacht in hoofde van de stadsorganisatie.  De raadsleden kunnen er vóór de 

vergadering kennis van nemen. 

De elektronisch ter beschikking gestelde stukken kunnen door de raadsleden zelf, op 

kosten van de stad, worden afgedrukt op het stadhuis.  De raadsleden zullen daartoe een 

printercode toegewezen krijgen. 

 

§ 2. - Het ontwerp van meerjarenplan en de wijzigingen ervan alsook het ontwerp van de 

jaarrekening wordt op zijn minst veertien dagen vóór de vergadering waarop het ontwerp 

wordt besproken aan ieder lid van de raad bezorgd, samen met de bijhorende 

documentatie.  De terbeschikkingstelling gebeurt op de wijze zoals aangegeven in art. 10 

§ 1. 

 

§ 3. - Aan de raadsleden moet, op hun eenvoudig verzoek, door de  algemeen directeur 

of de door hem aangewezen  personeelsleden technische toelichting worden verstrekt over 

de stukken in de dossiers voor de raad. Onder technische toelichting wordt verstaan het 

verstrekken van inlichtingen ter verduidelijking van de feitelijke gegevens die in de dossiers 

voorkomen en van het verloop van de procedure. 

 

Op mondelinge vragen wordt mondeling geantwoord.  Vragen die schriftelijk of per mail 

gesteld worden, worden per mail beantwoord, tenzij het raadslid nog mondelinge 

toelichting wenst.  In dit geval moet het raadslid zelf het initiatief nemen om met de 

algemeen directeur of het aangeduide personeelslid een afspraak te maken. 

 

De toelichting wordt gegeven tijdens de kantooruren, tenzij anders overeengekomen. 

 

Art. 11. - § 1. - De raadsleden hebben recht van inzage in alle dossiers, stukken en akten, 

ongeacht de drager, die het bestuur van de gemeente betreffen. 

 

De raadsleden hebben via elektronische weg steeds toegang tot de stukken die ingevolge 

het decreet lokaal bestuur of zijn uitvoeringsbesluiten op de webstek van de gemeente 

dienen te worden gepubliceerd. 

 

De raadsleden hebben via het notuleringspakket op elektronische wijze toegang tot de 

goedgekeurde verslagen van de raad en van het college van burgemeester en schepenen 

die opgenomen zijn in het notuleringssysteem.  Via het  notuleringssysteem ontvangen ze 

daarover een e-mail zodra een dergelijk stuk voor het eerst beschikbaar wordt. 

 

De briefwisseling gericht aan de voorzitter van de raad en die bestemd is voor de raad, 

wordt meegedeeld aan de raadsleden. 



 

§ 2. - Zonder voorafgaande aanvraag kunnen de raadsleden op het departement 

communicatie en/of de functioneel bevoegde dienst worden ingezien tijdens de dagen en 

uren dat de diensten geopend zijn: 

 

1° de begrotingen/budgetten van vorige dienstjaren van de gemeente en de gemeentelijk 

extern verzelfstandigde agentschappen voor zover die niet beschikbaar zijn op de wijze als 

aangegeven onder art. 11 § 1 eerste lid; 

2° de rekeningen van vorige dienstjaren van de gemeente, de gemeentelijk extern 

verzelfstandigde agentschappen, de intergemeentelijke samenwerkingsverbanden 

waarvan de gemeente lid is, voor zover die niet beschikbaar zijn op de wijze als 

aangegeven onder art. 11 § 1 eerste lid; 

3° de jaarverslagen van vorige dienstjaren van de gemeente en van de intergemeentelijke 

samenwerkingsverbanden waarvan de gemeente lid is, voor zover die niet beschikbaar zijn 

op de wijze als aangegeven onder art. 11 § 1 eerste lid; 

4°  de goedgekeurde notulen van de vergaderingen van de raad van zittingen die dateren 

van voor de ingebruikname van het notuleringsbeheerssysteem; 

5° de goedgekeurde notulen van de vergaderingen van het college van burgemeester en 

schepenen van zittingen die dateren van voor de ingebruikname van het 

notuleringsbeheerssysteem, wat de delen betreft die aan het inzagerecht onderworpen 

zijn; 

6° de notulen van de beslissingen van de algemeen directeur; 

7° de agenda’s, verslagen en adviezen van de gemeenteraadscommissies en de 

gemeentelijke inspraakorganen; 

8° het register van de inkomende en uitgaande stukken. 

 

§ 3. - Buiten de documenten en dossiers bedoeld in art. 10 en art. 11, § 2 hebben de 

raadsleden – op mondeling verzoek - het recht om binnen de diensturen – of buiten de 

diensturen (in dit geval na afspraak met de algemeen directeur) ter plaatse alle andere 

documenten te raadplegen, die betrekking hebben op het bestuur van de gemeente en die 

zij aanduiden.   

 

Een eventuele beslissing van het college tot weigering moet uiterlijk acht werkdagen na 

ontvangst van de aanvraag aan het betrokken raadslid worden meegedeeld.  Deze 

beslissing moet met redenen zijn omkleed. 

 

§ 4. - De raadsleden kunnen - op mondeling verzoek - een afschrift krijgen van de akten 

en stukken die zij aanduiden en die het bestuur van de gemeente betreffen. 

 

Een eventuele beslissing van het college tot weigering moet uiterlijk acht werkdagen na 

ontvangst van de aanvraag aan het betrokken raadslid worden 

meegedeeld.  Deze beslissing moet met redenen zijn omkleed. 

 

§ 5. - De raadsleden hebben het recht om binnen de diensturen, of buiten de diensturen 

(in dat geval na afspraak met de algemeen directeur of zijn gemachtigde), de 

gemeentelijke inrichtingen en diensten die de gemeente opricht en beheert en de 

autonome gemeentebedrijven te bezoeken. 

 

Tijdens het bezoek van een gemeentelijke inrichting moeten de raadsleden passief 

optreden.  De raadsleden mogen zich tijdens het bezoek niet mengen in de werking en 

dienen zich als een loutere bezoeker te gedragen. 

 

Art. 12. - De raadsleden hebben het recht aan het college van burgemeester en schepenen 

mondelinge en schriftelijke vragen te stellen.  Daarvoor is geen toegelicht voorstel nodig. 

Op schriftelijke vragen van raadsleden wordt binnen de maand na ontvangst schriftelijk 

geantwoord. 

 



Na afhandeling van de agenda van de openbare vergadering kunnen de raadsleden 

mondelinge vragen stellen over gemeentelijke aangelegenheden, die niet op de agenda 

van de raad staan.   Op deze vragen wordt ten laatste op de volgende zitting geantwoord. 

 

Vragen en punten voor de rubriek “varia” worden mondeling en schriftelijk geformuleerd 

en overgemaakt aan de  algemeen directeur en de voorzitter van de raad.   

Vragen i.v.m. loutere uitvoeringskwesties worden zo veel mogelijk via de bevoegde 

schepen en/of de betrokken dienst geregeld. 

 

QUORUM 

 

Art. 13. - Vooraleer aan de vergadering deel te nemen, tekenen de leden de 

aanwezigheidslijst.  De namen van de leden, die deze lijst tekenden, worden in de notulen 

vermeld. 

 

Art. 14. - § 1. - De raad kan enkel beraadslagen of beslissen als de meerderheid van de 

zittinghebbende raadsleden aanwezig is.  

 

Indien een kwartier na het vastgestelde uur niet voldoende leden aanwezig zijn om geldig 

te beraadslagen, dan stelt de voorzitter vast dat de vergadering niet kan doorgaan. 

 

§ 2. – De raad kan echter, als hij eenmaal bijeengeroepen is zonder dat het vereiste aantal 

leden aanwezig is, na een tweede oproeping, ongeacht het aantal aanwezige leden, op 

geldige wijze beraadslagen of beslissen over de onderwerpen die voor de tweede maal op 

de agenda voorkomen. In die oproeping wordt vermeld dat het om een tweede oproeping 

gaat. In de tweede oproeping worden de bepalingen van artikel 26 van het decreet lokaal 

bestuur (DLB) overgenomen. 

 

WIJZE VAN VERGADEREN 

 

Art. 15. - De voorzitter zit de vergaderingen van de raad voor en opent en sluit de 

vergaderingen. 

 

Op de voor de vergadering vastgestelde dag en uur en zodra voldoende leden aanwezig 

zijn om geldig te kunnen beraadslagen, verklaart de voorzitter de vergadering voor 

geopend. 

 

Art. 16. - § 1. - De voorzitter geeft kennis van de tot de raad gerichte verzoeken en doet 

alle mededelingen die de raad aanbelangen. 

De vergadering vat daarna de behandeling aan van de punten die vermeld staan op de 

agenda, in de daardoor bepaalde volgorde tenzij de raad er anders over beslist. 

 

§ 2. - Een punt dat niet op de agenda voorkomt, mag niet in bespreking worden gebracht, 

behalve in spoedeisende gevallen. 

Tot spoedbehandeling kan enkel worden besloten door ten minste twee derde van de 

aanwezige leden. De namen van die leden en de motivering van de spoedeisendheid 

worden in de notulen vermeld. 

 

Art. 17. - § 1. - Nadat het agendapunt werd toegelicht, vraagt de voorzitter welk lid aan 

het woord wenst te komen over het voorstel. 

De voorzitter verleent het woord eerst aan de fractieleiders en vervolgens naar de volgorde 

van de aanvragen. 

 

§ 2. - Indien de raad deskundigen of derden wenst te horen, bepaalt de voorzitter van de 

raad wanneer ze aan het woord komen.  De deskundigen of derden kunnen enkel aanwezig 

zijn in de gevallen waarin dit is toegelaten door het decreet lokaal bestuur.  Ze kunnen 



enkel informatie aandragen, toelichting geven of adviezen geven.  In geen geval kunnen 

ze deelnemen aan de beraadslaging en de stemming. 

 

De voorzitter kan aan de algemeen directeur vragen om toelichting te geven. 

 

Art. 18. - Het woord kan door de voorzitter niet geweigerd worden voor een rechtzetting 

van beweerde feiten. 

 

In de volgende gevallen en volgorde wordt het woord verleend, bij voorrang op de 

hoofdvraag waarvan de bespreking wordt geschorst: 

 

1° om te vragen dat men niet zal besluiten; 

2° om de verdaging te vragen; 

3° om een punt te verwijzen naar een gemeenteraadscommissie; 

4° om voor te stellen dat een ander dan het in bespreking zijnde probleem bij voorrang 

zou behandeld worden; 

5° om te eisen dat het voorwerp van de beslissing concreet zou omschreven worden; 

6° om naar het reglement te verwijzen. 

 

Art. 19. - De amendementen worden voor de hoofdvraag en de subamendementen voor 

de amendementen ter stemming gelegd. 

 

Art. 20. - Niemand mag onderbroken worden wanneer hij spreekt, behalve voor een 

verwijzing naar het reglement of voor een terugroeping tot de orde. 

 

Als een lid van de raad, aan wie het woord werd verleend, afdwaalt van het onderwerp, 

kan alleen de voorzitter hem tot de behandeling van het onderwerp terugbrengen. Indien 

na een eerste verwittiging het lid verder van het onderwerp blijft afdwalen, kan hem het 

woord door de voorzitter ontnomen worden. Elk lid, dat in weerwil van de beslissing van 

de voorzitter, tracht aan het woord te blijven, wordt geacht de orde te verstoren.  

 

Dit geldt eveneens voor hen, die het woord nemen zonder het te hebben gevraagd en 

bekomen, en die aan het woord blijven in weerwil van het bevel van de voorzitter. 

 

Elk scheldwoord, elke beledigende uitdrukking en elke persoonlijke aantijging worden 

geacht de orde te verstoren. 

 

Art. 21. - De voorzitter is belast met de handhaving van de orde in de raadsvergadering. 

Van de handelingen die hij in dit verband stelt, wordt melding gemaakt in de notulen. 

 

Elk raadslid dat de orde verstoort, wordt door de voorzitter tot de orde teruggeroepen. Elk 

lid dat tot de orde werd teruggeroepen, mag zich verantwoorden, waarna de voorzitter 

beslist of de terugroeping tot de orde gehandhaafd of ingetrokken wordt. 

 

Het gebruik, tijdens de zitting van de raad, van een ipad, iphone of smartphone voor 

consultatie van gegevens of communicatie vreemd aan de punten geagendeerd op de raad, 

wordt van rechtswege geacht een ordeverstoring uit te maken en kan aanleiding geven tot 

een optreden van de voorzitter van de raad. 

 

Art. 22. - De voorzitter kan, na een voorafgaande waarschuwing, elke toehoorder die 

openlijk tekens van goedkeuring of van afkeuring geeft of die op enigerlei wijze wanorde 

veroorzaakt, uit de zaal doen verwijderen. 

 

De voorzitter kan bovendien een proces-verbaal opmaken tegen die persoon en dat proces-

verbaal bezorgen aan het openbaar ministerie met het oog op de eventuele vervolging van 

betrokkene. 

 



Art. 23. - Geen enkel raadslid mag meer dan tweemaal het woord nemen over hetzelfde 

onderwerp, tenzij de voorzitter er anders over beslist. 

 

Art. 24. - Wanneer de vergadering rumoerig wordt, zodat het normale verloop van de 

bespreking in het gedrang wordt gebracht, kondigt de voorzitter aan dat hij, bij voortduring 

van het rumoer, de vergadering zal schorsen of sluiten. 

 

Indien de wanorde toch aanhoudt, schorst of sluit hij de vergadering. De leden van de raad 

moeten dan onmiddellijk de zaal verlaten.  Van deze schorsing of sluiting wordt melding 

gemaakt in de notulen. 

 

Art. 25. - Nadat de leden voldoende aan het woord zijn geweest en indien hij oordeelt dat 

het agendapunt voldoende werd besproken, sluit de voorzitter de bespreking.  Een en 

ander geldt onverminderd de bepalingen opgenomen in de art. 19 en 23. 

 

Art. 26. - § 1. - Voor elke stemming omschrijft de voorzitter het voorwerp van de 

bespreking waarover de vergadering zich moet uitspreken. 

 

§ 2. - De beslissingen worden bij volstrekte meerderheid van de geldig uitgebrachte 

stemmen genomen, zonder rekening te houden met de onthoudingen en de blanco en 

ongeldige stemmen. Ingeval de stemmen staken, is het voorstel verworpen. 

 

Art. 27. - § 1 - De raad stemt over het eigen deel van elk beleidsrapport. 
 

Nadat zowel de raad als de OCMW-raad elk hun deel van het beleidsrapport hebben 

vastgesteld, keurt de gemeenteraad het deel van het beleidsrapport goed zoals vastgesteld 

door de OCMW-raad. Door die goedkeuring wordt het beleidsrapport in zijn geheel geacht 

definitief vastgesteld te zijn. De raad kan het deel van het beleidsrapport zoals vastgesteld 

door de OCMW-raad niet goedkeuren als dat de financiële belangen van de gemeente 

bedreigt. In dat geval vervalt de eventuele vaststelling van het deel van het beleidsrapport 

zoals vastgesteld door de gemeenteraad. 

 

§ 2. - De raad stemt telkens over het geheel van het eigen deel van het beleidsrapport. 

 

In afwijking daarvan kan elk raadslid de afzonderlijke stemming eisen over een of meer 

onderdelen die hij aanwijst in het gemeentelijke deel van het beleidsrapport.  In dat geval 

mag de raad pas over het geheel van zijn deel van het beleidsrapport stemmen na de 

afzonderlijke stemming. 

 

Als deze afzonderlijke stemming tot gevolg heeft dat het ontwerp van beleidsrapport moet 

worden gewijzigd, wordt de stemming over het geheel verdaagd tot een volgende 

vergadering van de raad. Als de OCMW-raad voordien zijn deel van het beleidsrapport al 

had vastgesteld, vervalt die vaststelling en stelt de OCMW-raad het gewijzigde ontwerp 

van beleidsrapport vast op een volgende vergadering. 

 

WIJZE VAN STEMMEN 

 

Art. 28. - § 1. - De leden van de raad stemmen openbaar, behalve in de gevallen bedoeld 

in § 3. 

 

§ 2. - Er zijn twee mogelijke werkwijzen van stemmen: 

 

1° de mondelinge stemming; 

2° de geheime stemming. 

 

§ 3. - Over de volgende aangelegenheden wordt geheim gestemd: 

 



1° de vervallenverklaring van het mandaat van raadslid en van schepen; 

2° het aanwijzen van de leden van de gemeentelijke bestuursorganen en van de 

vertegenwoordigers van de gemeente in overlegorganen en in de organen van andere 

rechtspersonen en feitelijke verenigingen; 

3° individuele personeelszaken. 

 

Art. 29. – De mondelinge stemming gebeurt door, in de volgorde zoals hierna bepaald, 

elk raadslid de worden “ja”, ”neen” of “onthouding” te laten uitspreken.  Telkens als een 

derde van de aanwezige leden daarom verzoekt moet er mondeling worden gestemd. 

 

De schepenen stemmen eerst volgens rang, daarna de raadsleden te beginnen met het 

raadslid dat links van de voorzitter zit om voortgezet te worden in de richting van de wijzers 

van het uurwerk.  De burgemeester stemt als voorlaatste.  De voorzitter stemt het laatst, 

behalve bij geheime stemming. 

 

Wanneer er na de stemming evenveel stemmen voor als tegen het voorstel zijn, dan staken 

de stemmen en is het voorstel verworpen, behoudens bij de toepassing van art. 33. 

 

Art. 30. - Voor een geheime stemming worden vooraf gemaakte stembriefjes gebruikt en 

wordt eenvormig schrijfgerief ter beschikking gesteld. 

 

De raadsleden stemmen “ja”, “neen” of onthouden zich. De onthouding gebeurt door het 

afgeven van een blanco stembriefje. 

 

Voor de stemming en de stemopneming is het bureau samengesteld uit de voorzitter en 

de twee leden die rechts van hem zitten. Ieder raadslid is gemachtigd de regelmatigheid 

van de stemopnemingen na te gaan. 

 

Art. 31. - Vooraleer tot de stemopneming over te gaan, wordt het aantal stembriefjes 

geteld.  Stemt het aantal stembriefjes niet overeen met het aantal raadsleden dat aan de 

stemming deelnam, dan worden deze stembriefjes vernietigd en wordt herstemd. 

 

Art. 32. – Voor elke benoeming tot ambten, elke contractuele aanstelling, elke verkiezing 

en elke voordracht van kandidaten wordt tot een afzonderlijke stemming overgegaan. 

 

Art. 33. - Als bij de benoeming of de voordracht van kandidaten de vereiste meerderheid 

niet wordt verkregen bij de eerste stemming, wordt opnieuw gestemd over de twee 

kandidaten die de meeste stemmen hebben behaald. Hebben bij de eerste stemming 

sommige kandidaten een gelijk aantal stemmen behaald, dan wordt de jongste kandidaat 

tot de herstemming toegelaten. 

 

De benoeming of de voordracht gebeurt bij volstrekte meerderheid van stemmen. Bij 

staking van stemmen heeft de jongste kandidaat de voorkeur. 

 

NOTULEN, ZITTINGSVERSLAG EN ONDERTEKENING 

 

Art. 34. – § 1. - De notulen van de raad vermelden, in chronologische volgorde, alle 

besproken onderwerpen, alsook het gevolg dat gegeven werd aan die punten waarover de 

raad geen beslissing heeft genomen.  Zij maken eveneens duidelijk melding van alle 

beslissingen.  

 

Behalve bij geheime stemming vermelden de notulen voor elk raadslid of hij voor of tegen 

het voorstel heeft gestemd of zich onthield.   

 

§ 2. - De zittingsverslagen van de vergaderingen van de raad vermelden betreffende de 

openbare vergadering, in chronologische volgorde, alle besproken onderwerpen, de 

essentie van de tussenkomsten en van de mondeling en schriftelijk gestelde vragen en 



antwoorden. De raad kan beslissen om het zittingsverslag te vervangen door een audio- 

of audiovisuele opname van de openbare zitting van de raad. 

 

Een raadslid kan, behoudens bij een geheime stemming, vragen om in het zittingsverslag 

de rechtvaardiging van zijn stemgedrag op te nemen. 

 

Van de besloten vergadering wordt geen zittingsverslag opgemaakt. 

 

Art. 35. - § 1. - De notulen van de vergadering van de raad worden onder de 

verantwoordelijkheid van de algemeen directeur opgesteld overeenkomstig de bepalingen 

van het decreet lokaal bestuur. 

 

§ 2. - De notulen van de vorige vergadering zijn, behalve in spoedeisende gevallen, ten 

minste acht dagen voor de vergadering via het notuleringspakket elektronisch ter 

beschikking van de leden van de raad. 

 

§ 3. – Elk raadslid heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de 

redactie van de notulen en het zittingsverslag van de vorige vergadering. Als die 

opmerkingen door de raad worden aangenomen, worden de notulen en het zittingsverslag  

in die zin aangepast. 

 

Als er geen opmerkingen worden gemaakt over de notulen en het zittingsverslag van de 

vorige vergadering, worden deze als goedgekeurd beschouwd en worden ze ondertekend 

door de voorzitter van de raad en de algemeen directeur. In het geval de gemeenteraad 

bij spoedeisendheid werd samengeroepen, kan de raad beslissen om opmerkingen toe te 

laten op de eerstvolgende vergadering. 

 

§ 4. – Telkens als de raad het wenselijk acht, worden de notulen staande de vergadering 

opgemaakt en door de meerderheid van de raadsleden en de algemeen directeur 

ondertekend. 

 

Art. 36. – § 1. - De reglementen, beslissingen, akten, brieven en alle andere stukken 

worden ondertekend zoals bepaald in artikel 279 tot 283 van het decreet over het lokaal 

bestuur. 

 

§ 2. - De stukken, die niet vermeld worden in artikel 279, §1 tot §3 en §5 van het decreet 

over het lokaal bestuur, worden ondertekend door de burgemeester en medeondertekend 

door de algemeen directeur. Zij kunnen deze bevoegdheid overdragen conform artikel 280 

en artikel 283 van het decreet over het lokaal bestuur.  

 

RAADSCOMMISSIES 

 

Art. 37. - De raad kan in zijn midden raadscommissies oprichten. 

 

De commissies hebben als taak het voorbereiden van de besprekingen in de 

gemeenteraadszittingen, het verlenen van advies en het formuleren van voorstellen over 

de wijze waarop vorm wordt gegeven aan de inspraak van de bevolking telkens als dat 

voor de beleidsvoering wenselijk wordt geacht. De commissies kunnen steeds deskundigen 

en belanghebbenden horen. 

 

Volgende raadscommissie worden opgericht: 

 

- de raadscommissie grondgebiedszaken en facilitaire dienst;  

- de raadscommissie management, personeel, financiën, communicatie en 

intergemeentelijke samenwerking en binnengemeentelijke verzelfstandiging en 

ondernemen; 

- de raadscommissie welzijn, vrije tijd en onderwijs. 



 

De voormelde raadscommissies zijn bevoegd voor de materies die behoren tot de diensten 

waarnaar hun naam verwijst.   

 

De installatie van raadscommissies laat de bevoegdheidsverdeling tussen de gemeentelijke 

bestuursorganen onverlet. 

 

Art. 38. - §1. - De mandaten in iedere commissie worden door de gemeenteraad 

evenredig verdeeld over de fracties waaruit de gemeenteraad is samengesteld op basis 

van de voordrachten die worden ingediend door de fracties.  De fracties waarvan leden 

deel uitmaken van het college van burgemeester en schepenen dienen samen altijd meer 

leden in de commissie te tellen dan de andere fracties. 

 

Voor de legislatuur 2019 – 2024 worden de mandaten in de raadscommissies, in toepassing 

van dit principe, over de fracties verdeeld a rato van één mandaat per begonnen schijf van 

drie verkozen raadsleden. 

 

De toepassing van dit principe geeft volgende verdeling:  

 

- Fractie sp.a-Groen (11 raadsleden): 4 mandaten; 

- Fractie CD&V (7 raadsleden): 3 mandaten; 

- Fractie Open Vld + (5 raadsleden): 2 mandaten 

- Fractie NVA (4 raadsleden): 2 mandaten 

- Fractie Vlaams Belang (2 raadsleden): 1 mandaat. 

 

Tot de eerstvolgende volledige vernieuwing van de gemeenteraad wordt een fractie geacht 

eenzelfde aantal leden in de commissies te behouden. Indien een fractie tijdens de 

zittingsperiode splitst of sommige leden zich als onafhankelijk raadslid opstellen of 

overgaan naar een andere fractie, dan behoudt de fractie zijn oorspronkelijk aantal leden 

in de commissies. 

Ingeval sommige leden van een fractie zich als onafhankelijk raadslid opstellen of overgaan 

naar een andere fractie, dan kunnen deze raadsleden niet meer zetelen in een 

raadscommissie, noch als lid van deze fractie, noch als lid van een andere fractie. 

 

§2. – Elke fractie wijst de mandaten die haar toekomen toe via een voordracht gericht aan 

de voorzitter van de gemeenteraad.  Als de voorzitter van de gemeenteraad voordrachten 

ontvangt voor meer kandidaten dan aan een fractie zijn toegewezen, dan worden de 

mandaten toegewezen in de volgorde waarin de kandidaten op de voordrachtakte vermeld 

zijn. 

 

Om ontvankelijk te zijn moet de akte van voordracht voor elk van de kandidaat-

commissieleden ten minste ondertekend zijn door een meerderheid van de leden van de 

fractie waarvan het kandidaat-commissielid deel van uitmaakt.   

 

De gemeenteraad wijst de ontvankelijk voorgedragen leden als lid van de desbetreffende 

commissies aan.  Dit gebeurt, gezien art. 34 tweede lid, 2° van het decreet lokaal bestuur,  

met een geheime stemming. 

 

Indien de fractie van het kandidaat-commissielid slechts uit twee verkozenen bestaat, 

volstaat de handtekening van een van hen.  Niemand kan meer dan een akte ondertekenen 

per beschikbaar mandaat voor de fractie. 

 

Art. 39. - Elke commissie wordt voorgezeten door een raadslid. De leden van het college 

van burgemeester en schepenen kunnen geen voorzitter zijn van een commissie. 

 

De voorzitter wordt aangewezen door de gemeenteraad. Dit gebeurt, gezien art. 34 tweede 

lid, 2° van het decreet lokaal bestuur, met een geheime stemming. 



 

Art. 40. - De commissies worden door hun voorzitter bijeengeroepen. Een derde van de 

leden van de commissie kunnen de voorzitter vragen de commissie bijeen te roepen.  De 

oproeping vermeldt de agenda en wordt naar alle raadsleden gestuurd.  

 

De uitnodiging tot de zitting van de commissies gebeurt via mail, op initiatief van de 

voorzitter verstuurd door de diensten van de secretaris van iedere raadscommissie 

 

De agenda wordt eveneens bekendgemaakt aan het publiek. Dit gebeurt door vermelding 

op de webstek van de stad.   

 

De commissies kunnen geldig vergaderen, ongeacht het aantal aanwezige leden. 

 

De vergaderingen van de commissies zijn in principe openbaar. Onder dezelfde 

voorwaarden als voor de gemeenteraad  zijn de vergaderingen van de commissies niet 

openbaar. 

 

De leden van de commissies stemmen, zoals in de gemeenteraad, openbaar. Onder 

dezelfde voorwaarden als voor de gemeenteraad, is de stemming geheim. 

 

De raadsleden kunnen, zonder stemrecht, de vergaderingen van de commissies, waarvan 

zij geen deel uitmaken, bijwonen. 

 

Vooraleer aan de vergadering deel te nemen, tekenen de leden van elke commissie een 

aanwezigheidslijst, die aan de algemeen directeur wordt bezorgd. 

 

Het ambt van secretaris van elke raadscommissie wordt waargenomen door een of meer 

ambtenaren van de gemeente, op voorstel van de algemeen directeur, aangewezen door 

het college van burgemeester en schepenen. 

 

De verslagen van de raadscommissies worden ter beschikking gesteld via het intranet en 

de webstek van de stad.  

 

PRESENTIEGELD, MATERIELE ONDERSTEUNING EN TERUGBETALING VAN 

KOSTEN  

 

Art. 41. - Aan de raadsleden, met uitzondering van de burgemeester en de schepenen, 

wordt presentiegeld verleend voor volgende vergaderingen waarop zij aanwezig zijn: 

 

1° de gemeenteraad; 

2° de gemeenteraadscommissies, voor zover zij stemgerechtigd lid zijn van de betrokken 

raadscommissie of toegevoegd lid zijn overeenkomstig art. 37, § 3, vierde lid van het DLB 

omdat hun fractie geen stemgerechtigde leden in de raadscommissie telt; 

3° de vergaderingen met de vertegenwoordigers van de intern verzelfstandigde 

agentschappen; 

4° de vergadering waarvoor men in principe recht op presentiegeld heeft maar waarvoor 

het aanwezigheidsquorum niet werd bereikt; 

5° de vergaderingen die slechts gedeeltelijk werden bijgewoond; 

6° de vergaderingen die werden hervat op een andere dag. 

 

Art. 42. - Het presentiegeld bedraagt het maximale bedrag van 124,98 euro en is 

geïndexeerd zoals bepaald in het besluit van  06.07.2018 houdende het statuut van de 

lokale mandataris. 

 

Voor de zittingen van de gemeenteraadscommissies en de vergaderingen met de 

vertegenwoordigers van de intern verzelfstandigde agentschappen wordt dit bedrag 

gehalveerd. 



 

De voorzitter van de gemeenteraad ontvangt dubbel presentiegeld voor de vergaderingen 

van de gemeenteraad die hij voorzit. 

 

Het presentiegeld geldt per vergadering, ongeacht de duur van de vergadering.  Een 

vergadering die doorloopt na middernacht wordt slechts gerekend als één vergadering. 
 
Indien de gemeenteraad of een gemeenteraadscommissie afzonderlijk vergaderen op 
dezelfde dag, dan  hebben de raadsleden, onder de voormelde voorwaarden, recht op 
presentiegeld voor zowel de vergadering van de gemeenteraad als de raadscommissie. 
 
Art. 43. – De raadsleden krijgen de beschikking over een @harelbeke e-mailadres, een 
beveiligde toegang tot het intranet van de stad en ter consultatie van het 
notuleringssysteem en een ipad.  De rechten omtrent het gebruik van de ipad zijn geregeld 
in een precaire gebruiksovereenkomst. 
 
Art. 44 – Aan de leden van de raad, de voorzitter van de raad en de leden van het college 
van burgemeester en schepenen kunnen alleen de kosten die verband houden met de 
uitoefening van het mandaat en die noodzakelijk zijn voor de uitoefening van dit mandaat 
terugbetaald worden. 
 
Volgende kosten voldoen aan deze omschrijving: 
 

- wat de leden van het college van burgemeester en schepenen betreft : de kosten 
voor dienstreizen buiten de stad, heen en terug, gedaan uit hoofde van hun functie; 

- wat de leden van de raad en de voorzitter van de raad betreft: de reiskosten voor 
een verplaatsing buiten de stad – heen en terug - wanneer zij op uitnodiging van 
de raad deelnemen aan een onderzoeksproject, of als afgevaardigde van de stad 
zijn aangeduid bij intergemeentelijke samenwerkingsverbanden en/of 
bovengemeentelijke instellingen.  De reiskosten worden niet terugbetaald indien 
dergelijke onkostenvergoeding door intergemeentelijk samenwerkingsverbanden 
en/of de bovengemeentelijke instelling wordt terugbetaald. 

- De kosten van vorming in de mate die door de algemeen directeur, overeenkomstig 
het besluit van de Vlaamse regering (BVR) van 06.07.2018, qua voorwerp van de 
vorming relevant en omvang van de kost als aanvaardbaar worden beoordeeld.  De 
reiskosten worden – van zodra de vormingskosten deels worden terugbetaald – 
geheel terugbetaald overeenkomstig de bepalingen van dit artikel.  Kosten voor het 
halen van bijkomende diploma’s kunnen nooit worden vergoed. 

 
Bedoelde onkostenvergoeding voor reiskosten behelst de kosten van het 
gemeenschappelijk vervoer in tweede klasse en/of een kilometervergoeding voor het 
gebruik van de eigen wagen.  In dit laatste geval wordt het op het stadspersoneel 
toepasselijke tarief gehanteerd.   
Het kilometercontingent voor het gebruik van het eigen voertuig wordt voor de leden van 
het college en de voorzitter van de gemeenteraad vastgesteld op 3.000 km/jaar en voor 
de raadsleden op 1.500 km/jaar. 
 
De kosten moeten worden verantwoord met bewijsstukken. 
 
De algemeen directeur beoordeelt, overeenkomstig het BVR van 06.07.2018, of de 
voormelde kosten voldoen aan de voorwaarden om terug te worden betaald. 
 
Jaarlijks moet een overzicht worden gemaakt van de terugbetaling van de kosten van de 
mandatarissen.  Dit document is openbaar. 

 

VERZOEKSCHRIFTEN AAN ORGANEN VAN DE GEMEENTE 

 



Art. 45. – §1. - Iedere burger heeft het recht verzoekschriften, door een of meer personen 

ondertekend, schriftelijk bij de organen van de gemeente in te dienen.  De organen van 

de gemeente zijn: de gemeenteraad, het college van burgemeester en schepenen, de 

voorzitter van de gemeenteraad, de burgemeester, de algemeen directeur en elk ander 

orgaan van de gemeente dat als overheid optreedt. 

 

§2. - De verzoekschriften worden aan het door de verzoeker aan te duiden gemeentelijk 

bestuursorgaan gericht. Is het orgaan niet het bevoegde orgaan, dan wordt de vraag naar 

het bevoegde orgaan doorgestuurd. 

 

Een verzoek is een vraag om iets te doen of te laten. Uit de tekst van het verzoekschrift 

moet de vraag duidelijk zijn. 

 

§3. - Verzoekschriften die een onderwerp betreffen dat niet tot de bevoegdheid van de 

gemeente behoort, zijn onontvankelijk.  Niettemin worden verzoekschriften die kennelijk 

tot de bevoegdheid van het OCMW behoren aan het bevoegde orgaan van het OCMW 

overgemaakt. 

 

Een schriftelijke vraag wordt niet als verzoekschrift beschouwd als: 

 

1° de vraag onredelijk is of te vaag geformuleerd; 

2° uit de tekst een loutere mening blijkt en geen concreet verzoek; 

3° als de vraag anoniem, zonder vermelding van naam en voornaam en adres, werd 

ingediend; 

4° het taalgebruik beledigend is. 

 

De voorzitter van  het betrokken orgaan doet, voor zover het een collegiaal orgaan betreft, 

de beoordeling nodig voor de toepassing van het vorige lid. Hij kan de indiener om een 

nieuw geformuleerd verzoekschrift vragen zodat het wel geagendeerd of behandeld kan 

worden. 

 

Art. 46. - §1. - De voorzitter van de raad plaatst het verzoekschrift, indien het dient te 

worden behandeld door de raad, op de agenda van de eerstvolgende raad indien het 

verzoekschrift minstens 14 dagen voor de vergadering werd ontvangen. Wordt het 

verzoekschrift later ingediend, dan komt het op de agenda van de volgende vergadering. 

 

Verzoekschriften aan andere bestuursorganen gericht worden op de eerst nuttige zitting 

van het betrokken orgaan geagendeerd. 

 

§2. - De raad kan de bij hem ingediende verzoekschriften naar het college van 

burgemeester en schepenen of naar een gemeenteraadscommissie verwijzen met het 

verzoek om over de inhoud ervan uitleg te verstrekken. 

 

§3. - De verzoeker of, indien het verzoekschrift door meer personen ondertekend is, de 

eerste ondertekenaar van het verzoekschrift, kan worden gehoord door het betrokken 

orgaan. In dat geval heeft de verzoeker of de eerste ondertekenaar van een verzoekschrift 

het recht zich te laten bijstaan door een persoon naar keuze. 

 

§4. – Het betrokken orgaan verstrekt, binnen drie maanden na de indiening van het 

verzoekschrift, een gemotiveerd antwoord aan de verzoeker of, indien het verzoekschrift 

door meer personen ondertekend is, aan de eerste ondertekenaar van het verzoekschrift. 

 

SPREEKRECHT VOOR NIET–RAADSLEDEN 

 

Art. 47. – Het spreekrecht voor niet-raadsleden wordt beheerst door volgende regels. 

 



Art. 48. - Het spreekrecht vangt aan op het uur van de aanvang van de 

gemeenteraadszitting aangegeven in de oproepingsbrief (hetzij in de regel 19.30u.). 

 

Indien er sprekers zijn ingeschreven voor toepassing van het inspreekrecht, dan wordt de 

zitting bij beslissing van de voorzitter geschorst.  Het spreekrecht per raadszitting beslaat 

in zijn geheel maximum een half uur. 

 

Art. 49. – Het spreekrecht staat open voor de inwoners van de stad Harelbeke, de 

organisaties of rechtspersonen die er hun zetel hebben of de natuurlijke personen, 

rechtspersonen of feitelijke verenigingen die kunnen aantonen dat ze in het concrete geval 

waarop het spreekrecht slaat een band hebben met de stad Harelbeke.  Feitelijke 

verenigingen en rechtspersonen oefenen hun spreekrecht uit via een door hen aangeduide 

natuurlijke persoon.   

 

Art. 50. – Het spreekrecht kan slaan op alle zaken van gemeentelijk belang en alle 

medebewindstaken die tot de bevoegdheid van een gemeentelijk bestuursorgaan behoren.   

 

Telkens moet er een band zijn met de stad Harelbeke, hetzij doordat het onderwerp een 

aanknopingspunt heeft met de stad Harelbeke (bv. territoriaal), hetzij betrekking heeft op 

zijn inwoners, of op een belangrijk deel ervan. 

 

Het spreekrecht slaat zowel op het stellen van vragen – waarbij dan door betrokkene dient 

aangegeven aan wie de vraag wordt gesteld – als op het uiten van een standpunt of het 

geven van een toelichting. 

 

Art. 51. – Het spreekrecht kan niet slaan op: 

 

- persoonlijke aangelegenheden of aangelegenheden die betrekking hebben op punten 

die geagendeerd zijn of moeten worden in de besloten zitting van de gemeenteraad; 

- persoonlijke standpunten en/of houdingen van raadsleden of collegeleden; 

- onderwerpen die ingevolge de wetgeving op de openbaarheid van bestuur van 

openbaarheid zijn uitgesloten. 

 

Dergelijke vragen tot het uitoefenen van het spreekrecht dienen onontvankelijk te worden 

verklaard. 

 

De vraag tot uitoefening van het spreekrecht moet ook onontvankelijk worden verklaard 

indien het gaat over een standpunt, vraag of toelichting die beledigend is voor een of 

meerdere personen. 

 

Art. 52. - Het spreekrecht moet vooraf worden aangevraagd bij het college van 

burgemeester en schepenen uiterlijk tegen de collegezitting die de gemeenteraad vooraf 

gaat.  De aanvraag geeft aan of het een uiten van een mening, het geven van toelichting 

of het stellen van een vraag betreft.  In dit laatste geval geeft de aanvraag op aan wie de 

vraag is gericht.   

 

In ieder geval bevat iedere aanvraag haar onderwerp en een toelichting daaromtrent, en 

indien het een vraag betreft de tekst van de vraag, zodoende dat het college van 

burgemeester en schepenen de ontvankelijkheid kan beoordelen en zo mogelijk reeds op 

de zitting zelf de nodige informatie kan geven.  De aanvraag bevat ook steeds de naam 

van de aanvrager en zijn coördinaten, alsook mededeling of de aanvrager in persoonlijke 

naam, dan wel voor een feitelijke vereniging of een rechtspersoon wenst te spreken.   

 

De aldus ingediende aanvragen worden behandeld door het departement communicatie 

alwaar ook gestandaardiseerde aanvraagformulieren zullen beschikbaar worden gehouden.  

De bedoelde aanvragen worden aan het college voorgelegd. 

 



Van de aanvragen tot uitoefening van het spreekrecht wordt een kopie aan de raadsleden 

bezorgd.   

 

De aanvrager wordt via het departement communicatie verwittigd van de behandeling op 

het eerstvolgende inspreekmoment.  Met deze mededeling wordt aan de aanvrager kopie 

van onderhavig reglement overgemaakt.   

 

Zo de aanvraag onontvankelijk is wordt dit met aanduiding van de motieven aan de 

aanvrager meegedeeld. 

 

Art. 53. – De aanwezige raadsleden vormen de gesprekscommissie.  De voorzitter van de 

gemeenteraad zit de commissie voor en leidt het gebeuren. 

De aanvragen tot uitoefening van het spreekrecht worden behandeld in chronologische 

volgorde. 

 

Vragen standpunten of toelichtingen die op een vorige zitting wegens tijdsgebrek niet 

konden worden behandeld, worden echter steeds eerst behandeld. 

 

Art. 54. - Iedere spreker krijgt vijf minuten toegewezen voor de uiteenzetting van zijn 

vraag, standpunt of toelichting.  Deze termijn kan met akkoord van de gesprekscommissie 

worden verlengd indien daardoor de behandeling van de punten van de andere 

ingeschreven sprekers of de voorziene start van de gemeenteraad niet in het gedrang 

wordt gebracht. 

 

Art. 55. – De voorzitter van de gesprekscommissie waakt over de goede orde van de 

bijeenkomst en zorgt ervoor dat de spreker de toegemeten tijd niet overschrijdt, zich aan 

het opgegeven onderwerp houdt, en zich onthoudt van beledigingen en verwijten. 

 

Bij overtreding van de bepalingen van dit reglement kan de voorzitter de spreker het woord 

ontnemen.  Ontstaat er tumult of wordt de orde verstoord, dan kan de voorzitter de 

gesprekronde beëindigen. 

 

Art. 56. – Iedere spreker is aansprakelijk voor zijn uitspraken, zelfs indien zijn vraag tot 

het uitoefenen van zijn spreekrecht door een stedelijk orgaan ontvankelijk werd geacht. 

 

Art. 57. - Op de gestelde vragen wordt zo mogelijk op de zitting geantwoord.  Indien dit 

onmogelijk is, dan zal op de vraag schriftelijk worden geantwoord tegen de volgende 

gemeenteraadszitting, met toelichting in deze zitting. 

 

Art. 58. – De algemeen directeur of zijn vervanger maakt een verslag op van het 

inspreekmoment. 

 

Artikel 2:  

 

Dit besluit zal worden bekendgemaakt overeenkomstig art. 286 van het decreet lokaal 

bestuur (DLB).   

 

Het treedt inwerking op het ogenblik van publicatie. 

 

In afwerking van het tweede lid treden volgende bepalingen van het huishoudelijk 

reglement van de gemeenteraad in werking op 01.01.2019: 

 

- art. 41 tot en met 44. 

 

Artikel 3:  

 



Het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad van de stad Harelbeke, hervastgesteld 

bij besluit van de gemeenteraad van 15.12.2014, wordt – met behoud van art. 2 derde lid 

- opgeheven op het ogenblik van inwerkingtreding van huidig besluit. 

 

 

 

 

29. Bijzonder Nood- en Interventieplan (BNIP) wielerwedstrijd E3 Harelbeke 

BinckBank Classic. 

De gemeenteraad 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

Op vrijdag 29.03.2019 gaat in Harelbeke de wielerwedstrijd E3 Harelbeke BinckBank 

Classic door.   

 

Om tijdens noodsituaties een snelle en gecoördineerde hulpverlening mogelijk te maken 

besliste de gemeentelijke veiligheidscel een Bijzonder Nood- en Interventieplan (BNIP) 

op te stellen in functie van voormeld wielerevenement. 

 

Een noodplan is een beleidsinstrument dat bedoeld is om een snelle inzet van 

beschikbare hulpverleningsmiddelen mogelijk te maken en een optimale coördinatie van 

die middelen te realiseren. 

 

Voorafgaand aan de goedkeuring van de gouverneur dienen gemeentelijke nood- en 

interventieplannen door de gemeenteraad te worden aanvaard. (Wet betreffende de 

civiele bescherming dd. 31.12.1963 art. 2ter en latere wijzigingen). 

 

Het Bijzonder Nood- en Interventieplan (BNIP) E3 Harelbeke BinckBank Classic, zoals 

voorgelegd, werd goedgekeurd in de veiligheidscel van 28.01.2019.   

 

Na goedkeuring door de gemeenteraad wordt dit BNIP ook voorgelegd aan de 

gouverneur. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale en reglementaire bepalingen: 

 

-  de wet betreffende de civiele bescherming van 31 december 1963, meer bepaald 

art. 2ter, tweede lid en latere wijzigingen; 

-  het Koninklijk Besluit van 16 februari 2006 betreffende de nood- en 

interventieplannen; 

-  het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken de artikelen 40, 286 §1 en 287. 

 

Om deze redenen; 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 



De gemeenteraad verleent goedkeuring aan het Bijzonder Nood- en Interventieplan 

(BNIP) opgemaakt voor de wielerwedstrijd E3 Harelbeke BinckBanck Classic. 

 

Artikel 2: 

 

Dit Bijzonder Nood- en Interventieplan (BNIP) wordt overgemaakt aan de gouverneur 

van de provincie West-Vlaanderen. 

 

Artikel 3: 

 

Deze beslissing zal worden bekendgemaakt overeenkomstig artikel 287 van het DLB.  

DEPARTEMENT VRIJE TIJD 

30. International Belgian Brass Academy (IBBA) 2019.  Goedkeuren 

overeenkomst. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Van 7 tot 13.04.2019 wordt voor de vierde keer de International Belgian Brass Academy 

(afgekort IBBA) georganiseerd in CC het SPOOR en SAMWD te Harelbeke.  

 

Het IBBA-festival zet de koperblazers centraal en dit zowel door een aantal concerten 

met internationaal gerenommeerde artiesten en bands, als door de organisatie van 

masterclasses voor leerlingen en studenten.  

 

Het stadsbestuur wenst de organisatie van dit cultureel evenement financieel, inhoudelijk 

en praktisch te ondersteunen en kiest er voor om de diverse afspraken met de 

organisatoren vast te leggen in een schriftelijke overeenkomst.  

 

In het budget 2019 is een bedrag van 20.000 euro opgenomen als financiële 

ondersteuning van IBBA 2019 via BI 070500 AR 649300.  

 

De cultuurraad formuleerde op donderdag 14.01 jl. een positief advies m.b.t. de 

modaliteiten van deze overeenkomst.  

 

De organisatie van het vierde IBBA-festival is in handen van de vzw IBBA, wiens statuten 

en samenstelling op 19.01.2015 neergelegd werden op de griffie van de rechtbank en op 

20.02.2015 gepubliceerd werden in het Belgisch Staatsblad.  

 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken artikel 41 par. 5. 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 



 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt onderstaande overeenkomst met vzw IBBA goed. 

 

IBBA 2019 

International Belgian Brass Academy 

 

OVEREENKOMST 

 

tussen 

 

International Belgian Brass Academy vzw (IBBA),  met als zetel Beversestraat 181, 

B – 8530 Harelbeke, vertegenwoordigd door voorzitter Katrien Van Hoecke, die verklaart 

gemachtigd te zijn de vzw te verbinden 

 

en 

 

De Stad Harelbeke, Marktstraat 29, 8530 Harelbeke, voor wie tekenen, Rita Beyaert, 

voorzitter van de gemeenteraad, en Carlo Daelman, Algemeen Directeur in uitvoering 

van een beslissing van de gemeenteraad van 18 februari 2017. 

hierna ook genoemd “het stadsbestuur” 

 

In deze overeenkomst wordt volgend akkoord gesloten: 

 

 

1. Voorwerp van de overeenkomst 

IBBA vzw krijgt toestemming tot het organiseren van het festival IBBA van 7 tot en met 

13 april 2019 in Cultureel Centrum het SPOOR, Eilandstraat 6 te Harelbeke.  

 

2. Programma 

IBBA vzw verbindt zich tot het aanbieden van onderstaande programma: 

 

2.1. Festival 

 

Datum Concert Ticketprijzen 

zondag 7 april ‘19 

Belgian Brass meets Harmonieorkest Vooruit 

& Solisten Glenn Van Looy en Roland 

Szentpali.  

VVK: 15 € 

ADD: 20 € 

dinsdag 9 april ‘19  Belgian Brass Kwintet met solisten  
VVK: 15 € 

ADD: 20 € 

woensdag 10 april 

’19.  

The Royal Belgian Navy Band o.l.v. Bjorn 

Verschoore met solisten Nico Schepers 

(trompet) en Marc Godfroid (trombone)  

VVK 15 € 

ADD: 20 € 

donderdag 11 april 

‘19 

The Royal Windband of the Belgian Airforce 

o.l.v. Matty Cilissen met als solisten Ole 

Edvard Antonsen (trompet) Radek Baborak 

(Hoorn) Eric Aubier (Trompet) 

Hakan Björkman( Trombone) Fabien 

Wallerand (tuba) 

VVK 15 € 

ADD: 20 € 

vrijdag 12 april ‘19 
Brussels Jazz Orchestra & David Linx (Brel 

Project) 

VVK 15 € 

ADD: 20 € 

zaterdag 13 april ‘19 
DKO Laureaten met Brass  

band Braz'art o.l.v. Geert Verschaeve.  

VVK 5 €  

ADD: 10 € 



 

2.2. Masterclasses en workshops gaan door in de Stedelijke Academie voor Muziek, 

Woord en Dans 

 

Kostprijs Masterclasses  

 

- Actieve deelname: € 380 Een volledige week les van gerenommeerde docenten en 

toegang tot alle concerten van IBBA 2019. Deze prijs is exclusief overnachtingen 

en catering. 

- Passieve deelname: € 200 Toegang tot de volledige week les van gerenommeerde 

docenten én toegang tot alle concerten van IBBA 2019. Deze prijs is exclusief 

overnachtingen en catering. Geen individuele les. 

 

Leerlingen en studenten van SAMW Peter Benoit krijgen een korting van 50% op 

bovenstaande tarieven.   

 

Indien er door omstandigheden wijzigingen moeten aangebracht worden aan het 

bovenstaande programma, verbindt vzw IBBA zich ertoe om een evenwaardig alternatief 

aan te bieden.  

 

3. Ondersteuning vanuit het stadsbestuur 

- Het stadsbestuur engageert zich tot het betalen van een artistieke en 

werkingstoelage van maximum 20.000 € aan de vzw IBBA. De Stad komt enkel 

tussen ten belope van het tekort. 

Deze ondersteuning wordt beschouwd als een basistoelage waarbij het recht wordt 

behouden om extra inkomsten te genereren binnen de vzw voor het festival via 

private sponsoring, subsidies, fondsen, enz.  

- De toelage van 20.000€ zal in twee delen uitbetaald worden. Eind maart 2019 wordt 

een voorschot van 7.500€ uitbetaald. Het saldo van 12.500€ wordt uitbetaald na 

afloop van het festival en na het voorleggen van een evaluatiedossier met o.a. een 

financiële afrekening waarin de diverse inkomsten en uitgaven in rubrieken 

samengevat worden.  

- vzw IBBA kan daarnaast van 7 t.e.m. 13 april 2019 gratis gebruik maken van de 

infrastructuur van CC het SPOOR. 

- Bij de voorbereiding en tijdens het festival wordt gezorgd voor de nodige 

inhoudelijke, administratieve en logistieke ondersteuning als volgt:  

o Het stadsbestuur zal actief meewerken aan de praktische voorbereiding via 

deelname aan voorbereidende vergaderingen op het vlak van 

communicatie & promotie, praktische realisatie, enz. De communicatie- en 

promotiekanalen van de stad worden actief ingezet om de communicatie 

van IBBA te versterken.  

o De ticketverkoop met inbegrip van het innen van de inkomsten hieruit, 

gebeurt door de administratie van CC het SPOOR en vzw IBBA. Deze 

inkomsten zullen, na opmaak en goedkeuring van een onkostennota door 

de stad doorgestort worden naar vzw IBBA. Dit bedrag zal echter 

verminderd worden met een administratiekost van 0,75€ per verkocht 

ticket. 

Met het oog op het kunnen betalen van de gemaakte onkosten door vzw 

IBBA, kan er gewerkt worden met tussentijdse doorstortingen van de 

inkomsten.  

- De stad gaat geen andere verbintenissen aan dan deze hiervoor opgesomd. 

 

4. Engagementen vanuit vzw IBBA 

Naast het aanbieden en realiseren van het onder punt 2 beschreven programma 

engageert vzw IBBA zich ook tot volgende zaken: 

 



- Alle kosten m.b.t. de organisatie van het festival - de uitkoopsommen voor de 

artiesten en lesgevers, catering, auteursrechten, de kosten voor communicatie 

(drukwerk, website…), inhuren van geluidsversterking… - worden gedragen door vzw 

IBBA.  

- Stad Harelbeke wordt erkend als enige hoofdsponsor van het festival 

- Er worden 100 gratis tickets ter beschikking gesteld van het stadsbestuur. Deze 

kunnen naar keuze verspreid over de diverse concerten gevraagd worden. Als bijlage 

bij deze overeenkomst wordt een gedetailleerd budgetvoorstel voor IBBA 2019 

toegevoegd.  

- IBBA vzw werkt met een transparante boekhouding inzake inkomsten en uitgaven 

van het festival.  

- IBBA vzw is eindcoördinator van het festival op artistiek en organisatorisch vlak, 

maar stelt een stuurgroep samen met belangrijke partners, o.a. uit stad Harelbeke, 

voor het realiseren van het festival. 

- IBBA vzw organiseert het IBBA-festival op eigen risico en gevaar. 

- IBBA vzw stelt zich garant voor de organisatie van het festival en de coördinatie van 

alle nodige overlegvergaderingen in samenspraak met stad Harelbeke. Zij stellen zich 

garant ten allen tijde de nodige evaluatiemomenten te voorzien. 

- IBBA vzw heeft de intentie om vanuit het festival de banden met omliggende 

steden/gemeenten te versterken door het verspreiden van het festivalaanbod 

(concerten, cursussen, enz.), maar beschouwt stad Harelbeke als uitvalsbasis. 

- IBBA vzw heeft, gezien het internationale karakter van het festival, steeds de 

intentie internationale partnerships ten voordele van het festival te beogen. 

 

5. Ontbindende voorwaarde 

Deze overeenkomst wordt gesloten onder ontbindende voorwaarde van optreden door de 

toezichthoudende overheid tegen de voormelde beslissing van de gemeenteraad. 

 

Opgemaakt te Harelbeke, op … in twee exemplaren. Beide partijen erkennen één 

exemplaar te hebben ontvangen. 

 

Stad Harelbeke      IBBA vzw 

 

Carlo Daelman,       Katrien Van Hoecke,  

Algemeen Directeur      voorzitter 

 

Rita Beyaert 

voorzitter van de gemeenteraad 

 

 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

31. Vragenkwartiertje. 

 

Opmerking op het verslag vorige gemeenteraad door raadslid Wout Patyn 

“Niet altijd even volledig in die zin dat niet op alle gestelde vragen antwoord wordt gegeven 

in het verslag. In de toekomst ermee rekening te houden om toch zoveel mogelijk van 

onze vragen snel en accuraat te beantwoorden, of we zullen ze blijven stellen tot ieders 

verveling.” 

  



 

BIJ DE DAGORDEPUNTEN VAN DE GEMEENTERAAD 18 FEBRUARI 2019 

 

 

 

3 Vaststellen straatnamen voor drie nieuw aan te leggen wegen tussen de 

Beeklaan en de Zuidstraat in Harelbeke. Definitieve vaststelling. 

 

Tussenkomst raadslid Brecht Vandeburie 

Beste voorzitter 

Ik ben tevreden dat de woonwijken in Harelbeke blijven groeien. 

Een logisch gevolg is dan ook dat er hiertoe regelmatig nieuwe straatnamen moeten 

vastgelegd worden zoals in de 3 voornoemde punten. 

 

Mag ik dan ook vragen om bij de “procedure straatnaamgeving” er in de toekomst ook nog 

meer rekening mee te willen houden, dat naast de informele adviezen van de Stedelijke 

Cultuurraad en de heemkundige kring “De Roede”, ook wordt rekening gehouden met de 

multidisciplinaire interventies in deze woonwijken. 

 

Ik verklaar me nader, voor politie-; ziekenwagen- en brandweerdiensten is het uiterst 

interessant om woonwijken te zien ontstaan waarvan de straatnamen niet te ver van elkaar 

zijn te zoeken. 

 

Bv. Als in de toekomst nog uitbreidingen komen thv “VLASVELD” (Vierkeerstraat 

Bavikhove) dan ook de aanpalende straatnamen in de context van “VLAS” te kiezen en niet 

de moeilijkere te linken straatnamen zoals “slijters; schoof; repel;…” 

En zo zijn er nog wel enkele voorbeelden aan te kaarten zoals de nieuwe straatnamen thv 

de ZUIDSTRAAT.  

 

De GPS is een handig hulpmiddel geworden maar is anno 2019 nog steeds niet de garantie 

op een foutloos parcours.  Daarom is de stratenkennis van woonwijken met “geklusterde 

straatnamen” nog steeds een must bij vele hulpverleners. 

Gezien aanrijtijd, dus het gemakkelijk terugvinden van straten, soms een cruciale factor 

kan betekenen bij interventies van hulpdiensten is een doordachte straatnaamgeving dan 

ook vanuit deze invalshoek een belangrijk gegeven geworden! 

 

Bedankt om dit alvast te willen in rekening brengen bij volgende procedures ifv 

“straatnaamgeving”. 

 

Reactie van schepen Francis Pattyn: 

Dit is een terechte opmerking.  Ik heb die zelf gemaakt in de loop van de vorige 

legislatuur.  Uw opmerking slaat voornamelijk op de keuze van de naam Boskant.   

Het is inderdaad moeilijk om tegen dat die naam in de GPS zal zitten om daar een 

correcte doorverwijzing te krijgen voor diegene die om hulp vraagt of diegene die naar 

de hulpvrager moet rijden.  Ik denk ook aan mogelijke paniek bij diegene die belt naar 

de hulpdiensten.  Vandaar dat ik voorstander ben van een diversifiëring van de 

straatnamen en dit zullen we zeker en vast in de toekomst meenemen.  

 

4 Samenwerkingsovereenkomst met betrekking tot de opmaak van een 

inrichtingsstudie voor de Gaverbeek tussen de stad Harelbeke en de 

Vlaamse Milieumaatschappij. Goedkeuring. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Deze inrichtingsstudie wordt betaald door de VMM, net als de e.v. bijkomende kosten. 

Ik neem aan dat er nog geen zicht is op de totale kost, maar wat zou het aandeel van 

Harelbeke dan zijn? 



Wat is de timing, wordt er rekening gehouden met de revitalisering Har-zuid, zijn 

omleidingen,  toekomst    Zandberg en de omliggende straten? In de rand zie ik ook dat 

er distributiewerken komen in de Ommegangstraat/ wat is hier de timing?  

Het openleggen van grachten en het aanleggen van wadi’s staat soms in contrast met de 

veiligheid ( kinderen)? 

Waarom kiest men voor een afzonderlijk fietstracé ? Kan alles niet in 1 strook gerealiseerd 

worden? 

Ik zie ook nergens een vermelding rond archeologie. Kan dit meegegeven worden gezien 

vroeger reeds bewezen is dat hier waardevolle archeologische vondsten mogelijk zijn. 

Archeologen zijn ook vragende partij op deze zone collegewijk. 

 

 

Antwoord van schepen David Vandekerckhove: 

In uw tussenkomst heeft u het over een aantal aandachtspunten waar nu nog geen 

antwoord kan op gegeven worden en die deel uitmaken van een eventueel resultaat van 

de studie die nu opgestart wordt.  Ook de kost is niet bekend. De coördinatie met de 

andere werken die u opnoemt zullen geen probleem zijn.  Ze zullen allicht allemaal 

uitgevoerd zijn vooraleer deze resultaatstudie eventueel leidt tot nieuwe openbare 

werken.  Uw vraag om coördinatie te maken met de wadi’s is voor mij geen probleem.  

Eveneens om uw vraag om coördinatie te maken met de afliggende fietspaden en het 

eventuele gevaar dat daar in schuilt.  We zullen uw aandachtspunten zeker meenemen, 

ook dat van de archeologen. 

 

 

6 Vervoerregio Kortrijk. Toetreding tot de vervoerregioraad en 

vertegenwoordiging.  

 

Tussenkomst raadslid Brecht Vandeburie: 

Deze toetreding is zeer belangrijk voor de toekomst van onze mobiliteit in de stad.  In het 

verleden heeft collega Patrick verschillende opstartvergaderingen meegemaakt. 

De basisbereikbaarheid gekoppeld aan MOBI-punten en verbindingsassen door alle 

mogelijke vervoersvormen moet ook onze doelstelling zijn. 

Het zal de toekomstige bereikbaarheid van onze stad verder mee bepalen! 

Wij vragen dan ook een duidelijk engagement van onze stad (specifiek voor de schepen 

bevoegd voor mobiliteit, het departementshoofd grondgebiedszaken, de 

mobiliteitsverantwoordelijke van de stad en de ambtenaren-vervangers) om vooral 

aanwezig te zijn op deze vergaderingen, duidelijk de standpunten van de stad Harelbeke 

te verdedigen en ons niet te veel te laten sturen door andere steden. 

Ook het samenwerken met andere vervoerregio’s zoals bvb Roeselare, zou voor onze stad 

meer dan nuttig kunnen zijn. 

Ik pleit dan ook om op regelmatige tijdstippen advies in te winnen en te verlenen aan de 

gemeenteraad via de raadscommissies.  Zodat gans de gemeenteraad mee kan beslissen 

en sturen in deze toekomstvisie. 

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

Open VLD+ vraagt dat het college en de diensten tijdens deze voldoende aandacht hebben 

voor voldoende capaciteit -we hebben denk ik allemaal de volgepropte treinen en bussen 

meegemaakt of maken ze nog mee. Dit is een structureel pijnpunt waarvan we een 

bovengemeentelijk plan van aanpak en oplossing van verwachten- zeker tijdens de 

piekmomenten van het openbaar vervoer- zijnde momenten waar de pendelaars en de 

schoolgaande jeugd zich verplaatsen. Eén van de traditionele pijnpunten – naast de 

stiptheid- bij de Lijn en de NMBS dat is tijdens piekuren er een manifest gebrek aan 

plaatsen zijn.  

We vragen onze vertegenwoordiger hierop nauwgezet toe te zien én zijn/haar bevindingen 

aan de gemeenteraad mee te delen. Een tweede opmerking is dat er geen “circular lines’ 

zijn. Ik verduidelijk me aan de hand van een voorbeeld: De Harelbeekse jeugd die naar 

Spes Nostra in Heule schoolloopt dient eerst de bus te nemen naar Kortrijk, daar over te 



stappen en pas na meer als een uur aan te komen op school. Niet elke jongere is in staat 

of verkeert in de mogelijkheid om ca. 25 km heen en terug te fietsen. 

 

Antwoord van schepen Tijs Naert: 

Om te beginnen wil ik stellen dat jullie niet hoeven te twijfelen aan mijn engagement 

noch aan dat van de betrokken ambtenaren op het vlak van mobiliteit.  We zullen op een 

correcte manier aanwezig zijn op de organen en zullen terugkoppelen.  Niet alleen op de 

raco maar ook op de gemeentelijke begeleidingscommissie waar iedere fractie van deze 

gemeenteraad zal in aanwezig zijn.  We zullen de link leggen vanuit de GBC naar de 

mobiliteitsregio en omgekeerd.  Van wat er van belang is van mobiliteit van het 

gemeentelijk patrimonium richting regio en omgekeerd.  In die zin zullen jullie niet alleen 

informatie krijgen maar uiteraard ook inspraak.  Jullie zullen deel uitmaken van die 

gemeentelijke begeleidingscommissie.  Ik ben er akkoord mee dat 25 km inderdaad een 

heel eind is om te fietsen maar ik denk dat er ook veel onderwijs te vinden is op kortere 

afstand van Harelbeke en kortere afstanden zijn wel te doen met de fiets. 

 

Reactie van raadslid Patrick Claerhout: 

Ik hoop dan dat de gemeentelijke begeleidingscommissie meer zal samenkomen dan 

vroeger.  In de vorige legislatuur is dat, dacht ik, 1 keer samengekomen in de afgelopen 

6 jaar. 

 

Reactie van schepen Tijs Naert: 

De gemeentelijke begeleidingscommissie zal frequenter samen komen aangezien we het 

mobiliteitsplan van de stad Harelbeke zullen herzien en aangezien we nu ook gevat zijn 

door het nieuw decreet rond basismobiliteit. 

 

7. Aankoop van 8.331m² grond uit percelen ten noorden van de stedelijke 

sport-en recreatie-site te Bavikhove i.f.v. een trage wegontsluiting vanaf de 

Doornhoutsevoetweg naar die site. Goedkeuren ontwerpakte zoals 

voorgelegd door de Vlaamse dienst Vastgoedtransacties. 

 

Tussenkomst raadslid Koen Opsomer: 

Zal het stukje groen toegankelijk zijn voor de bevolking?  Zal er aandacht voorzien 

worden voor bv een snoephaag of een pluktuin.  

 

Tussenkomst raadslid Cedric Van Den Bussche: 

Bedankt Mevr. de voorzitter, 

 

Wij zijn zeer positief over de visie dat de sportende jeugd van Hulste zich via een veilige 

weg kunnen begeven naar de sportterreinen van Bavikhove , dit zonder de ietwat 

gevaarlijke Vlietestraat te moeten gebruiken. Als de verlichting hiervan verder afgewerkt 

wordt als het pad die de Muizelstraat en de Haringstraat verbind staan wij daar dan ook 

volledig achter. 

Wat ons wel opviel op het plan is dat de grond links van het nieuw aan te leggen pad 

mee is opgekocht, wat zijn de plannen met dit stuk grond?  

Is er een mogelijkheid om er een speelbos aan te leggen voor de Bavikhoofse jeugd  ?  

 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

 

Beste collega’s  

 

Uiteraard zijn wij met onze fractie zeer verheugd met de aankoop van dit stuk grond. Op 

13 maart 2014 reeds stelde ik als voorzitter van de raadscommissie GGZ het volgende plan 

voor: een fietsas-verbinding tussen Hulste en Stasegem ( zie plan) .  Bij uitbreiding zelfs 

tot in Ingelmunster en Zwevegem. Dit werd meegenomen in onze mobiliteitsstudies en 

vandaan zetten wij een tweede stap in de realisatie hiervan. Na de inrichting van de 



Doorhoutsevoetweg kunnen wij hier een verlengstuk realiseren tot over de sporthal van 

Bavikhove. Ik vraag dan ook om snel deze verbinding uit te voeren, al is het maar een 

grindweg ( maar liefst ook in beton natuurlijk) het budget hiervoor is ook reeds voorzien 

in 2019. Het zal onze fietsers, wandelaars, sportende en schoolgaande jeugd zeker ten 

goede komen. 

 

Bij navraag bij de diensten blijkt het hier mogelijk voor de verkavelaar om hier nog extra 

bouwpercelen te ontwikkelen op de resterende 1560 m2. Dit mits de aanleg op hun kosten 

van een verlengd stuk wegenis in de Oudstrijderslaan. Mag ik vragen om bij de eventuele 

aanleg te bekijken of wij ook hier een ontsluiting kunnen krijgen van ons nu aangekocht 

perceel. Als ik het goed heb, dan kunnen wij daar, i.f.v. toekomstige recreatie of 

gemeenschapsvoorzieningen ook nuttig gebruik van maken, eventueel zelfs bij bebouwing. 

 

Er zijn, voor mij jammer genoeg, vroeger reeds enkele stukken van dit perceel verkocht 

aan aanpalenden i.f.v. uitbreiding van hun tuin, maar ik ben blij dat wij toch nog 8330 m2 

kunnen bekomen voor een prijs van slechts 50.000 euro.  Goed onderhandeld dus door 

onze diensten. 

 

Deze grond ligt evenwel niet in het reeds opgestarte RUP Bavikhove Noord, maar ik neem 

aan dat dit wel zal meegenomen worden in de uitwerking van de site rond de sporthal en 

de Plaatsebeek. Hier kunnen wij in de toekomst nog prachtige verbindingen realiseren niet 

alleen richting Hulste, maar ook richting Ooigem en Vondelstraat Harelbeke. Beste schepen 

hopelijk kan u reeds dit jaar deze verlenging openen bvb op de dag van de trage wegen 

op 19/20 oktober. 

 

Reactie van schepen Tijs Naert: 

Ik wil de gemeenteraad geruststellen.  Het is ook mijn mening dat we niet lang mogen 

wachten met de aanleg van de fietsas die Hulste met Harelbeke zal verbinden.  Er is 

budget voorzien in 2019 om dit aan te leggen met steenslag.  We zullen de extra vragen 

meenemen met de ontwikkeling van ondermeer de Tramstatie.   

De extra grond die bijgekocht is en de ontsluiting daarvan, dat zullen we verder 

opvolgen.  Ik wil ook een pluim geven aan onze diensten voor de goede 

onderhandelingen inzake de kostprijs van deze grond. 

 

 

9 Herinrichten omgeving eilandschool Harelbeke.  Goedkeuren bestek, 

raming (167.881,75 euro excl. btw of 177.954,66 euro incl. btw (10.072,91 

euro Btw medecontractant)) en gunningswijze. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

Ook hier ben ik reeds een tijdje bezig met dit dossier en ben ik blij dat dit zijn uitwerking 

krijgt. 

Toch enkele opmerkingen: 

- als ik het goed lees dan wordt de halfverharding ( 18.800€) nu niet voorzien, dit was 

vroeger ingeschreven ifv de exploitatiekost op langere termijn? Ik zie ook geen 

onderhoudspost voor dolomiet staan? 

- er moet zo’n 1100 m3 weggevoerd en bijgevolg ook heringevoerd worden. Er was een 

piste om het kleine poortje af te breken om te toegankelijkheid te vergroten, dit zal een 

keuze worden voor de aannemer neem ik aan? Wat mij wel zorgen baart is dat er in de 

raming staat dat er moet rekening gehouden worden met de vermoedelijke ? meerkost 

wegens deze beperkte toegankelijkheid. Zeker een item om op te volgen. 

- de vroegere collegeleden weten dat ik een sterk voorstander was en nog ben om deze 

toekomstige prachtige binnentuin open te stellen voor het bredere publiek, en niet enkel 

voor de academie. Ook in samenspel met de exporuimte kan dit een mooi verhaal zijn. Ik 

hoop dan ook dat het huidige college hier ook kan achter staan. 

  



 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

We vertrouwen met de fractie uiteraard op de bekwaamheid van onze stadsdiensten, doch 

we vinden het bedrag van ca. 178.000 euro voor de omgevingswerken op de site hoog. 

We hopen dan ook dat dit een vastgelegd bedrag is en we naderhand niet met opnieuw 

met onvoorziene meerwerken worden geconfronteerd want dit hebben we in dit dossier al 

enkele keren voorgehad.  Waarom wordt de buitenomgeving met de Veld- en Tientjesstraat 

niet tegelijk aangepakt en wat wordt hiervoor nog voorzien ? 

 

Reactie van bevoegde schepen Francis Pattyn: 

Ik ga ervan uit dat de voorbereidende werken op een correcte manier gevoerd zijn en ik 

ga er ook vanuit dat we op vlak van uitgraven van de grond geen verrassingen zullen 

tegenkomen. Er is wel degelijk een bodemonderzoek gebeurd en dat bodemonderzoek 

wijst uit dat er goede grond onder de uit te graven laag zit en dat in die zin er een 

besparing zou gerealiseerd kunnen worden omdat het uit te graven volume kleiner is dan 

verwacht.  Wat betreft de vraag rond de halfverharding: dit is voorzien als variante in het 

bestek en we zullen van zodra de prijzen binnen komen evalueren of we dit mee kunnen 

nemen of niet.  Er zit sowieso een stukje marge in het bestek omdat wij uitgegaan zijn 

van 21 % BTW maar ondertussen is duidelijk dat we slechts 6 % zullen moeten betalen. 

Kostprijs gewijs lijkt dit allemaal veel maar je moet weten dat er hier toch ook al heel 

wat compromissen in termen van een prijsgunstiger uitvoering inzitten.  Op de foto’s ziet 

u de groene haagmassieven die lijken op buxus.  Wij hebben gekozen voor een 

houtsoort, haagbeuk, dat goedkoper is dan buxus.  Dat is al een eerste bijkomende 

besparing.  Het is ook de bedoeling om de tuin open te stellen voor een breder publiek in 

de versteende wijk het Eiland.  Maar daar moeten we nog verdere afspraken maken met 

de directeur van AHA!   

 

Wat betreft de vraag rond de buitenaanleg: moet u weten dat de kant Tientjesstraat 

reeds aangelegd is, dus dat daar geen discussie meer over is en dat de kant Veldstraat 

nog onderwerp uitmaakt van een RUP dat nog verder moet afgerond worden voor de wijk 

Het Eiland. De bestemming van dat stukje tuin kant Veldstraat is nog niet bepaald. 

 

 

10 School- en reftermeubilair School Zuid Harelbeke.  Goedkeuren bestek, 

gunningswijze en raming (148.760,33  euro + 21% btw). 

 

Tussenkomst van raadslid Nancy Debeerst: 

Wat gebeurt er met het oude schoolmeubilair? Banken, stoelen, kasten, borden? Worden 

die geschonken, geveild, verkocht, gerecupereerd? 

 

Antwoord van schepen Francis Pattyn: 

Er zal een stuk gerecupereerd worden voor school Zuid zelf en het overblijvende 

materiaal zal ook gebruikt worden door de andere scholen en wat dan nog overblijft zal 

op de markt geplaatst worden. 

 

11 Infrax West. Aanduiden van een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 

vertegenwoordiger in de buitengewone algemene vergadering van 

26.03.2019 en verder voor de duur van de legislatuur en vaststellen van 

hun mandaat. 

 

Tussenkomst Wout Patyn voor dagordepunt 11 tem dagordepunt 25: 

Ik ga nu onmiddellijk bij puntje 11 tussenkomen, want alle volgende punten hebben te 

maken met de verdeling van een hele reeks mandaten. Er zitten toch wel een aantal heel  

belangrijke mandaten tussen voor onze stad, onder meer Infrax en Fluvius. Maar onder 

meer ook bijvoorbeeld HISE, Mijn Huis of het bedrijvencentrum. We willen toch 

benadrukken dat het stadsbestuur die vertegenwoordiging in die organen serieus neemt 



en dat we met onze stad voldoende wegen om het beste voor Harelbeke te bekomen. 

Daarnaast is het ook spijtig om te moeten vaststellen dat er voor Infrax geen 

verdeelmandaat met raadgevende stem meer is, en dit terwijl we met Harelbeke een van 

de grootste aandeelhouders zijn. Dit gaat nu voor 6 jaar naar Oudenburg, een stad 3 keer 

kleiner dan de onze. Al kunnen we daar als stad weinig aan doen. We zijn ook benieuwd 

naar wie jullie gaan afvaardigen in Farys, want de vorige legislatuur was de interesse vanuit 

de CD&V hiervoor niet zo groot en. Nu plots wel terug? 

 

Reactie van burgemeester Alain Top: 

Wat betreft de bedenking rond Infrax en het mandaat van Oudenburg: het is zo dat er 

slechts 1 lid voorzien is in de raad van bestuur met raadgevende stem en via een 

ingewikkelde berekening komt men uit bij Oudenburg.  Dit alles is het gevolg van een 

wijziging van het decreet op de intercommunales.  Die wijziging dateert van 2014-2015 en 

werd doorgevoerd door de Vlaamse regering waar uw partij ook van deel uitmaakt.  Infrax 

heeft de wijziging van het decreet dan toegepast in zijn statuten en die statuten zijn hier 

in Harelbeke in deze gemeenteraad goedgekeurd, unaniem door alle partijen.  Dus ook 

door NVA.  Bovendien moet ik melden dat in de vorige legislatuur iemand van uw partij in 

de raad van bestuur van Infrax aanwezig was.  Wat betreft de opmerking rond Farys: er 

is inderdaad in de vorige legislatuur heel wat te doen geweest rond de veelheid van 

mandaten van deze intercommunale.  Farys heeft een rationalisering doorgevoerd onder 

druk van de publieke opinie maar ook onder druk van het decreet en het aantal mandaten 

is in de toekomst beperkt in aantal.  In die zin hoeven wij ons niet meer te verantwoorden 

of hoeven wij geen negatieve houding meer aan te nemen ten aanzien van de 

mandatenpolitiek van Farys en zullen wij een kandidatuur voorleggen aan deze 

gemeenteraad.  Het is niet zeker of onze kandidaat het ook zal halen tot in de 

bestuursorganen. 

26 Infrax West. Goedkeuren retributiereglement op werken aan 

nutsvoorzieningen op gemeentelijk openbaar domein. 

 

Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

- Gaan wij over tot een meldingsplicht voor deze kleinere werken door 

nutsmaatschappijen, nu is dit niet het geval en zorgt dit regelmatig voor ongenoegen bij 

onze inwoners? 

 

Antwoord van schepen Tijs Naert: 

We zullen dit meenemen ter overweging. 

 

 

28 Huishoudelijk reglement gemeenteraad.  Hervaststelling. 

 

Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

Met onze N-VA-fractie doen we een constructief voorstel betreft een kleine toevoeging aan 

artikel 42 in het huishoudelijk reglement, het hoofdstuk gaande over ‘presentiegeld, 

materiële ondersteuning en terugbetaling van kosten’. 

 

“Het presentiegeld geldt per vergadering, maar iedere aanwezige die recht heeft op 

presentiegeld moet minstens 2/3de van de vergadertijd aanwezig geweest zijn, ongeacht 

de duur van de vergadering.” 

 

Niet dat er in Harelbeke een groot misbruik is betreft de afwezigheid van raadsleden op de 

gemeenteraad of commissies, maar het kan eventueel misbruik in de toekomst wel 

tegengaan. Raadsleden die slechts enkele ogenblikken komen opdagen om hun geld te 

innen, is not done. In intergemeentelijke vergaderingen gebeurt dit vaker. Ik denk dat 

iedereen akkoord kan gaan dat dit niet de politieke cultuur is waar wij voor staan met onze 



stad. Je kan u de vraag stellen, waarom maar 2/3de en niet de volledige vergadering? Want 

er kunnen altijd omstandigheden zijn die belet vragen. 

Ik vraag van alle partijen de steun voor dit amendement. 

 

Reactie van burgemeester Alain Top: 

Net zoals u stel ik vast dat de aanwezigheid of de absentie in deze raad en in deze 

gemeente geen probleem vormt op vandaag.  In die zin zou ik niet onmiddellijk geneigd 

zijn om dit voorstel van amendement te steunen.  Uiteindelijk lijkt het erop dat u een stuk 

wantrouwen formuleert ten aanzien van de huidige gemeenteraad.  Wat net zoals u zelf 

zegt overbodig is.  Ik heb er vandaag op gelet in deze gemeenteraad als je alles bijeen telt 

is er zeer weinig gedeeltelijke afwezigheid, op een plaspauze na wel te verstaan.  

Bijkomend argument om dit voorlopig niet te gaan doen denk ik is het element van de 

controle.  Hoe controleer je zoiets? Moet de algemeen directeur dan alles bijhouden?  

Moeten we een klokje zetten in deze gemeenteraad om de tijd in de gaten te houden?  

Ik denk dat er daarbij komt dat je de tijd dat een gemeenteraadslid steekt in voorbereiding 

en uitwerking voor en na de gemeenteraad, dat je die ook moet meenemen in de 

waardering van zijn mandaat.  Ten derde wil ik spreken uit ervaring uit het parlement, het 

is niet omdat je aanwezig bent dat je een actief gemeenteraadslid bent.  Ik ken 

parlementsleden die in een volledige legislatuur slechts 1 keer het woord gevraagd hebben 

en dat was dan nog om te verklaren dat hij verkeert gestemd had.  Dus stel ik aan deze 

raad voor om niet in te gaan op uw amendement.  Niet zozeer omdat ik inhoudelijk niet 

akkoord ben maar omdat ik persoonlijk vind dat het niet aan de orde is gezien de goede 

werking van deze gemeenteraad maar ik ben zeker en vast uw medestander mocht het in 

de toekomst mis gaan om een werkbaar systeem uit te dokteren om dit te gaan 

sanctioneren. 

 

Aanvulling van schepen Kathleen Duchi: 

Ik moet stellen dat dit enkel zou gelden voor raadsleden en niet voor schepenen want die 

worden niet extra vergoed als zij naar een raadscommissie of een gemeenteraad komen. 

 

Reactie van Wouter Bouckaert namens de Open Vld+ fractie: 

De Open Vld+ is voor vrijheid en verantwoordelijkheid en tegen extra regels.  In die zin 

wensen wij het amendement niet te steunen. 

 

Reactie van indiener Wout Patyn: 

Ik wil iedereen bedanken voor de repliek en de gezonde discussie en ik dank de 

burgemeester en collega Wouter Bouckaert voor het antwoord.   

 

Het amendement wordt voorgelegd aan de gemeenteraad en wordt niet aangenomen.  

Daarna keurt de gemeenteraad het huishoudelijk reglement unaniem goed. 

 

 

29 Bijzonder Nood- en Interventieplan wielerwedstrijd E3 Harelbeke 

BinckBanck Classic. 

 

Tussenkomst raadslid Brecht Vandeburie: 

Beste voorzitter 

Beste raadsleden 

 

Graag wens ik toch even te luisteren waarom er een verschil zit tussen de officiële naam 

van deze wielerwedstrijd en de benaming van het BNIP? 

Het BNIP wordt voorgesteld als “E3 Harelbeke BinckBank Classic” terwijl in de officiële 

naam “Harelbeke” niet is terug te vinden.  Dus indien men de administratie correct wil 

houden dient dan ook de officiële naam gebruikt te worden en moet dus het BNIP de titel 

“E3 BINCK BANK CLASSIC” dragen. 

 



Begrijp me niet verkeerd, we vinden het eigenlijk niet kunnen dat Harelbeke, toch wel een 

aardige sponsor van dit alles, is weggevallen uit de naam! 

 

1/ Kan er iemand een duidelijke verklaring geven waarom “Harelbeke” er is af gevallen? 

2/ Staan hier garanties tegenover? Budgettair en blijft de E3 in Harelbeke ? 

3/ wanneer wordt er opnieuw onderhandeld over een nieuw contract?  Is het oude contract 

met de stad nog geldig? 

** Volledigheidshalve, laat ik graag even weten dat enkele updates in het BNIP zich toch 

stilaan opdringen. 

 

Bv. Punt 1.4 

Over de ganse lijn in het BNIP wordt nog gesproken over het “hulpcentrum 112” terwijl in 

2018 de FOD Binnenlandse Zaken een officiële naamswijziging voor 'Hulpcentrum 

100/112' naar 'Noodcentrale 112' (afgekort als NC 112) heeft ingevoerd.  

 

Bv. Punt 3.2 – bepaling van de noodplanningszone – VMP 

Hier wordt bepaald dat de VMP gelegen is, in het Forestierstadion, waar overdag een 

hulppost van EMES wordt opgesteld.  Op papier lijkt dit mooi, maar is dit in werkelijkheid 

wel realistisch zo dicht tegen de mogelijkse “RODE” zone? 

Tevens lijkt mij ook de bereikbaarheid van de ziekenwagens tov deze VMP, pal naast de 

“publieke zone” niet ideaal.  Ik ga me voorlopig hier niet uitspreken over betere locaties 

voor de VMP maar wil altijd ook eens mijn visie hieromtrent schetsen bij de nodige 

verantwoordelijken. 

 

Bv. Punt 3.4 – Interventiemiddelen 

3.4.1.1 – Discipline 1  

 

1/ beschrijving van het aantal ingezette personen: 6 personen permanentie in kazerne + 

2 pers. CP-OPS 

2/ materiaal en ondersteuning = ok 

3/ tijden permanentie in de kazerne: van 10u30 tot 13u en van 17u tot 19u 

 

Het is echter “triestig” te moeten vaststellen dat de permanentie van de brandweer door 

de jaren heen alleen maar is afgeschaald naar het minimum minimorum, niettegenstaande 

het evenement echter jaar na jaar grootser is geworden in zijn totale omvang. 

Meer activiteiten over een langere tijdspanne, meer publieksopkomst,… 

 

Ik vraag me af of we als stad Harelbeke echt gaan wachten op de dag of het jaar dat er 

zich eerst een ernstig incident zal voordoen in onze stad op deze wielerhoogdag vooraleer 

te beseffen dat de mobiliteit en volkstoeloop een grotere impact heeft op de interventietijd 

van de discipline 1 op die dag? 

 

Vergeet niet dat er zich enkele jaren terug, voor het zonaal brandweerverhaal, een ernstige 

woningbrand voordeed op de Zandberg tijdens deze wielerhoogdag.  De geschiedenis 

herhaalt zich om de zoveel jaren… 

 

Daarom doe ik dan ook een oproep om een grondige analyse uit te voeren over de impact 

van dit wielerevenement op de aanrijtijden, bereikbaarheid van de brandweerkazerne voor 

onze hulpverleners gedurende deze wielerhoogdag en de noodzakelijke aanpassingen 

alsnog als verantwoordelijke bestuur hierin door te voeren. 

 

>>> Vergeet niet dat de volkstoeloop al start vanaf 09u30 in Harelbeke.   

Dit richting de mastertent; bijgevolg een drukker verkeer in en rond Harelbeke, moeilijkere 

bereikbaarheid van de brandweerpost en de wijde omgeving van het wielergebeuren. 

Hierbij denk ik aan Collegewijk, Stasegem, Heerbaan, N36, … 

 

>>> avondprogramma loopt uit tot 21u; veel volk in de tent tot 21u 

https://nl.wikipedia.org/wiki/Federale_Overheidsdienst_Binnenlandse_Zaken
https://nl.wikipedia.org/wiki/Federale_Overheidsdienst_Binnenlandse_Zaken


 

 

BV. Punt 5 – Communicatie 

In hoeverre is het nog relevant om “het alarmbericht” nog door te bellen naar de brandweer 

Harelbeke op het nummer 056 17 49 50?  Nu alles via de zonale dispatching verloopt en 

de diensten mogelijks al zijn uitgerukt. 

 

Om af te sluiten stemt het me echter wel gunstig gezind dat ik kon lezen in het verslag 

van de veiligheidscel van 28/01/2019 dat er een nieuwe opleiding noodplanning zal gevolgd 

worden door de burgemeester, de eerste schepen Pattyn en collega Tijs Naert.  Ik vind het 

wel jammer dat de ambtenaar noodplanning hieraan niet deelneemt. 

 

Antwoord van de burgemeester: 

In de eerste plaats wil ik reageren op de naamgeving: het is inderdaad zo dat E3 

tegenwoordig anders noemt maar toen het BNIP voorbereid werd bestond tot dan nog de 

oude naam.  Vandaar deze naamgeving in het dossier.  Wat betreft de technische 

opmerkingen: ik geef ze door en ik ga ervan uit dat de wijzigingen ook door deze raad 

zullen aangenomen worden.  Wat betreft uw opmerkingen rond uw inzet van discipline 1 

en de beschikbaarheid van de brandweer: die werden ingebracht door de deskundige van 

de brandweer zelf. Ik ben zelf geen brandweerdeskundige dus ik ben niet de persoon om 

daar tegenin te gaan.  Ik zal uw opmerkingen echter meenemen en die aftoetsen aan de 

bevindingen op het terrein en die voorleggen op de vergadering. 

 

Repliek raadslid Brecht Vandeburie: 

Ik wil de burgemeester van Harelbeke toch waarschuwen voor adviezen van de 

brandweerzone Fluvia.  Ik verwijs naar een recent incident hier in de streek in het verleden 

waarbij een verkeerd advies van de brandweerzone Fluvia geleid heeft tot desastreuze 

menselijke gevolgen. 

 

Antwoord uit de diensten: 

Verduidelijking bij de mededeling over de opleiding noodplanning voor burgemeesters.  

Bij elke nieuwe legislatuur wordt er door de dienst Noodplanning van de provincie West-

Vlaanderen een opleiding gegeven voor burgemeesters en eerste schepenen.  

Zij krijgen de kans om gedurende een halve dag meer inzicht te krijgen in de aanpak van 

noodsituaties in hun stad of gemeente.  

Voor Harelbeke volgde de burgemeester deze opleiding zes jaar terug.  

Er werd gevraagd of zijn plaats kon ingenomen worden door de tweede schepen.  In die 

zin wordt de vervanging van de burgemeester steeds gegarandeerd.  

 

Deze opleiding is specifiek voor nieuwe burgemeesters en eerste schepenen, de 

noodplanningsambtenaar kan hier niet aan deelnemen.  

Er is een afzonderlijke opleiding voor noodplanningsambtenaren. De basisopleiding voor 

noodplanningsambtenaren duurt 4 dagen en werd reeds gevolgd door de 

noodplanningsambtenaar van de stad. 

Daarnaast neemt de noodplanningsambtenaar van de stad jaarlijks deel aan de 

terugkomdag voor noodplanningsambtenaren, georganiseerd door de dienst 

noodplanning van de provincie én volgt zij regelmatig opleidingen die verband houden 

met noodplanning.  

 

 

  



30 IBBA 2019: Goedkeuren overeenkomst. 

 

Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

 

Ik heb hier twee opmerkingen bij: 

 

1. Er is max 20.000€ voorzien, wat toch wel een grote som geld is, een voorschot 

van 7.500 € en het saldo na voorlegging van de afrekening. Wat is jaarlijks de 

effectieve kost voor de stad van dit evenement? 

2. Het is een topevenement en zeker een ervaring voor onze muziekacademie, 

maar de opkomst mag gerust wat hoger zijn. Wordt hier extra reclame rond 

gemaakt, in zowel binnen- als buitenland? 

 

Antwoord van schepen Francis Pattyn: 

Ik bezorg u een overzicht van de extra kosten en de publiciteit.  Ik laat u zo snel 

mogelijk iets weten.  

 

 

 

VARIA GEMEENTERAAD 18 FEBRUARI 2019 

 

 

1. Tussenkomst raadslid Patrick Claerhout: 

1.1.Onderwijs 

Terug heb ik enkele opmerkingen aangaande onderwijs / door een en ander dat verschenen 

is in de pers en sociale media . 

Ik zie bvb onze eerste schepen gretig de nieuwjaarsboodschap van een van zijn cd&v 

ministers delen. 

Nadat zij eerst gezorgd heeft voor een nieuwe brug / een nieuwe sluis / de bouw van de 

vlinder / de realisatie van het guldensporencollege en de sbs Zuid beweert zij hier bovenop 

12 miljoen euro in onze stad te hebben geïnvesteerd. Ik heb enkel weet van 3.713.000 €  

en nog eens 155.000 € voor twee vrije scholen / waarvoor dank. Wat is hier met de rest 

gebeurd? Is dit verdwenen?/ of staat dit misschien nog ergens op een geblokkeerde 

rekening in Libië ? Of was dit niet het totaal bedrag voor gans West-Vlaanderen? 

Er moeten meer subsidies komen voor de capaciteitsnorm ! Misschien is ze (zelf West-

Vlaamse) vergeten dat bij de vorige ronde zij geen enkele West- Vlaamse stad deze 

subsidies heeft toegekend. Wij vielen als 16e genomineerde net buiten de boot van de 15 

toegekende dossiers. 

 

Plots zijn alle onderwijssubsidies ineens klimaatsubsidies of zonneleningen geworden. dan 

spreken we hier eigenlijk in realiteit  over installaties van nieuwe chauffageketels. ook hier 

vergeet men dat extra inspanningen rond energiezuinige gebouwen / ben gebouwen of 

passief gebouwen / niet mee gesubsidieerd worden / terwijl men wel de verplichting oplegt 

om alle openbare gebouwen energiezuinig te maken. Als ik dit vertaal naar onze bouw van 

sbs zuid betekent dit een bedrag van 1.400.00 €  dat we niet kunnen gesubsidieerd krijgen.  

 

Bovendien werd het energiezuinig maken van de turnzaal zuiderkouter ook uit het 

subsidiedossier gehaald. als ik ook mag verwijzen naar het Esco dossier, dan merk ik dat 

we 1.650.000€ geïnvesteerd hebben afgelopen jaren rond energiezuinig maken van o.a. 

de centrumschool en de academie SAMW en hier slechts 6 % subsidie hebben bekomen. 

hier wordt er wel een loopje genomen met de waarheid. er is dus nog veel werk aan de 

klimaatwinkel. 

  



 

Misschien zal het nu wel een verschil maken doordat we een CD&V- er als schepen van 

onderwijs en van financiën hebben. Ik hoop dan ook en wens u dat ook toe dat u nog extra 

subsidies naar Harelbeke kunt halen. zowel voor het reeds ingediende dossier / afwijking 

op de fysische norm voor een bedrag van 460.000€/als voor een nieuwe call 

capaciteitsnorm / als voor de nieuwe zogezegde klimaatsubsidies.  

Dit geldt trouwens ook voor alle andere schepenen om extra subsidies binnen te halen 

zoals bvb ook rond mobiliteit of sport. 

 

1.2.Cbs verslagen  

In de verslagen van het schepencollege zie ik reeds enkele interessante ontwikkelingen 

voor Harelbeke. Ik zie zelfs al een eerste barst in de coalitie.  

 

Het wordt wachten op een eerste raadscommissie om meer uitleg te krijgen rond:  

- de definitieve plannen aanleg van het marktplein, de fontein nu toch niet met leiewater? 

 - de aanleg van de Kervijnstraat. 

 - de pastorijtuin in Hulste 

- de ontwikkelingen op enkele bedrijfssites 

 

1.3. Adviesraden 

Naar aanleiding van de vraag rond politieke vertegenwoordigers in de GECORO: 

wanneer worden deze (alle) adviesraden nieuw samengesteld? 

 

1.4.Marktplein 

(zie foto). De huidige parking op het marktplein is een werf geworden. Graag ervoor zorgen 

dat het mogelijk blijft voor inwoners, shoppers etc. om er te blijven parkeren. 

 

2.Tussenkomst raadslid Cedric Van Den Bussche: 

Beste,  

Mijn vraag is gericht naar Schepen Vandekerckhove. 

Op 16 januari 2019 kwam er een artikel in de krant genaamd :” Stadsbestuur overweegt 

om berg van Hulste te laten verdwijnen.” Wat zijn de verdere plannen hiervan ? Ook 

moet ik er nog eens bij vermelden dat beide jeugdbewegingen opteren om verwijderbare 

paaltjes te plaatsen aan het begin van hun terrein. ( kant naar parking toe )  

 

Antwoorden vanuit het college: 

 

Schepen Tijs Naert: 

Uw opmerking wordt verder bekeken. 

 

Schepen David Vandekerckhove ivm de Gecoro: 

De Gecoro bestaat uit deskundigen uit het werkveld en vertegenwoordigers uit 

verschillende geledingen. De samenstelling van de Gecoro staat morgen geagendeerd op 

het college van burgemeester en schepenen. Ik wil de samenstelling in 2019 zeker 

afronden. 

 

Ivm de berg op het speelplein van Hulste: 

Alle opties worden momenteel bekeken.  Ofwel herstellen ofwel wegnemen ofwel een 

nieuw berg aanleggen.  Er wordt nog prijs opgevraagd voor verschillende opties.  Ik 

wacht nog op 1 prijs om daarna een beslissing te nemen en dit wordt verder opgevolgd 

van zodra we een beslissing kunnen nemen.  

 

Reactie van schepen Francis Pattyn: 

Wat betreft de opmerkingen van Patrick Claerhout: ik zal uw bedankingen zeker 

overmaken aan Hilde Crevits.  Ik zal de cijfers die genoemd werden in het 

facebookbericht natrekken en u bezorgen.  Bijna energieneutrale scholen worden 

inderdaad nog niet gesubsidieerd.  Hilde Crevits als persoon is daar zeker voorstander 



van maar zij moet als minister ook een meerderheid vinden in haar regering waar nog 

andere partijen aanwezig zijn. Zij heeft momenteel nog geen meerderheid gevonden die 

dit steunt en werkt aan een akkoord met een andere partner. 

 

Reactie van schepen Dominique Windels ivm adviesraden: 

Ivm de vraag rond participatie: 

Ik ben bezig met het herformuleren met de participatiesituatie in Harelbeke.  In die zin 

hebben we gesprekken gevoerd met verschillende stakeholders van verschillende 

adviesraden.  Ik wil iedereen op het hart drukken dat er geen nood is aan ongerustheid.  

Iedereen die moet bevraagd worden zal bevraagd worden. Ik ben ervan overtuigd dat er 

in de toekomst nood is aan goedwerkende adviesorganen die effectief adviesorganen zijn 

en geen veredelde feestcomités. 

 

Reactie van raadslid Patrick Claerhout: 

Er komt dus een oproep naar nieuwe kandidaturen. 

 

Antwoord van schepen Dominique Windels: 

Er is een studie lopende.  Laten we ons niet overhaasten.  We proberen de efficiëntie van 

de raden en de inhoudelijke werking van de raden te verhogen in de toekomst. 

 

Reactie van Patrick Claerhout op de antwoorden van Francis Pattyn betreffende de BEN 

school. 

Als we merken dat 70 % subsidiërende regel is en dat in Harelbeke slechts 3 miljoen 

gesubsidieerd wordt dan klopt er toch iets niet aan het optelsommetje van Harelbeke.  

Het is tijd dat de hogere overheden hun verantwoordelijkheid nemen.  Er is daar zeker 

nog werk aan de winkel. 

 

 

De gemeenteraad neemt verder akte van de beslissing van de deputatie van 24.01.2019 

waarbij de verkiezing van de politieraadsleden in de gemeenteraad van de stad 

Harelbeke werd goedgekeurd. 

 

 

 

OPENBARE STEMMINGEN 

 

De besluiten in openbare stemming werden genomen met unanimiteit der stemmen van 

de aanwezige leden. 

 

VERSLAG 

 

Er worden naast de gemaakte opmerking geen verdere opmerkingen gemaakt op het 

verslag van 18.01.2019 dat dus als goedgekeurd mag worden beschouwd. 

 

 

De zitting eindigt om 00.12 u 

 

 

 

Carlo Daelman Rita Beyaert 

Algemeen directeur Voorzitter 

 


